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BIVŠI NAČELNIK DONJE VOĆE PRIVEDEN ZBOG NAMETLJIVOG PONAŠANJA
Općinsko državno odvjetništvo u Varaždinu 
je 14. lipnja 2024., provelo prvo ispitivanje 
uhićenog hrvatskog državljanina (1980.) 
zbog osnovane sumnje na počinjenje kazne-
nih djela nametljivog ponašanja iz čl. 140. st. 
1. Kaznenog zakona. Kako doznajemo, riječ 
je o bivšem načelniku Donje Voće Kruno-
slavu Jurgecu.
- Postoji osnovana sumnja da je osumnjiče-
ni 44-godišnjak od početka 2022. godine 

učestalo pratio kretanje 40-godišnjakinje 
i 51-godišnjaka te ih snimao, kao i da im je 
poslao više stotina poruka putem elektro-
ničke pošte – priopćili su iz DORH-a.
Državno odvjetništvo je donijelo rješenje 
kojim su osumnjičeniku određene mjere 
opreza zabrane približavanja žrtvama, 
zabrane uspostavljanja ili održavanja izrav-
ne i neizravne veze sa žrtvama i zabrane 
uhođenja i uznemiravanja žrtava.

AKTUALNO

Gradnja brze ceste od Va-
raždina do Bednje spada 
među najvažnije projek-
te u narednom razdoblju 
za Varaždinsku županiju. 
Ista cesta bi s vremenom 
trebala imati svoj nasta-
vak i kroz Krapinsko-za-
gorsku županiju te tako 
na najbrži način promet-
no povezati dvije županije. 
Prva je na redu gradnja 
dionice od Varaždina do 
Cerja Tužnog koja samo 
što nije počela. Više de-
talja saznali smo od inve-
stitora Hrvatskih cesta. 
- Radovi na ovoj dionici će 
započeti odmah po ishođe-
nju građevinskih dozvola 
za Fazu A (odnosno izmje-
štanje HEP ODS-a) i Fazu I 
(izgradnja sjevernog kolnika 
Varaždin – Cerje Tužno). 
Zahtjevi za građevinske do-
zvole predani su u svibnju 
2024. godine nakon dugo-
trajnog rješavanja imovinsko 
pravnih poslova kako bi se 
prikupili dokazi pravnog 
interesa koji su neophodni 
za ishođenje građevinskih 
dozvola. Predviđeni rok za 
izvođenje radova dionice 
Varaždin - Cerje Tužno je 
36 mjeseci. Točan dinamički 
plan izvođenja radova dati će 
izvođač, a ovisi o tehnologiji 
i raspoloživim resursima 

Cesta će biti građena za vožnju od 100 km/h te će zato imati dva vozna traka od 3.5 metara. Predviđeni troškovi za prvu dionicu su 25,5 milijuna eura.

Na dionici brze ceste Varaždin - Cerje Tužno 
bit će nadvožnjak, podvožnjak i tri čvorišta

HRVATSKE CESTE UBRZO POČINJU RADOVE NA VRLO VAŽNOM PROMETNOM PROJEKTU ZA VARAŽDINSKU ŽUPANIJU

PIŠE: SANDRA ŽUPANIĆ
szupanic@regionalni.com

Arheološki radovi koji se trenutno odvijaju na poljima uz jugozapadnu zaobilaznicu Varaždina
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EPPO ISTRAŽIVAO U ČAKOVEČKOJ VAJDI
Ured europskog javnog tužitelja (EPPO) 
u Zagrebu objavio je 13. lipnja da provodi 
hitne dokazne radnje u više hrvatskih župa-
nija zbog sumnji na subvencijsku prijevaru 
i krivotvorenje isprava.
Ove hitne dokazne radnje rezultat su 
kriminalističke istrage koju EPPO pro-
vodi u suradnji s Policijskom upravom 
međimurskom.
– Navedene radnje provode se prema 

više hrvatskih državljana za koje se osno-
vano sumnja da su počinili subvencijske 
prijevare u vrijednosti više milijuna eura 
te krivotvorenje isprava, na štetu finan-
cijskih interesa Unije – objavio je EPPO.
Nije dugo trebalo da se sazna da su u 
četvrtak istražitelji došli u tvrtku Vajda iz 
Čakovca i to zbog sumnji u subvencijsku 
prijevaru, odnosno povlačenje novca 
iz EU fondova za projekte koji nikada 

nisu realizirani. Mediji su javili da EPPO 
prema moguće malverzacije istražuje 
već neko vrijeme pa su poslali policiju u 
čakovečku tvrtku da izuzme svu potrebnu 
dokumentaciju.
– Surađujemo sa svim relevantnim insti-
tucijama te ćemo predočiti svu traženu 
dokumentaciju. U interesu Društva je 
da se čim prije utvrdi činjenično stanje – 
poručili su iz Vajde.

Sumnja se da je Gotić u tri navrata isplatio najmanje 130.000 
eura mita da bi dobio posao na projektu vrijednom više od 44 

milijuna eura

Podignuta optužnica 
protiv Roberta Gotića 

za davanje mita

Ured europskog javnog 
tužitelja (EPPO) u Zagrebu 
podigao je optužnicu protiv 
dvojice hrvatskih državljana 
zbog primanja i davanja mita 
te zbog trgovine utjecajem, 
i to nakon istrage u vezi 
radova na sanaciji jame za 
odlaganje otpada Sovjak, 
objavljeno je u priopćenju 
EPPO-a.

Riječ je o aferi od listopada 
prošle godine, a optužnica je 
podignuta protiv varaždin-
skog poduzetnika Roberta 
Gotića i Miroslava Šarava-
nje. Riječ je o slučaju sanacije 
jame Sovjak u Viškovu, naj-
veće crne jame u Hrvatskoj, 
čija je ukupna vrijednost više 
od 44 milijuna eura.

- Sumnja se da su u raz-
doblju od prosinca 2020. 
do veljače 2022. dvojica op-
tuženika davali odnosno 
primali mito za trgovanjem 
utjecajem. Naime, iz rezulta-
ta istrage slijedi da je drugo-
optuženik koristio svoje veze 
u trgovačkim društvima i 

financijskim institucijama 
kako bi pomagao prvoop-
tuženiku u provođenju nje-
govih poslovnih aktivnosti i 
ostvarenju poslovnih ciljeva. 
Zauzvrat mu je prvooptuže-
nik pristao platiti određeni 

novčani iznos. Na temelju 
prikupljenih dokaza, utvr-
đeno je da je prvooptuže-
nik predvodio zajednicu 
ponuditelja u natječaju za 
javni projekt vrijedan 44 
milijuna eura, ‘Projektiranje 
i izvođenje radova sanaci-
je jame Sovjak’, koji je bio 

sufinanciran sredstvima 
Kohezijskog fonda Europske 
unije. Isto tako, utvrđeno 
je da je drugooptuženik 
prvooptuženiku osigurao 
daljnje neometano odvijanje 
poslovanja ponudivši mu 
neophodnu pomoć u fazi 
provedbe projekta – navodi 
se u priopćenju EPPO-a.

Kako navode, iz rezultata 
provedene istrage proizlazi 
da je prvooptuženik zatražio 
od drugooptuženika da kod 
jedne banke osigura njego-
vom trgovačkom društvu 
bankovna jamstva, kako bi 
ono moglo nastaviti svoje 
druge poslovne aktivnosti. 
Zauzvrat je prvooptuže-
nik platio drugooptuženiku 
najmanje 130.000 eura, u tri 
navrata.

Ako budu proglašeni krivi-
ma, optuženici bi mogli biti 
osuđeni na zatvorsku kaznu 
do 8 godina.

Podsjetimo i da je Gotić 
osumnjičen i u aferi Proči-
stač. U toj aferi, uz Gotića su 
osumnjičeni i bivši direktor 
Varkoma Željko Bunić te 
vlasnik tvrtke EcoEnergy 
Stjepan Ptiček.

Cesta će biti građena za vožnju od 100 km/h te će zato imati dva vozna traka od 3.5 metara. Predviđeni troškovi za prvu dionicu su 25,5 milijuna eura.

Na dionici brze ceste Varaždin - Cerje Tužno 
bit će nadvožnjak, podvožnjak i tri čvorišta

URED EUROPSKOG JAVNOG TUŽITELJA (EPPO)

HRVATSKE CESTE UBRZO POČINJU RADOVE NA VRLO VAŽNOM PROMETNOM PROJEKTU ZA VARAŽDINSKU ŽUPANIJU

Na lokaciji 
u Poljani 
Biškupečkoj 
utvrđeno je 
postojanje 
pokretnih 
arheoloških 
nalaza iz antike te 
manje iz razdoblja 
prapovijesti

PIŠE: AMALIJA ŠAŠEK

asasek@regionalni.com

Podsjećamo 
i da je Gotić 
osumnjičen i u 
aferi Pročistač. U 
toj aferi, uz Gotića 
su osumnjičeni 
i bivši direktor 
Varkoma Željko 
Bunić te vlasnik 
tvrtke EcoEnergy 
Stjepan Ptiček

Gotić u pratnji istražitelja

- uvodno su pojasnili iz Hr-
vatskih cesta.

Arheološki radovi
Ipak, prvo se moraju odra-

diti arheološki radovi koji se 
trenutno odvijaju na poljima 
uz jugozapadnu zaobilazni-
cu Varaždina na potezu od 
Poljane prema Nedeljancu. 
- Ugovoreno je izvođenje 
probnih arheoloških istraži-
vanja, odnosno probni rovovi, 
na trasi buduće brze ceste 
Varaždin - Ivanec - Krapina s 
tvrtkom Lupercal M.T. d.o.o. 
s rokom od jednog mjeseca. 
Radovi se izvode na Fazi I, 
odnosno budućoj dionici 
Varaždin – Cerje Tužno, 
točnije na sedam lokacija 
koje su definirane posebnim 
uvjetima Konzervatorskog 
odjela u Varaždinu - objaš-
njeno je iz Hrvatskih cesta, 
a iz Ministarstva kulture 
dodali su da temeljem pret-
hodnog odobrenja djelatnici 
Instituta za arheologiju iz 
Zagreba proveli su arheološki 
površinski terenski pregled. 
Pri tom terenskom pregledu 
prikupljena je i obrađena 
271 skupina pokretnih ar-
heoloških nalaza s ukupno 
3532 pojedinačna arheološka 
nalaza. Nađeni su ulomci 
keramičkih posuda, ulomci 
građevinske keramike (ope-
ka/crijep), obrađeni kameni 
nalazi, željezni predmeti, 
šljaka (otpad od tehnoloških 
procesa) i staklo. Nalaze je 
kronološki moguće podijeliti 
od prapovijest (brončano 
doba) i antike (rimsko doba), 
preko kasnog srednjeg i no-
vog vijeka do kasnog novog 
vijeka i recentnog doba (et-
nologija). Većinu prikupljenih 
ulomaka čine nalazi koje je 
moguće pripisati razdoblju 
od kasnog novog vijeka do 
recentnog doba. Prema ono-
me što je nađeno, dodali su 
iz Ministarstva kulture, bilo 
je moguće izdvojiti sedam 
prostorno odvojenih polo-
žaja na kojima se pojavljuju 
površinski arheološki nalazi 
koje je moguće pripisati raz-
doblju prapovijesti, antike, 
kasnog srednjeg i ranog no-
vog vijeka te je na tim lokaci-
jama moguće očekivati oču-
vane arheološke strukture. 
- Na tih sedam lokacija sada 

se provode arheološka istra-
živanje probnim rovovima, 
kako bi se jasnije definirao 
arheološki potencijal tih pro-
stora te prostorni obuhvat 
pretpostavljenih arheoloških 
struktura (dubina slojeva, 
rasprostiranje arheoloških 
objekata te stratigrafija). Pla-
nirana površina istraživanja 
je oko 9000 m2, a traje od 
27. svibnja do 5. srpnja 2024. 
godine. Ovisno o stvarnim 
nalazima prilikom tih istra-
živanja, Konzervatorski odjel 
u Varaždinu će za te lokacije 
utvrditi hoće li biti potrebno 
u potpunosti arheološki istra-
žiti unutar obuhvata buduće 
brze ceste ili će prilikom iz-
gradnje brze ceste biti dovolj-
no samo vršenje arheološkog 

nadzora. Za ostatak trase 
brze ceste propisano je pro-
vođenje arheološkog nadzora 
prilikom izvođenja zemljanih 
radova na terenu, zbog zaštite 
eventualne arheološke bašti-
ne. Sve to se radi prije početka 
gradnje i tijekom zemljanih 
radova na izgradnje ceste, 
kako bi investitor na vrijeme 
bio upoznat s eventualnim 
ograničenjima, pa arheološki 
radovi ne bi smjeli utjecati 
na izgradnju buduće brze 
ceste. Na lokaciji u Poljani 
Biškupečkoj površinskim 
pregledom utvrđeno je posto-
janje pokretnih arheoloških 
nalaza, mahom iz razdoblja 
antike te nešto manje iz raz-
doblja prapovijesti. Je li tu 
riječ doista o arheološkom 
nalazištu, pokazat će probna 
arheološka istraživanja koja 
su u tijeku, no do sada se nije 
naišlo na kulturne slojeve 
ispod površine. Također, 
u blizini ovih lokacija nisu 

poznata druga arheološka 
nalazišta - stoji u zaključku 
Ministarstva kulture.

Trasa
Z a  i z v o đ a č a  r a d o v a 

prve faze brze ceste iza-
brana je t vr tka Zagor je 
gradnja, a cijena radova je 
25.467.119 eura (bez PDV-a). 
Početak trase je u čvorištu 
Cerje Tužno nakon kojeg 
trasa minimalno zadržava 
smjer sjeveroistoka te skreće 
prema istoku, gdje se trasa 
brze ceste križa s lokalnom 
prugom. Nastavno trasa 
prati smjer istoka obilazeći 
naselje Tužno i Črešnjevo 
sa sjevera te se spaja na po-
stojeću zapadnu obilaznicu 
Varaždina, istočno od na-
selja Poljana Biskupečka. 
Cesta će biti građena za vožnju 
od 100 km/h te će zato imati 
dva vozna traka od 3.5 meta-
ra, te će biti napravljeni rubni 
trakovi i bankina i berma. 
Na prvoj dionici bit će tri ra-
skrižja. Prvo je čvorište Cerje 
Tužno gdje će biti napravljeno 
kombinirano raskrižje sa 
županijskom cestom kod 
Črešnjeva. Drugo čvorište je 
Vidovec, a tu će biti kombi-
nirano raskrižje sa županij-
skom cestom kod Krkanca, 
a treće čvorište je Varaždin, 
odnosno spoj na obilaznicu 
i to će biti spoj tipa truba. 
Dionica od Varaždina do 
Cerja Tužnog imat će i dva 
nadvožnjaka. Prvi je nad-
vožnjak Vidovec koji će biti 
dugačak gotovo 239 metara 
te će ići preko pruge i ceste. 
Za obilaznicu Varaždina pak 
će biti napravljen podvožnjak 
Poljana dugačak 66 metara. 
Očekuje se da će izgradnja 
prve dionice ceste ipak omesti 
u nekoj svojoj fazi prometova-
nje na postojećim cestama, ali 
tada će biti uspostavljena pri-
vremena regulacija prometa. 
- Gotovi su glavni projekti za 
Fazu II, sjeverni kolnik dio-
nice od čvorišta Cerje Tužno 
do čvorišta Ivanec, ovjereni 
su parcelacijski elaborati te je 
u tijeku prikupljanje dokaza 
pravnog interesa. Građenje 
će započeti po ishođenim 
građevinskim dozvolama te 
sukladno financijskom planu 
Hrvatskih cesta - završno 
pojasnili iz tvrtke investitora.
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Sporazum će obuhvatiti i zemljište na Banfici, te će se istim sporazumom riješiti i problem igrališta na Grabanicama koje nije 
izgrađeno na zemljištu predviđenom za tu namjenu

Bosilj: dogovaramo s Marlexom, u 
pripremi ugovor o zamjeni zemljišta

Tijekom aktualnog sata 
sjednice Gradskog vijeća 
Grada Varaždina, ponovo 
se otvorilo pitanje proble-
ma stanara u zgradama oko 
VTC-a.

Prije samog početka sjed-
nice Klub HDZ-a predložio 
je da se podrži odluka o pro-
cjeni zemljišta kod VTC-a.

Gradonačelnik Neven Bo-
silj odbio je da se spomenuti 
porijedlog uvrsti u Dnevni 
red, ali je rekao da bi stanari 
napokon mogli dočekati rje-
šenje svojih problema.

Rekao je, naime, da već 
dulje vrijeme pregovara s 
predstavnicima Marlexa te 
da bi do jeseni trebao biti 
gotov prijedlog ugovora o 
zamjeni zemljišta između 
Grada i Marlexa, a riječ je o 
zemljištima na Grabanicama 
i kod VTC-a.

- U visokoj smo fazi dogo-
vora i do sjednice Gradskog 
vijeća koja bi se trebala održa-
ti nakon ljetne stanke, počet-
kom rujna, dobit ćete ugovor 
o zamjeni zemljišta između 
Marlexa i Grada Varaždina 

oko VTC-a i na Grabanicama. 
Vidjet će se na kraju priče 
tko će kome ostati još dužan 
i koliko na kraju tog cijelog 
procesa. Nema potrebe za ni-
kakvom hitnošću jer Marlex 
ništa oko VTC-a nije zagra-
dio, stanari i dalje tamo slo-

NAZIRE LI SE KRAJ PROBLEMA STANARA KOD VTC-A?

bodno parkiraju - naglasio je 
gradonačelnik Bosilj. Dodao 
je da će sporazum obuhvatiti 
i zemljište na Banfici, te da 
će istim sporazumom riješiti 
i problem igrališta na Graba-

nicama koje nije izgrađeno na 
zemljištu predviđenom za tu 
namjenu.

Prema Bosiljevim riječima, 
to bi se igralište, u skladu s 
ugovorom, trebalo izmjestiti 

o trošku Marlexa na zemljište 
koje je udaljeno oko 60 meta-
ra od sadašnje lokacije, i koje 
je predviđeno za igralište.

Vezano za probleme stana-
ra oko VTC-a, spomenimo 

da oni traju godinama. Tema 
VTC-a pojavljuje se svako 
malo i na sjednicama Grad-
skog vijeća i u političkim 
priopćenjima. Sa stanarima 
smo u nekoliko navrata raz-
govarali.

Još u studenom prošle godi-
ne rekli su nam da se nadaju 
rješenju, potom su tražili 
sastanak s gradskom vlasti, 
ali ni to nije polučilo rje-
šenje. Investitor, odnosno 
tvrtka Marlex je još u svibnju 
prošle godine, dakle od toga 
je prošlo skoro godinu dana, 
poslala dopis Gradu Varaždi-
nu u kojem nude na prodaju 
čestice na kojima je prilazna 
cesta. Uz to predlažu da svaka 
strana, Marlex i Grad Varaž-
din, naprave svoju procjenu 
vrijednosti zemljišta.

Očajni stanari su nam pak 
u nekoliko navrata rekli da 
su svjesni da problem nije 
od jučer, ali i poručili da je 
na Gradu Varaždinu da ga 
sada riješi.

Nazire li se napokon kraj 
problema stanara kod VTC-a 
bit će poznato do jeseni.

Bosilj je rekao da 
već dulje vrijeme 
pregovara s 
predstavnicima 
Marlexa te da 
bi do jeseni 
trebao biti 
gotov prijedlog 
ugovora o 
zamjeni zemljišta 
između Grada i 
Marlexa, a riječ je 
o zemljištima na 
Grabanicama i kod 
VTC-a

Na aktualnom satu varaždin-
skog Gradskog vijeća jedna od 
tema bila je Termoplin. Pritom 
je gradonačelnik Neven Bosilj 
podsjetio da je Grad Varaždin 
većinski vlasnik, ali da zbog Sta-
tuta manjinski vlasnik donosi 
odluke. Takav je Status, ističe 
Bosilj, donesen u vrijeme bivšeg 
gradonačelnika Ivana Čehoka.

- Bivši gradonačelnik promi-
jenio je Statut tako da se da se ni 
jedna odluka ne može donijeti 
bez dvotrećinske većine iako je 
Grad Varaždin većinski vlasnik 
s 51 posto dionica – rekao je Bo-

silj i dodao da to više ne namje-
rava tolerirati, niti dozvoliti da 
˝nečiji unuk˝ bude novi direktor 
Društva Termolin.

- Čekao sam da istekne man-
dat članovima Nadzornog od-
bora i tada sukladno Statutu 
predložio četiri člana Nadzor-
nog odbora, s tim da Termoplin 
daje dva, a radnici jednog. Na 
sjednici u svibnju nismo se mo-
gli dogovoriti i propala je točka 
za izbor Nadzornog odbora, a 
uskoro i predsjednici Uprave 
ističe mandat – rekao je Bosilj 
i podsjetio da se dosad nije ras-
pisivao natječaj za čelno mjesto 
Termoplina, nego je direktora 
birao Nadzorni odbor.

- Da se ne bi dogodilo da nečiji 

unuk postane direktor ili slično, 
želio sam da Grad konzumira 
svoja prava, ali nisam mogao jer 

je neki bivši gradonačelnik pro-
mijenio statut – rekao je Bosilj.

Bosiljevom stavu na put je 
stala odluka Trgovačkog suda, 

što je gradonačelnik nazvao 
presedanom.

- Trgovački sud je donio ap-
surdnu odluku na koju će Grad 
Varaždin uložiti žalbu. Sud je 
onemogućio Gradu da konzu-
mira svojih 51 posto mandata 
jer je njihov stav da će Grad 
imati dva člana, 2 će imenovati 
manjinski vlasnik, a jednog će 
dati radnici kojeg oni kontro-
liraju. Pripremio sam žalbu za 
Visoki trgovački sud, a spreman 
sam ići i dalje na reviziju na Vr-
hovni sud pa i na Europski jer je 
presedan da većinski vlasnik ne 
može konzumirati svoja prava. 
To su svi tolerirali i dozvoljavali 
zadnjih 20 godina, ja to neću – 
rekao je Bosilj ponovno.

Bivši gradonačelnik promijenio je Statut tako da se da se ni jedna odluka ne može donijeti bez 
dvotrećinske većine iako je Grad Varaždin većinski vlasnik s 51 posto dionica, rekao je Bosilj

“Neću dozvoliti da nečiji unuk 
bude novi direktor Termoplina”

BOSILJ PROZVAO ČEHOKA JER JE OMOGUĆIO DA MANJINSKI VLASNIK ODLUČUJE

OSTAVKE TOP MENADŽERICA

Bralić i Kramar 
napustile TP Varaždin
Hrvatske top menadžeri-

ce Branka Bralić i Bernarda 
Kramar dale su neopozive 
ostavke na mjesta članica 
Uprave TP-a Varaždin. Do-
sadašnji predsjednik Upra-
ve Darko Kišiček tvrtku 
zastupa kao direktor, dok 
je varaždinski poduzet-
nik i vlasnik tvrtke Rudolf 
Kišiček zadržao prokuru. 
Podsjećamo, menadžersku 
karijeru Branka Bralić je 
20-ak godina gradila u 
trgovačkoj tvrtki TP Va-
raždin, u kojoj je članica 
Uprave bila od 2002. godi-
ne. Široj javnosti poznatija 
je u zadnje vrijeme kao 
rekorderka po uloženih 10 
milijuna eura u trezorce. 
Za razliku od nje, Bernar-

da Kramar je u trezorske 
zapise uložila 5,2 milijuna 
eura, dok se Rudolf Kišiček 
ponosi ulogom od 4,1 mili-
jun eura. Na tom ulaganju 
spomenuti trojac trebao bi 
navodno godišnje zaraditi 
oko 370.000 eura. Dodajmo 
da je Narodni trgovački 
lanac d.o.o. (NTL), jedan 
od vodećih maloprodajnih 
trgovačkih lanaca u Hrvat-
skoj, 3. siječnja ove godine 
preuzeo maloprodajno i 
veleprodajno poslovanje 
društva TP Varaždin d.o.o. 
Tijekom proljeća provede-
na je i faza rebrandiranja te 
intenzivnih poslovnih pro-
cesa vezanih uz integraciju 
postojećih KITRO trgovina 
u NTL maloprodajni lanac.

Čekao sam da istekne mandat 
članovima Nadzornog 

odbora i tada sukladno 
Statutu predložio četiri člana 
Nadzornog odbora, s tim da 
Termoplin daje dva, a radnici 

jednog

PIŠE: AMALIJA ŠAŠEK

asasek@regionalni.com
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NOVI PROSTOR ZA DJEČJU FIZIKALNU MEDICINU U OB VARAŽDIN
U sklopu sjednice Županijske skupštine raspravljalo se i 
o poslovanju zdravstvenih ustanova, a kako je istaknuo 
župan Anđelko Stričak, sve zdravstvene ustanove 
prošlu su godinu završile s viškom prihoda i primitaka 
nad rashodima i izdacima. - Prijenosom rezultata iz 
ranijih godina, pozitivan rezultat na kraju 2023. imali 
su Zavod za javno zdravstvo, Nastavni zavod za hitnu 
medicinu i Ljekarna, dok je kod Opće bolnice Varaždin, 
Specijalne bolnice Varaždinske Toplice i Doma zdravlja 
prijenosom manjka iz ranijih godina krajnji rezultat još 

uvijek negativan. Manjak prihoda koji je OB Varaždin 
kumulirala godinama utjecao je na krajnji manjak od 
51.670.217 eura – rekao je župan Stričak. Uz nabraja-
nje investicija, poput izgradnje OHBP, dnevne bolnice 
i jednodnevne kirurgije te Spinalnog centra, gradnje 
Centralnog operacijskog bloka i ulaganja u ambulante 
Doma zdravlja, Stričak se osvrnuo i na činjenicu da je 
država preuzela upravljanje Opće bolnice Varaždin. 
Pritom je istaknuo da se podrazumijeva da će Županija 
i dalje pratiti rad bolnice, ali i nastaviti s ulaganjima. - U 

sjeverozapadnom dijelu bolničkog kruga je zgrada za 
koju su prije mislili da bi bilo dobro da se uredi dječji 
vrtić za potrebe djece zaposlenika, ali mi smo odustali 
od te inicijative i tamo pripremamo jedan dio koji će 
biti namijenjen za dječju fizikalnu medicinu. Županija 
je za to predvidjela 250.000 eura, ako će biti potreb-
no izdvojit ćemo i više. Do kraja godine ili početkom 
iduće godine mi bi tu zgradu trebali obnoviti i dati na 
korištenje onima kojima je najpotrebnije, a to su naši 
najmlađi sugrađani - rekao je Stričak. 

Naše cijene su uvjerljivo najniže u Hrvatskoj. Privatni domovi su i do 250 posto skuplji. Teško je izaći na kraj s takvom 
konkurencijom, ne možemo im konkurirati ni s plaćama ni s ostalim izdvajanjima za djelatnike. Također, moramo misliti na kvalitetu, 

rekao je ravnatelj Doma Alen Runac

Hoće li porasti cijena smještaja u 
varaždinskom Domu za starije?

Na prošlotjednoj sjednici 
Županijske skupštine Varaž-
dinske županije raspravljalo se 
i o poslovanju Doma za starije. 
Tako se moglo čuti da je 
na listi čekanja čak 
2700 onih koji bi 
htjeli smještaj. 
M e đ u t i m , 
govorilo se 
i o troško-
vima.

Kad go-
vorimo o 
brojkama, 
D o m  z a 
starije je u 
prošloj godini 
ost va r io ma-
njak u iznosu od 
17.976,10 eura. S obzi-
rom na to da je u 2022. godini 
ostvaren višak prihoda u iznosu 
od 1.627,92 eura, a kojim se 
pokrio dio manjka u 2023. 
godini, ukupni manjak iznosi 
16.348,18 eura.

Ravnatelj Doma Alen Runac 
istaknuo je da bi poslovanje bilo 
znatnije otežano da nije bilo po-
moći Županije. Međutim, napo-

Na sjednici varaždinskog 
Gradskog vijeća gradonačel-
nik Bosilj vijećnicima je pre-
zentirao najnovije informacije 
vezano za projekt sanacije 
baliranog otpada u Brezju.

Pritom je rekao da se dosad 
očistio od bala dio između 
obilaznice i servisne ceste te 
da očekuje da će cijeli projekt 
koštati manje od 29 milijuna 
eura, koliko je rezervirano 
od Fonda. Dodao je i da će na 
kraju biti manja količina bala 
nego je bilo u upisniku Fonda, 
a iz razloga jer se otpad prije 

odvoza važe.
- Bale se važu i na kraju 

će biti manje od 90 tisuća 
tona, a ne 120 tisuća tona 
kako se prethodno mislilo. 
U tim balama imamo metal, 
plastiku, staklo, papir jer se 
tada u Varaždinu nije odvajao 
otpad. Donji slojevi odlagališta 
leže u vodi i kad su uzimali 
zadnje dijelove bala, između 
servisne ceste i obilaznice, 
utvrđeno je iznad 50 posto 
vlage. To je smjesa koja se 
ne može usitniti i lijepi se za 
dijelove postrojenja. Izvođač je 

stoga zatražio da se napravi još 
jedno utvrđivanje strukture 
otpada posebnom analizom 

akreditiranih laboratorija. Tu 
se radi o desetak posto bala, 

ali se koči proces koji treba ići 
brže. Sad se uzimaju bale iz 
gornjih slojeva, a na donjima 
će se raditi analiza. Vjerujem 
da će analiza pokazati da tlo 
nije onečišćeno i da neće tre-
bati sanacija tla. U tom slučaju 
opet štedimo državi – rekao 
je Bosilj i dodao da očekuje da 
će projekt koštati oko 23 ili 24 
milijuna eura.

Spomenimo i da je dosad 
odvezeno oko 20 posto bala, 
a rok za završetak projekta 
sanacije Brezja je 16. srpnja 
2026. godine.

Dio bala ide na novu analizu. Koliko će 
na kraju koštati sanacija Brezja?

SAD SE ODVOZE SAMO BALE IZ GORNJIH SLOJEVA

LISTA ČEKANJA OGROMNA, SVOJE MJESTO ČEKA ČAK 2700 LJUDI

360 korisnika, a 2700 ljudi je 
na listi čekanja, neki od njih su 
smješteni u druge domove, ali 
bi htjeli prijeći u ovaj - rekao 
je Stričak i dodao da će održati 
sastanak i s upravnim vijećem 
i predstavnicima korisnika te 
razgovarati o cijenama.

menuo je isto tako da situacija 
više nije održiva i da će morati 
povećati cijene smještaja.

- Naše cijene su uvjerljivo 
najniže u Hrvatskoj. Privatni 
domovi su i do 250 posto skuplji. 
Teško je izaći na kraj s takvom 
konkurencijom, ne možemo im 

konkurirati ni s plaćama ni 
s ostalim izdvajanji-

ma za djelatnike. 
Također, mo-
ramo misliti 
na kvalite-
tu, a ova-
kva situ-
ac i j a  n a 
tržištu je 
neodrživa. 
Prošle go-

dine župa-
nijski domovi 
u Hrvatskoj 

su digli cijene 50 
posto. I mi smo prije 

dvije godine podigli cijenu, ali 
projekcije pokazuju da bi nam 
trebalo nekih 930.000 eura. Bili 
smo i kod ministra, ali već godi-
nu i pol naše ministarstvo radi 
izračune i nikako da ih napravi, 
a mi nemamo vremena čekati. 
Moramo dići cijene korištenja 
naših usluga, jer više tako ne 
možemo izdržati - kazao je 

Naš dom dobiva 
najmanje sredstava u 
Hrvatskoj, najmanje 

subvencioniranja 
po korisniku od 

države

Bosilj kaže da 
bi cijeli projekt 
mogao na kraju 
koštati znatno 
manje od 
predviđenog

Runac.
SDP-ova Ruža Jelovac ista-

knula je da je ovo minimalan 
manjak u odnosu na troškove. 
Također, ukazala je i na neprav-
du od strane države.

- Naš dom dobiva najmanje 
sredstava u Hrvatskoj, najmanje 

subvencioniranja po korisniku 
od države. Da nas subvenci-
oniraju kao i druge, imali bi i 
obnovljeni dom. Liste čekanja 
su ogromne, a to ukazuje na 
potrebu izgradnje novog doma. 
Trebamo pokrenuti inicijativu 
da se izravnaju sredstva za 

subvencioniranje, a moramo 
pokrenuti i inicijativu za izgrad-
nju novih kapaciteta - rekla je 
Ruža Jelovac.

- I prije dvije godine rasprav-
ljali smo o stanju u domu, voda 
je curila na sve strane, plije-
san... Dom ima kapacitet za 
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Kao spomenik nulte kategorije, Grad želi sačuvati palaču i omogućiti građanstvu da uz muzejski postav ima pristup njezinoj 
unutrašnjosti, kažu u Gradu Varaždinu

U palači Patačić uredit će se 
galerijski postav Gradskog muzeja

Na prošlotjednoj sjednici 
varaždinskog Gradskog vijeća 
prijedlog godišnjeg izvještaja o 
izvršenju Proračuna, kao i svih 
programa prihvaćen je većinom 
glasova. Također je većinom 
glasova prihvaćen rebalans 
Proračuna Grada Varaždina.

Gradsko vijeće primilo je na 
znanje izvješća o radu gradskih 
tvrtki i ustanova te Informaciju 
o provedbi projekta Sanacije za-
tvorenog odlagališta neopasnog 
otpada na lokaciji “Brezje”.

Prijedlog Odluke o dopuni 
Odluke o upravljanju i raspo-
laganju imovinom u vlasništvu 
Grada Varaždina kojom se stva-
raju preduvjeti za donošenje 
odluke o prodaji po povoljnijim 
uvjetima građevinskog zemlji-
šta za mlade, Gradsko vijeće 
prihvatilo je većinom glasova. 
Prihvaćen je i Prijedlog Odluke 
o prodaji po povoljnijim uvje-
tima građevinskog zemljišta u 
Varaždinskoj ulici u Gornjem 
Kućanu. Tom Odlukom se 

stvaraju uvjeti za provođenje 
javnog natječaja za prodaju 
građevinskog zemljišta na koji 
se mogu javiti samo mlade 
osobe, odnosno mlade obitelji 
i po povoljnijim uvjetima ku-
piti građevinsko zemljište za 
izgradnju isključivo obiteljske 
kuće, a sve to u svrhu poticanja 
demografske obnove, urba-
ne regeneracije, smanjivanja 
iseljavanja i pomoći mladim 
obiteljima.

Vijećn ic i  Gradskog 
vijeća prihvatili su 
Prijedlog Od-
luke o davanju 
na upravljanje 
i korištenje 
d i j e l a  n e -
kretnine pa-
lače Patačić 
G r a d s k o m 
Muzeju Va-
raždin.

- Kao spome-
nik nulte kategorije, 
Grad želi sačuvati palaču 
i omogućiti građanstvu da uz 
muzejski postav ima pristup 
njezinoj unutrašnjosti. Sada će 
se dio palače dati na korištenje 

Na sjednici 

Gradskog vijeća 
raspravljalo se i o 
mjerama pomoći 
poduzetnicima

NA GRADSKOM VIJEĆU PRIHVAĆEN I REBALANS PRORAČUNA

G r a d s k o m 
muzeju koji 

će u njoj, u pri-
zemlju i na prvom 

katu, organizirati gale-
rijski postav, dok će drugi kat 
koristiti Grad Varaždin za rad 
upravnih tijela Grada – stoji u 
obrazloženju.

Gradski vijećnici su većinom 
glasova prihvatili Prijedlog Od-
luke o izmjenama i dopunama 
Programa potpora poduzetni-
cima na području Grada Varaž-
dina od 2022. do 2025. godine. 
Ovom Odlukom mijenja se i 
dopunjuje Program potpora s 
još jednom mjerom iz područja 

“Poticanje konkurentnosti i po-
duzetništva” pod nazivom “Su-
financiranje troškova zakupa u 
Tehnološkom parku Varaždin 
poduzetnicima – početnici-
ma”. Cilj je pomoći onima koji 
namjeravaju ili su tek pokrenuli 
svoj posao da u prve 3 godine 
nakon pokretanja poslovanja i 

U zdravstvu Varaždinske županije nikad toliko investicija i nikad 
sve zdravstvene ustanove u jednoj proračunskoj godini nisu 

završile u plusu, rekao je župan Stričak

Stričak: Prošle godine 
najviše se ulagalo u 
zdravstvo i školstvo

Varaždinska županija je 
prošlu godinu završila s viš-
kom prihoda od 8,6 milijuna 
eura, a višak prihoda je prvi 
put nakon niza godina ostva-
rilo i svih šest zdravstvenih 
ustanova, istaknuto je na 15. 
sjednici Županijske skupšti-
ne Varaždinske županije.

Vijećnici su većinom glaso-
va usvojili Godišnji izvještaj 
o izvršenju proračuna Va-
raždinske županije za 2023. 
godinu.

– Županija je prošlu godinu 
završila s 8,6 milijuna kuna 
viška prihoda i to zahvalju-
jući izvršenju proračuna za 
2023. godinu u ukupnom 
iznosu od 268 milijuna eura. 
To je povećanje od čak 20,5 
% u odnosu na 2022. godinu, 
što je posljedica rasta gotovo 

svih kategorija prihoda, kao i 
rasta povučenih bespovrat-
nih EU sredstava. Ukupno 
ugovorena vrijednost EU 
projekata koji su se provodili 
u 2023. godini iznosi više od 
107 milijuna eura, pri čemu 
je više od 70 % tih sredstava 
usmjereno u poboljšanje 
zdravstvenog standarda na-
ših žitelja. Varaždinska žu-
panija je od 2021. godine pri 
samom vrhu ugovorenih EU 
projekata među županijama, 
a u 2023. s vrijednošću od 
107 milijuna eura bit će za-
sigurno vodeća – istaknuo je 
župan Anđelko Stričak.

Napomenuo je da je nositelj 
razvoja Županije prije svega 
kvalitetno i uspješno gos-
podarstvo, koje po mnogim 
pokazateljima prednjači u 
odnosu na ostatak Hrvatske.

– Porez na dohodak je 
ključni izvorni prihod Žu-
panije, a u prošloj godini je 

ostvaren u iznosu od 21,1 
milijuna eura, što je 34 % više 
u odnosu na 2022. U ožujku 
2024. bilo zaposleno 70.599 
osoba, dok je nezaposlenih 
bilo 1.171 – naveo je župan.

Sva ostvarena sredstva Žu-
panije proračunom su usmje-
rena primarno u poboljšanje 
standarda u zdravstvu, u 

koje je bilo lani usmjereno 
više od 50 posto proračun-
skih sredstava, te u školstvo 
koje nosi 40 posto realizacije 
proračuna.

Prihvaćena su i izvješća 
o radu i financijskom po-
slovanju šest zdravstvenih 
ustanova u 2023. godini, čiji 

je osnivač Županija.
– U zdravstvu Varaždinske 

županije nikad toliko investi-
cija i nikad sve zdravstvene 
ustanove u jednoj proračun-
skoj godini nisu završile u 
plusu. Opća bolnica Varaž-
din ostvarila je 5.644.809 
eura viška prihoda, Speci-
jalna bolnica Varaždinske 
Toplice 1.722.580 eura, Dom 
zdravlja 110.374 eura, Zavod 
za javno zdravstvo 1.206.051 
eura, Nastavni zavod za hit-
nu medicinu 20.372 eura te 
Ljekarna 397.397 eura viška 
prihoda. Zahvaljujući tome, 
smanjeni su ukupni manjkovi 
koje su zdravstvene ustanove 
ostvarivale prijašnjih godina 
– rekao je župan Stričak.

Povećan je i broj specijali-
zacija na koje će biti upućeni 
zdravstveni radnici iz župa-
nije budući da su vijećnici 
prihvatili izmjene i dopune 
Plana specijalističkog usa-

vršavanja za petogodišnje 
razdoblje (2020. – 2024.).

– U našoj županiji trenutno 
su na specijalizacijama 152 
liječnika, a ovom odlukom se 
broj specijalizacija za Speci-
jalnu bolnicu za medicinsku 
rehabilitaciju Varaždinske 
Toplice s 14 poveća na 18, a 
za Zavod za javno zdravstvo 
Varaždinske županije s pet 
na osam – izvijestio je župan.

Županijski vijećnici pri-
hvatili su izvješća o radu i 
poslovanju Doma za starije i 
nemoćne osobe Varaždin te 
Županijske uprave za ceste 
za 2023. godinu, kao i odluke 
o prihvaćanju tri investicije. 
Riječ je o energetskoj obnovi 
upravne zgrade u Ivancu, 
zgrade javnog sektora u 
Novome Marofu i Područ-
ne škole Margečan. Putem 
poziva “Energetska obnova 
zgrada javnog sektora”, a u 
okviru Nacionalnog progra-

ma oporavka i otpornosti, za 
projekt energetske obnove 
zgrade u Ivancu odobre-
no je 612.827 eura, zatim 
1.053.797,67 eura za obnovu 
zgrade u Novome Marofu te 
168.757,99 eura za Područnu 
školu Margečan.

Vijećnici Županijske skup-
štine su osnovali Koordina-
cijski odbor za pripremu i 
provedbu projekta “Varaž-
dinska županija – prijatelj 
zlatne dobi”, a ciljem utvr-
đivanja aktivnosti i ugra-
đivanja koncepta aktivnog 
starenja u javne politike.

Usvojena je i Rezolucija 
o proglašenju Varaždinske 
županije sigurnim mjestom 
za žene. Dodajmo da su za 
vijećnike prisegnuli Igor 
Borovec koji je zamijenio 
preminuloga prof. dr. sc. 
Marijana Cingulu, te Mira 
Letić koja je zamijenila Sanju 
Kočet.

ODRŽANA SJEDNICA ŽUPANIJSKE SKUPŠTINE VARAŽDINSKE ŽUPANIJE

Županija je prošlu 
godinu završila s 
8,6 milijuna kuna 

viška prihoda

PIŠE: AMALIJA ŠAŠEK

asasek@regionalni.com

PIŠE: AMALIJA ŠAŠEK

asasek@regionalni.com

izlaska na tržište, optimiziraju 
troškove svog poslovanja i tako 
povećaju vjerojatnost opstanka 
na tržištu. Za 1. godinu zakupa 
bi se putem ove mjere sufinanci-
rao iznos u visini od 60% tržišne 
cijene zakupnine, za 2. godinu 
zakupa iznos u visini od 40% 
tržišne cijene zakupnine, a za 3. 
godinu zakupa iznos u visini od 
20% tržišne cijene. Ova mjera će 
doprinijeti razvoju novoosnova-
nih tvrtki koje potiču inovativ-
nost, razvoj i komercijalizaciju 
novih tehnologija te zadržava-
nju kvalificirane radne snage 
na području Grada Varaždina.

Gradsko vijeće Grada Varaž-
dina raspravilo je o Izvješću 
o provjeri formalnih uvjeta 
prijavljenih kandidata te nakon 
toga s Popisa važećih kandida-
tura za izbor članova Savjeta 
mladih Grada Varaždina, jav-
nim glasovanjem izabralo 9 
članova Savjeta mladih Grada 
Varaždina: Dorotea Strelec, 
Luka Antončić, Hana Polansky, 
Vito Martinčević, Karlo Težak, 
Hana Kontrec, Mirta Venchia-
rutti-Cikač, Patrik Klarić i Luka 
Šprem-Novak.
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ovog tragičnog događaja.
- Očevidom je utvrđeno 

da je 28-godišnji muškarac 
prilikom obavljanja poslova 
na proizvodnoj liniji, obavljao 
zavarivanje na konstrukciji na 
visini od oko 9 metara uslijed 
čega je došlo do iskrenja i 
zapaljena PVC kante na tlu u 
kojoj se nalazila lakozapaljiva 
tekućina. U trenutku zapa-
ljenja navedene PVC kante, 
58-godišnjak je u namjeri 
gašenja, nogom udario kantu, 
zbog čega je došlo do prskanja 
zapaljene tekućine po odjeći 
istog – kažu nam u policiji.

Požar se nažalost proširio 
po tijelu 58-godišnjaka te je 
zadobio teške ozlijede.

- Požar koji se proširio po 
tijelu 58-godišnjaka i po obli-
žnjoj konstrukciji, ugasili su 
radnici tvornice. Na mjesto 
događaja izašao je inspektor 
Zaštite na radu i inspektor 
Zaštite od požara eksplozija 
i oružja, kojom prilikom je 
utvrđeno da je do požara 
došlo uslijed aktivacije za-
paljive smjese lakozapaljive 
tekućine i zraka iskrom iz rada 
stroja za varenje. Ozlijeđeni 
58-godišnjak je prevezen u 
Opću bolnicu u Varaždinu, 
odakle je prebačen u Kliniku 
za traumatoligiju, centra za 
opekline u Zagrebu, gdje je 9. 
lipnja preminuo – priopćili su 
iz PU varaždinske. 

DOBAR RAD PU MEĐIMURSKE

Spriječili krađu 
oko 500 kilograma 

krumpira
U utorak, 11. lipnja, u posli-

jepodnevnim satima policijski 
službenici Policijske postaje 
Murske Središće obilazi l i 
su poljoprivredne površine 
na relaciji između Murskog 
Središća i Selnice s ciljem suz-
bijanja kaznenih djela krađa 
poljoprivrednih proizvoda.

Nešto poslije 20 sati u polju 
zvanom “Zdenčec”, na poljo-
privrednoj parceli vlasništvo 
49-godišnjaka, pronašli su 
23-godišnjaka kako na biciklu 
u PVC kantama prevozi krum-
pir, dok su dvojica mladića 
pobjegla s mjesta događaja.

Policijski službenici uhitili 
su 23-godišnjaka zbog sum-
nje u počinjenje kaznenog 
djela krađe te su ga priveli u 
policijsku postaju na krimina-
lističko istraživanja. Ujedno, 
intenzivno tragaju za dvojicom 
odbjeglih mladića.

Prema podacima iz podnije-
te kaznene prijave oštećenog 
49-godišnjeg vlasnika, poči-
nitelji su spomenutog dana 
u poslijepodnevnim satima 
ukrali oko 500 kilograma 
krumpira raznih sorti, dok je 

materijalna šteta procijenjena 
na nekoliko stotina eura.

Obilasci
– Policijski službenici svih 

rodova policije Policijske upra-
ve međimurske, i ove godine 
sustavno i koordinirano obi-
laze poljoprivredne površine 
na području Međimurske 
županije, a sve s ciljem suz-
bijanja svih pojavnih oblika 
kaznenih djela počinjenih na 
štetu zemljoposjednika. Pri-
tom se koristi sva raspoloživa 
tehnika, kao što su dronovi, 
termovizije, mobilni video 
nadzor i druga oprema. Tije-
kom proteklih nekoliko godina 
bilježi se pad prijavljenim 
kaznih djela krađa poljopri-
vrednih proizvoda, ali situacija 
na terenu ukazuje na činjenicu 
da građani određeni broj ta-
kvih i sličnih kaznenih djela, 
ne prijavljuju policiji. Stoga, 
apeliramo na sve naše žitelje 
da prijavljuju kaznena djela i 
prekršaje policiji jer je to jedini 
pravilan put da se počinitelji 
otkriju i sankcioniraju – po-
jasnili su iz PU međimurske.

U Ludbregu se 6. lipnja do-
godila tragedija u kojoj je 
teško stradao radnik. Tragični 
događaj se dogodio, kako su 
nam potvrdili iz Državnog 
inspektorata, tijekom zava-
rivanja. Nesretni 58-godišnji 
radnik je prevezen u bolni-
cu, ali ne nažalost tri dana 
kasnije preminuo. Kako smo 
neslužbeno doznali, stradao 
je I.P. iz Svibovca Topličkog, a 
tragedija se dogodila u tvrtki 
Lim-mont.

- Dežurni inspektor rada 
mjesno nadležnog područnog 
ureda Državnog inspektorata 
je dana 6. lipnja 2024. od po-
slodavca obaviješten o ozljeđi-
vanju radnika u proizvodnom 
pogonu poslodavca. Očevi-
dom, obavljenim odmah po 
dojavi, utvrđeno je da je radnik 
ozlijeđen uslijed zapaljenja 
lako zapaljive tekućine, do 
kojeg je došlo prilikom zava-
rivanja metalne konstrukcije. 
Tijekom očevida zabranjeno je 
daljnje obavljanje poslova za-
varivanja dok se ne osiguraju 
uvjeti za sigurno obavljanje 
tih poslova – odgovorili su 
nam na upit iz Državnog in-
spektorata.

Odgovore smo potražili i u 
PU varaždinskoj, čiji su služ-
benici obavili očevid nakon 

VELIKA TRAGEDIJA U TVRTKI LIM-MONT IZ LUDBREGA

Ozlijeđeni 58-godišnjak je prevezen u Opću bolnicu u Varaždinu, odakle je prebačen u 
Kliniku za traumatoligiju, centra za opekline u Zagrebu, gdje je 9. lipnja preminuo

Radnik pokušao ugasiti požar 
pa mu vatra zahvatila tijelo, 

preminuo je u bolnici

Temeljem zahtjeva nadlež-
nog državnog odvjetništva 
policijski službenici Službe 
kriminalističke policije Po-
licijske uprave međimurske, 
dovršili su kriminalističko 
istraživanje nad 54-godišnja-
kinjom i 50-godišnjakinjom 
zbog sumnje u počinjenje 
kaznenih djela zlouporabe 
povjerenja u gospodarskom 
poslovanju.

– Osumnjičene su u svoj-
st vu djelatnica banke u 
Čakovcu, u razdoblju od 
listopada do prosinca 2023. 
godine, klijentima banke 

nudile te potom sklapale 
ugovore o oročenim štednja-
ma uz mjesečnu kamatu od 1 
%, s rokom oročenja od šest 
mjeseci. Spomenute štednje 
uz kamatu od 1 %, kao proi-
zvodi banke nisu se nalazile 
u službenoj ponudi– stoji u 
priopćenju PU međimurske.

Ujedno, osumnjičene su 

prilikom preuzimanja novca 
predavale klijentima lažne 
ugovore o štednji, čime su 
kod njih stvorile lažni dojam 
o legalnosti takvog bankar-
skog poslovanja.

– Nakon sklapanja ugovora 
takva oročenja nisu eviden-
tirana u službenim eviden-
cijama banke. Osumnjičene 

su novac s oročenih štednji 
koristile za razne financijske 
malverzacije te su time stekle 
protupravnu imovinsku ko-
rist. Opisanim zlouporabom 
povjerenja u gospodarskom 
poslovanju prouzročile znat-
nu štetu trgovačkom društvu 
sa sjedištem u Zagrebu u 
iznosu od najmanje 1 800 
000 eura – kažu u policiji.

Uz kaznenu prijavu pod-
nijetu nadležnom državnom 
odvjetništvu, osumnjičene 
su predane pritvorskom nad-
zorniku Policijske uprave 
međimurske.

Čakovečke bankarice nudile klijentima lažne štednje
OŠTETILE BANKU ZA GOTOVO DVA MILIJUNA EURA

Osumnjičene su novac s oročenih štednji 
koristile za razne financijske malverzacije 
te su time stekle protupravnu imovinsku 
korist

POLICAJAC SLETIO MOTOROM U OGRADU
U srijedu, 12. lipnja, oko 14.50 

sati, u Gajevoj ulici u mjestu 

Virje Križovljansko, prilikom 
pratnje i osiguranja Međunarod-

ne biciklističke utrke na relaciji 
Otok Virje-Virje Križovljansko u 
smjeru Dubrave Križovljanske, 
policijski službenik je prilikom 
vršenja službe, u zavoju izgubio 
nadzor nad upravljačem moto-

cikla, sletio van kolnika i udario 

u žičanu ogradu i nosivi metalni 
stup ograde.

Tom prilikom pao je s motocikla 

i zadobio ozlijede, javila je PU 
varaždinska.
Medicinska pomoć mu je pruže-

na u Općoj bolnici u Varaždinu, 
a njegove ozlijede će se okvalifi-
cirati naknadno.

ROTIRKA -
     SUDNICA

PIŠE: AMALIJA ŠAŠEK

asasek@regionalni.com

Očevidom je utvrđeno da 
je 28-godišnji muškarac 
prilikom obavljanja poslova 
na proizvodnoj liniji, 
obavljao zavarivanje na 
konstrukciji na visini od 
oko 9 metara uslijed čega je 
došlo do iskrenja i zapaljena 
PVC kante na tlu u kojoj 
se nalazila lakozapaljiva 
tekućina. U trenutku 
zapaljenja navedene PVC 
kante, 58-godišnjak je u 
namjeri gašenja, nogom 
udario kantu, zbog čega je 
došlo do prskanja zapaljene 
tekućine po odjeći istog
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PROCESIJOM PROSLAVLJEN BLAGDAN SV. ANTUNA PADOVANSKOG
Nakon bogatog programa “Antunova 

v Marofu” koji je donio obilje zabave i 

razne aktivnosti za sve Novomarofčane 
i njihove goste, 13. lipnja, na blagdan 

svetog Antuna Padovanskog i na Dan 

Grada Novog Marofa, održana je glavna 
svečanost – svečana procesija, kojoj je 
prethodio blagoslov djece.
Naime, u sklopu proslave Dana Grada 

građani su se okupili kako bi izrazili 

svoju vjeru i odanost sv. Antunu Pa-

dovanskom te su sudjelovali u sveča-

noj procesiji koja je prolazila ulicama 
Novog Marofa. U tome im se pridružio 
novomarofski gradonačelnik Siniša 
Jenkač koji je iskoristio priliku kako bi 
svojim sugrađankama i sugrađanima 
čestitao Dan Grada.
– Drago mi je da smo se ponovno oku-

pili u ovolikom broju. Dan Grada prilika 

je da se prisjetimo i da istaknemo našu 
bogatu povijest, tradiciju i vrijednosti 
kojima se ponosimo – rekao je grado-

načelnik.
Procesija je završila svetom misom koja 
je potom održana u crkvi sv. Antuna Pa-

dovanskog, a predvodio ju je varaždin-

ski biskup u miru Josip Mrzljak. Misnom 

slavlju pridružili su se brojni vjernici i 
predstavnici lokalne zajednice.

Na prošlotjednoj sjedni-
ci Gradskog vijeća Grada 
Čakovca donesen je prvi 
rebalans proračuna. Kako je 
objasnila gradonačelnica Ci-
vidini, povećala se rashodov-
na strana na 74.304.024,41 
eura, odnosno 11.493.506,06 
eura više nego što je planira-
no osnovnim Proračunom za 
2024. godinu.

Gradonačelnica je ista-
knula i kako se ovim reba-
lansom omogućavaju daljnje 
investicije, te kako je dobra 
financijska situacija i likvid-
nost transformirala Grad 
Čakovec u pravo gradilište, 
a ulaže se u socijalnu, de-
mografsku i komunalnu 
infrastrukturu.

Povećanja su i na priho-
dovnoj strani i tu su pove-
ćanje prihoda proračuna za 
8.345.223,19 eura i poveća-
nje primitaka od zaduživanja 
u iznosu od 1.200.000,00 
eura. U okviru prihoda, 
porezni su u iznosu od 
2.620.199,71 eura, a prihodi 
iz EU fondova, državnog 

i županijskog proračuna 
u iznosu od 5.450.696,69 
eura. Tome treba pribrojiti 
i pozitivni preneseni rezul-
tat, koji je nakon pokrivanja 
manjka iz prethodnih raz-
doblja rezultirao viškom od 
1.753.368,37 eura.

- Ovo povećanje usmjere-
no je u najvećoj mjeri prema 
investicijama, od kojih iz-
dvajam rekonstrukciju ulice 
Gornji Vidovec u Ivanovcu, 
rekonstrukciju raskrižja u 
kružno raskrižje u ulici Stje-
pana Radića i rekonstrukciju 
Uske ulice. Aktivnosti Park 

Gradonačelnica Ljerka Cividini istaknula je kako je dobra financijska situacija i likvidnost transformirala Grad Čakovec u pravo 
gradilište, a ulaže se u socijalnu, demografsku i komunalnu infrastrukturu

ODRŽANO GRADSKO VIJEĆE GRADA ČAKOVCA

području Grada Čakovca, 
broj djece i imovinski status. 
U Proračunu je za ovu na-
mjenu osigurano 46.000.00 
eura.

Za sufinanciranje solarnih 
panela u domaćinstvima 
predviđeno je 33.000,00 
eura. čime se želi građane 
potaknuti na korištenje ob-
novljivih izvora energije te 
smanjenje režijskih troškova 
za kućanstva na području 
grada. Bespovratna sredstva 
dodjeljivala bi se korisni-
cima, fizičkim osobama s 
prebivalištem na područja 
grada a koji su na svojoj 
obiteljskoj kući izgradili 
sunčanu elektranu za proi-
zvodnju električne energije 
u kućanstvu, za vlastitu po-
trošnju tijekom ove godine 
odnosno koji su u postupku 
izgradnje iste. Prema jav-
nom pozivu predviđeno je 
sufinanciranje u iznosu do 
50 % ukupnih prihvatljivih 
troškova, odnosno do mak-
simalnog iznosa od 2.000,00 
eura po kućanstvu.  

Ovo povećanje 
proračuna 
usmjereno 
je u najvećoj 
mjeri prema 
investicijama

Martane i rekonstrukci-
ja prometnice i dogradnja 
pješačke staze u Ivanovcu 
nove su aktivnosti za koje se 
planira 520.000 eura. Kod 
izgradnje objekata, planira-
no je povećanje sredstava za 
3,7 milijuna eura, od čega 
je najveći iznos planiran za 
rekonstrukciju i dogradnju 
II. osnovne škole, koji je 
spreman za prijavu preko 
Nacionalnog plana oporav-
ka i otpornosti. Povećana 
su i sredstva za održavanje 
komunalne infrastrukture, 
dodatnih 254 tisuće eura 
utrošit će se za ulaganja u ne-
razvrstane ceste, održavanje 
javnih i zelenih površina, na-
bava urbane opreme, trošak 
i održavanje javne rasvjete, 
otplata mjesečnih rata za 
modernizaciju javne rasvje-
te - objasnila je čakovečka 

gradonačelnica.
Plan izdataka za otplatu 

glavnica i kamata za dugo-
ročne kredite Grada ostaje 
isti i odvija se redovno, u 
skladu s otplatnim plano-
vima

- Napominjem da smo prije 
dva mjeseca završili s otpla-
tom još jednog kredita koji 
je realiziran za investicije 
(školska dvorana Ivanovec), 
tako da su trenutno u otplati 
dva dugoročna kredita i to 
kredit za ceste koji je utrošen 
tijekom 2017. godine (čija će 
otplata također završiti do 
kraja ove godine) i kredit 
za rekonstrukciju gradske 
tržnice, gradnju vanjskih 
bazena i dr., realiziran tije-
kom 2021. i 2022. godine, s 
rokom otplate 31. 12. 2036. 
godine. Otplata novog kre-
dita koji se realizira tijekom 

prošle i do kraja ove godine 
za investicije komunalne 
infrastrukture počet će u si-
ječnju 2025. godine - kazala 
je gradonačelnica.

Povećanje rashoda za za-
poslene dijelom se pokriva 
iz proračuna Grada (vrtići, 
Centar za kulturu i Knjižni-
ca) ili iz Državnog proračuna 
(osnovne škole). Povećanja 
su rezultat završetka kolek-
tivnog pregovaranja, kako na 
lokalnoj, tako i na državnoj 
razini.

Gradsko vijeće prihvati-
lo je i Prijedlog Odluke o 
mjerama poticaja za kupnju 
nekretnina (starih kuća) na 
području mjesnih odbora 
Grada Čakovca za 2024. te 
Prijedlog Odluke o prihva-
ćanju teksta Javnog poziva 
za sufinanciranje izgradnje 
sunčane elektrane za proi-

zvodnju električne energije 
u kućanstvima, za vlastitu 
potrošnju na području Gra-
da Čakovca za 2024.

Grad Čakovec nastavlja s 
davanjem poticaja za kup-
nju nekretnina u ruralnih 
područjima Grada Čakovca 
(mjesnim odborima), te se 
tako nastoji mladim obite-
ljima pomoći u stvaranju 
svog doma. Na natječaj će se 
moći javiti svi korisnici koji 
su kupili nekretninu (staru 
kuću) na području mjesnih 
odbora u razdoblju od 5. 
10. 2023. godine pa do dana 
prestanka javnog natječaja 
u 2024.godini. Mogu dobiti 
potporu u iznosu od najviše 
6.000,00 eura. Kupljena ne-
kretnina u trenutku prijave 
na javni natječaj mora biti 
u vlasništvu prijavitelja, a 
kriteriji su prebivalište na 

Proračun povećan za 11,5 
milijuna eura, ulaganja Čakovec 

pretvorila u pravo gradilište
Grad Čakovec 

nastavlja s 
davanjem 
poticaja 

za kupnju 
nekretnina 
u ruralnim 
područjima 

Grada Čakovca, 
te se tako nastoji 
mladim obiteljima 

pomoći u 
stvaranju svog 

doma
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ćine idu ovdje u vrtić, već ima-
mo u planu i izgradnju nove 
zgrade - naglasio je načelnik. 
U  O p ć i n i  s e  i z n i m n a 
p o z o r n o s t  p o s v e ć u -
je energetskim uštedama. 
- Mi smo prije 10-ak godina 
krenuli sa zamjenom ra-
svjetnih tijela javne rasvjete 
s LED rasvjetom. Dosad smo 
energetski učinkovitom jav-
nom rasvjetom zamijenili 
oko 70 posto javne rasvjete. 
Usto, ove godine smo u su-
radnji s nekoliko europskih 
zemalja osigurali i sredstva 
za postavljanje solarne elek-
trane na dječji vrtić, postavili 
smo i solarne klupe te solar-
ne autobusne nadstrešnice. 
Razmišljamo u tom smjeru i 
trudimo se pratiti europske 
trendove - objasnio je Hranić. 
Dodao je da na području op-
ćine djeluje više od 20 udruga. 
- Svi su vrlo aktivni te im 
zahvaljujem na tome, ali i 
na promociji naše općine, 
od vatrogasaca, sportskih 
klubova, udruge žena, KUD-
a Vidovec i drugih. Imamo 
odličnu suradnju s njima i 
financijski im pomažemo ne 
samo kroz njihove progra-
me nego i kroz održavanje 
objekata. Imamo i nekoliko 
objekata koje smo izgradili 
i dali im na upravljanje, a 
među tim objektima koji će 
sad biti stavljeni u funkciju 

je i vinogradarska kuća i 
vinski podrum u Tužnom, 
našem vinorodnom kraju. 
To će biti izvrsna turistička 
atrakcija, čije će upravljanje 
preuzeti Udruga vinogradara 
i usmjeriti u kulturno-turi-
stičku ponudu Varaždinske 
županije - uvjeren je Hranić. 
Pohvalio je i odličnu 
suradnju s mi-
n istarst v i-
ma i Vla-
dom RH. 
- Pripre-
m a m o 
k va l i-
t e t n e 
p r o -
j e k t e , 
a V la-
da nam 
p u n o 
p o m a -
ž e  s v o j i m 
s r e d s t v i m a  i 
kod sufinanciranja 
europskih projekata. Fi-
skalna decentralizacija je 
bila najbitnija, tu nam se 
proračun gotovo dvostru-
ko povećao i dao nam za-
mah za sve ove investicije 
- kazao je načelnik Hranić. 
Na njega se nadovezala za-
mjenica varaždinskog župana 
Silvija Zagorec, koja je prvo 
čestitala svim mještanima 
Dan općine i blagdane sve-
tog Vida i svetog Antuna. 

- Istaknula bih iznimnu su-
radnju Općine sa Županijom, 
a tome u prilog govori i niz 
investicija koje se provode 
na području općine Vidovec. 
Varaždinska županija je u 
fokus stavila obrazovanje 
pa smo tako nedavno u OŠ 
Tužno otvorili i prvu Go-

ogle učionicu u Hrvatskoj. 
Opremili smo i novu 

informatičku 
učionicu u OŠ 

Vidovec, a 
z n a č a j n i 
r a d o v i 
izvedeni 
su i u PŠ 
Nedelja-
nec – po-
r uči la  je 

Zagorec.

Brza cesta
Štoviše, Op-

ć i na  Vidovec  je 
nada leko poznata po 

svojoj poljoprivrednoj pro-
izvodnji, a vrijedni poljo-
privrednici ovog kraja ko-
riste i županijske potpore. 
- Prošle je godine tako s po-
dručja općine Vidovec bilo 
više od 100 korisnika potpora 
koji su koristili 100.000 eura. 
I ove godine smo raspisali 
javni poziv pa pozivam po-
ljoprivrednike da se prijave 
na naše mjere. Rad poljopri-
vrednika treba cijeniti, jer 

Unatrag godinu dana imamo nekoliko velikih projekata i gradilišta, ali istaknuo bih završetak Aglomeracije, dogradnju dječjeg vrtića 
te rekonstrukciju i dogradnju sportsko-društvenog centra u Nedeljancu vrijedan više od milijun eura, koji će ujediniti niz sadržaja koji 

će biti na raspolaganju svim mještanima – ističe općinski načelnik Bruno Hranić

Svečanom akademijom Općinskog vijeća 
uz Dan općine obilježena i 815. godišnjica 

prvoga spomena Vidovca

Svečanom akademijom Op-
ćinskog vijeća u sportskoj 
dvorani OŠ Vidovec u petak, 
14. lipnja, obilježen je Dan 
općine Vidovec te 815. godiš-
njica prvoga spomena Vidov-
ca. Svečanosti su prisustvali 
brojni gosti, a među njima 
i saborski zastupnik Goran 
Kaniški ujedno i kao izasla-
nik predsjednika Hrvatskog 
sabora, zamjenica župana 
Varaždinske županije Silvija 
Zagorec, izaslanica pred-
sjednika Vlade RH, izabrani 
hrvatski zastupnici u Eu-
ropskom parlamentu Davor 
Ivo Stier i Sunčana Glavak, 
gradonačelnici i načelnici 
brojnih gradova te općina s 
područja Varaždinske župa-
nije, ali i prijateljskih gradova 
i općina iz Slavonije i Srijema 
te iz Slovenije i BiH, te drugi 
uzvanici.

Odlična suradnja  
s Vladom

Nakon pozdravnih riječi 
predsjednik vidovečkog Op-
ćinskog vijeća Krunoslava 
Bistrovića, načelnik Općine 
Bruno Hranić osvrnuo se na 
brojne projekte provedene 
u proteklih godinu dana. 
- Unatrag godinu dana ima-
mo nekoliko velikih proje-
kata i gradilišta, ali istaknuo 
bih završetak Aglomeracije, 
dogradnju dječjeg vrtića te 
rekonstrukciju i dogradnju 
sportsko-društvenog centra 
u Nedeljancu vrijedan više od 
milijun eura, koji će ujediniti 
niz sadržaja koji će biti na 
raspolaganju svim mješta-
nima. Čekamo i raspisivanje 
natječaja kako bismo prijavili 
vatrogasni dom u Nedeljancu, 
a tu je i vinogradarska kuća 
u Tužnom, prekrasan objekt 
koji će služiti za promociju 
ruralnog turizma u našoj 
općini - naglasio je Hranić. 
Napomenuo je i da imaju 
čitav niz drugih projeka-
ta, od komunalne infra-
strukture, rekonstrukcije 
i izgradnje nogostupa, do 
ot varanja nov ih u l ica… 
- Budući da s ovom dograd-
njom dječjeg vrtića nećemo 
postići cilj da sva djeca iz op-

GOTOVO UDVOSTRUČEN PRORAČUN DAO JE ZAMAH BROJNIM INVESTICIJAMA

Općina  
Vidovec je 

nadaleko poznata 

po poljoprivrednoj 

proizvodnji, a ratari i 

stočari koriste brojne 
županijske potpore

Vinogradarska 

kuća i osebujni 
vinski podrum u 

Tužnom, bit će 
izvrsna turistička 
atrakcija

oni ulažu puno vremena i 
truda, a ove potpore su mini-
mum kojim im možemo izaći 
ususret. Kao izaslanica pred-
sjednika Vlade RH, pohvalila 
bih odličnu suradnju Općine 
i Vlade. Možda najznačajniji 
projekt istaknula bih izgrad-
nju brze ceste te uskoro oče-
kujemo početak radova. Ona 
će uvelike rasteretiti promet 
kroz srce Vidovca - ista-
knula je zamjenica župana. 
Svečana akademija ujed-
no je bila i prigoda da za 
dodjelu općinskih nagra-
da, priznanja i zahvalnica. 
Nagrade za izvrsnost do-
dijeljene su Greti Lukaček, 
najboljoj učenici OŠ Tužno te 
Emi Štrlek, najboljoj učenici 
OŠ Vidovec. Nagrađeni su i 
Matej Kovačević, Ida Kova-
čić, Lorena Tkalčec, Ivan-
čica Košić Čačić, Sebastijan 
Geček, Vita Breški i Ivanka 
Kunić. Za sportske uspjehe 
nagrađeni su Janja Čanjevec, 
Valentino Presečki, Dejan 
Flajšman te Ivan Benček, 
Stanislav Zavrtnik, Andrija 
Uranić i Dragutin Črnila. 
Potom su zahvalnice uru-
čene Maji Herceg i Zoranu 
Košiću Čačiću, za izvanre-
dan angažman i predanost 
u vođenju mladih planinara 
OŠ Vidovec, ali i pozitivan 
utjecaj na osobni razvoj uče-
nika kroz planinarenje te 
druge edukativne aktivnosti. 
- Raduje me da smo dobili na-
gradu. Ove godine navršava 
se pet godina aktivnog sudje-
lovanja djece u planinarstvu i 
osvajanju vrhova Hrvatske, a 

to smo pokrenuli u suradnji s 
Planinarskim društvom MIV 
Varaždin - rekao je Zoran 
Košić Čačić, inače vjeroučitelj 
u OŠ Vidovec.

Zahvalnice i priznanja
Spomenimo i to da su za-

hvalnice dodijeljene i općin-
skim udrugama povodom 
njihovih obljetnica. Riječ je 
o NK Budućnost Vidovec 
koji obilježava 85. obljetnicu 
osnutka, DVD-u Tužno do-
dijeljena je uz 90. obljetnicu, 
Udruzi žena Vidovec povo-
dom 15. obljetnice djelovanja 

te ŠRD-u Vidovec uz 30. 
obljetnicu osnutka. Posebna 
zahvalnica dodijeljena je i 
generalnom direktoru Hr-
vatskih voda Zoranu Đuro-
koviću, za izniman doprinos 
razvoju komunalne infra-
strukture općine Vidovec, a 
zahvalnicu je u njegovo ime 
preuzeo Milan Rezo, direktor 
Vodnogospodarskog odjela 
za Muru i gornju Dravu. U 
prigodnom programu sve-
čane akademije nastupili su 
pijanist Darko Domitrović 
i Sandra Bagarić, operna 
pjevačica.
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Nedelišću. Među najvažnije 
projekte spada izgradnja obi-
laznice Nedelišća. Načelnik je 
rekao da je razvoj Nedelišća 

položen na pet stupova, a to 
su briga za mlade i najstarije, 
zatim briga za gospodarstvo, 
uređenje svih naselja i kon-

cept zelene općine. Novak je 
zahvalio državnim i drugim 
institucijama čija sredstva 
pomažu u razvoju Općine 

Načelnik Općine Nedelišće Nikola Novak govorio je o planovima i investicijama čija veličina svjedoči o snazi Općine te je zahvalio 
svim udrugama i društvima na angažmanu

Predsjednik Milanović i drugi 
gosti hvalili brojne projekte

Povodom Dana općine Ne-
delišće i blagdana svetog Vida, 
u četvrtak, 13. lipnja održana 
je svečana sjednica Općin-
skog vijeća, kojoj je nazočio i 
predsjednik Republike Zoran 
Milanović.

Nedelišćanci su protekli vi-
kend pripremili brojne zabav-
ne sadržaje za sve generacije, a 
svečanu sjednicu obilježili su 
aktualni i budući projekti na 
području Općine Nedelišće. 
Također, ovo je bila prigoda da 
se nagrade zaslužni građani 
te učenici na postignutim 
uspjesima.

Uz Zorana Milanovića, na 
sjednici su bili i izaslanik 
predsjednika Hrvatskog sa-
bora i predsjednika Vlade 
Republike Hrvatske Ljubomir 
Kolarek, potpredsjednik Hr-
vatskog sabora Siniša Hajdaš 
Dončić, saborska zastupnica 
Boška Ban Vlahek, župan 
Međimurske županije Matija 
Posavec, predsjednik Skup-
štine Međimurske županije 
Dragutin Glavina te mnogi 
drugi.

Prigodni program bio je 
ispunjen brojnim čestitkama 
predstavnika vlasti, a uvodno 
se obratio predsjednik Op-
ćinskog vijeća Hrvoje Kolman 
koji je zahvalio na suradnji 
načelniku Novaku i kolegama 
u općinskom Vijeću.

Načelnik Općine Nedelišće 
Nikola Novak govorio je o 
planovima i investicijama 
čija veličina svjedoči o snazi 
Općine. Posebno je istaknuo 
gradnju dječjeg vrtića u Dunj-
kovcu, te najavio da najesen 
počinje realizacija velikog 
projekta Međimurske župa-
nije i Općine – gradnja centra 
za starije i nemoćne osobe u 

ODRŽANA JE SVEČANA SJEDNICA OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE NEDELIŠĆE

Među 
najvažnije projekte 

spada izgradnja 
obilaznice 
Nedelišća

Nedelišće.
Odnedavno je u centru 

Nedelišća, otvoren ured no-
voosnovane Turističke za-
jednice područja nazvane 
“Srce Međimurja”, ali i niz 
ureda koji će olakšati sva-
kodnevicu građanima, poput 
gerontoureda za osobe starije 
životne dobi koji koriste uslu-
gu gerontodomaćica putem 
projekta “Zaželi”, zatim ured 
komunalnog redara, te ured 
uprave komunalnog poduze-
ća Ned-kom. Riječ je o pro-
storima koje je Općina prošle 
godine otkupila od banke 
koja je na tom mjestu 
nekada poslovala, 
te ih uredila za 
svoje službe.

Ž i t e l j i m a 
najveće i naj-
ra z v i jen i je 
međimurske 
općine, Dan 
njihove opći-
ne, koji se ve-
zuje uz blagdan 
svetoga Vida, česti-
tao je župan Međimurske 
županije Matija Posavec.

Prije govora predsjednika 
Milanovića zasvirao je Pu-
hački orkestar Nedelišće, a 
on je naglasio da glazba puno 
govori o tome koliko je neka 
zajednica razvijena. Napo-
menimo i da je predsjednik 
posjetio Međimurje tri puta 
u oko mjesec dana.

- Sa zadovoljstvom boravim 
u Međimurju. Okuplja vas 
rad na zajedničkom dobru, 
a to dobro je mala zajednica 
vrlo blizu Čakovca. Izvorni 
proračun Općine Nedelišće 
težak je oko 4,5 milijuna eura, 
a s drugim izvorima gotovo 
20 milijuna - i to je već velik 

novac - kazao je predsjednik 
Milanović, naglasivši također 
da su europski fondovi dobri, 
no nisu vječni. Količina novca 
u EU-u manje je posljedica 
jakog ekonomskog rasta i 
ekonomskih aktivnosti u Eu-
ropskoj uniji, a u velikoj mjeri, 
pomalo već i zabrinjavajućoj, 
posljedica monetarne politike 
Unije: “I zato, na posao! Uz-
mite zadnji cent zadnjeg eura 
koji stoji na raspolaganju.”

Priznanja
Na svečanoj sjednici dodi-

jeljena su i najviša priznanja 
Općine: plakete su 

primili Ljudevit 
B o š ć a k ,  z a 
uspješan du-
g o g o d i š n j i 
rad i osobit 
doprinos u 
razvoju i pro-
mociji kultu-

re, sporta te 
d r u št venom 
d j e l o v a n j u , 

Franjo Vugrinec iz 
Gornjeg Hrašćana, za 

50 godina predanog rada te 
osobit doprinos u razvoju 
vatrogastva, Udruga žena 
Pretetinec za osobit doprinos 
društvenom i kulturnom 
razvoju naselja, Vatrogasna 
zajednica grada Čakovca za 
osobit doprinos i pomoć pri 
provođenju mjera obrane 
i zaštiti naselja Pušćine od 
poplava 2023. godine.

U kulturno–umjetničkom 
djelu programa sudjelovali 
su Ivana Tkalec, mališani iz 
Dječjeg vrtića “Zvončić”, Da-
vid Kovačić, Alexandar Dra-
gaš, Puhački orkestar općine 
Nedelišće, te Zbor Matice 
umirovljenika Nedelišće.

Dobitnici priznanja

Nagrađeni učenici

Nikola Novak i Hrvoje Kolman
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Osnivanjem Udruge Slobodnjaki i njihovom predsjedniku, entuzijastu Daliboru Horvatu, zatvorena je jedna starija era i započela je 
jadna nova, koja predstavlja i rekonstrukciju ovog objekta, rekao je načelnik Marković

Društveni dom izgradile su pred 40 godina 

ruke mještana, a sad će dobiti i novu vizuru

Izgrađen je na snažnoj 
želji i volji, energiji, ali i 
novcu mještana Novog Sela 
Podravskog. Sada njihov 
društveni dom slavi svoj 
četrdeseti rođendan, ali i 
svoj novi početak. Upravo 
uređenje objekta, koji nije 
samo građevina već i sim-
bol zajedništva mještana 
ovog malog podravskog 
mjesta u Općini Mali Bu-
kovec, najavio je načelnik 
Darko Marković.

Na nedavnoj proslavi 40. 
obljetnice izgradnje druš-
tvenog doma Marković je 
prenio i pozdrave župana 
Anđelka Stričaka, koji je, 
prema njegovim riječima, 
izrazio podršku da ovaj 
objekt dobije novu vizuru i 
postane još funkcionalniji.

- Izgradnja ovakvih obje-
kata u prošlom stoljeću nije 
bila jednostavna. Stariji 
ljudi pamte da se tada na 
nivou mjesne zajednice 
donijela odluka o samo-
doprinosu i svaka obitelj 
morala je izdvajati godiš-
nje određeni iznos koji se 
uplaćivao Općini Ludbreg. 
Zatim je Izvršni odbor 
Općine Ludbreg donio 
odluku o izgradnji doma. 
Odluka je, kako su istražili 
mještani, donesena 1981. 
godine, a 1984. godine dom 
je otvoren i ovo je prilika 
da obljetnicu proslavi-
mo. Osnivanjem Udruge 

PROSLAVLJENA 40. OBLJETNICA OTVORENJA DRUŠTVENOG DOMA U NOVOM SELU PODRAVSKOM

Izgradnja 

ovakvih objekata 

u prošlom 

stoljeću nije bila 
jednostavna

Ponukani sve većim bro-
jem napuštenih životinja i 
prepunim skloništem koje 
se puni “viškovima” štenaca 
odbačenih posvuda, a najviše 
po romskim naseljima, Sklo-
nište za životinje Prijatelji iz 
Čakovca u suradnji sa svim 
veterinarskim ambulantama 
iz Međimurja organizira be-
splatne kastracije ženki pasa 
do 15. rujna ove godine.

Akcija ima za cilj, osim di-
rektne pomoći građanima i 
psima, poticanje gradova i 
općina da same pokrenu i pro-
vode ovakve vrlo učinkovite, 
potrebne i nužne akcije. Ta-
kođer se akcijom želi prenijeti 
poruka o važnosti kastracije 
pasa kao najučinkovitije me-
tode kontrole razmnožavanja 

što je i zakonska obaveza svih 
skrbnika pasa.

Akcija je počela 15.lipnja.u 
veterinarskim ambulanta-
ma male prakse “Bioinstitut” 
d.o.o., “Kvakan” d.o.o., “Jug” 
d.o.o. i Veterinarskoj am-
bulanti Prelog. Sklonište se 
ujedno zahvaljuje na uključe-
nju ovih organizacija u ovaj 
humanitarni projekt.

Zakon o zaštiti životinja pro-
pisuje da svaki skrbnik kućnog 
ljubimca mora osigurati da ne 
dođe do nekontroliranog raz-
množavanja, a za pse i mačke 
najbolji način za to je upra-
vo kastracija. Propisane su i 
kazne za nepoštivanje takve 
odredbe, a propisana je i obve-
za označavanja mikročipom, 
oglašavanja i udomljavanja 

pomlatka odnosno svakog od 
brojnih štenaca koji se mogu 
roditi. Kastracija ujedno po-
maže i lakšem suživotu psa 
i čovjeka, a može i spriječiti 
nastanak određenih bolesti 
kod pasa.

Za prijave se može javiti 
mailom na info@prijatelji-
zivotinja.org ili telefonom na 
091 8988 004. Akcija traje do 
15. rujna ili utroška planiranih 
sredstava.

Akciju možete podržati 
i uplatom donacije na ra-
čun ZEU Prijatelji životinja 
i prirode Čakovec kako bi 
se kastriralo što veći broj 
ženki pasa. IBAN za uplatu 
je HR3323400091116025375, 
svrha uplate: donacija za pro-
jekt kastracije.

U Međimurju besplatna kastracija za pse
ZBOG SVE VEĆEG BROJA NAPUŠTENIH ŽIVOTINJA

se organiziraju i najbolja 
druženja i zabave. Ova 
zadnja proslava u povodu 
40. obljetnice organizirana 
je na inicijativu Udruge 
Slobodnjaki.

Predsjednik Udruge Da-
libor Horvat zahvalio je 
svima te podsjetio na dosa-
dašnje aktivnosti. Primje-
rice, nedavno su organizi-
rali 1. “Rikićevo proljeće”, 
manifestaciju posvećena 
hrvatskom glumcu Rikar-
du Brzeski, rodom upravo 
iz Novog Sela Podravskog, 
koji je ostvario zapažene 
uloge u Mejašima, Grun-
tovčanima te legendarnog 
Žnidaršića u filmu Tko 
pjeva zlo ne misli. U za-
dnjih nekoliko mjeseci 
vrijedni članovi i članice 
Udruge bavili su se uređe-
njem naselja, ali i brojnim 
planovima, među kojima 
svakako treba spomenuti i 
inicijativu da se Novo Selo 
Podravsko brendira kao 
hrvatsko ˝Selo ruža .̋

Okupljene je na proslavi 
pozdravila i Marija Balija, 
predsjednica Udruge umi-
rovljenika Mali Bukovec, 
koja se prisjetila kako je to 
bilo nekad kad se gradio 
ovaj dom.

- Svaka familija dala je 
novca koliko je mogla, ali 
je svaka kuća dala i težake 
koji su svojim rukama ovaj 
dom izgradili – rekla je 
Marija.

Proslavi obljetnice pri-
družili su se i predsjednik 
Vijeća Zlatko Golec, na-
čelnik Velikog Bukovca 
Franjo Vrbanić, kao i čla-
nice i članovi prijateljskih 
udruga, a za dobru zabavu 
pobrinuo se Ivan Povijač. 
On je, među ostalim, na 
oduševljenje svih, izveo 
svoju pjesmu ˝Tri rijeke ,̋ 
koja je posvećena bukoveč-
kom kraju.

Uvjeti za 
valjanu prijavu

Korisnik usluge mora dokazati 

vlasništvo psa upisom u odgova-

rajući upisnik (kujica mora biti 
označena mikročipom)

Korisnik usluge mora dokazati 

jedan od statusa:

- Umirovljenik – odgovara-

jućom iskaznicom Udruge umi-
rovljenika ili Rješenjem HZMO 

o statusu umirovljenika

- Korisnici usluge s primanji-
ma manjim od 1.000,00 EUR 

neto odgovarajućom isplatnom 
potvrdom posljednje plaće ili 
dokazom od strane HZZ da ne 

ostvaruju nikakva primanja

Slobodnjaki i njihovom 
predsjedniku, entuzijastu 
Daliboru Horvatu, zatvo-
rena je jedna starija era i 
započela je jadna nova, koja 
predstavlja i rekonstrukciju 
ovog objekta – rekao je 
načelnik Marković.

Dodaje da se već kre-
nulo s projektiranjem za 
ovaj objekt, dosta toga već 
je odrađeno, te da će se 
zahvaljujući Udruzi Slo-
bodnjaki projekt još brže 
realizirati.

U društvenim domovi-
ma sad se samo rijetko još 
odvijaju svadbe, ali takvi 
objekti opet postaju mjesto 
okupljanja, upravo tamo 
se rađaju nove ideje, ali 

PIŠE: AMALIJA ŠAŠEK

asasek@regionalni.com
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POVEĆANJE UKUPNO PLANIRANIH PRIHODA I PRIMITAKA PRELOGA
U prostoru Uprave Grada Preloga održana 
je 13. lipnja 17. sjednica Stručnog kolegija 
gradonačelnika Grada Preloga. Na dnev-
nom se redu našlo sedamnaest točaka, a 
najvažnija točka bio je Prijedlog Odluke 
o I. izmjenama i dopunama Proračuna 
Grada Preloga za ovu godinu. Došlo je 
do malih promjena te se predloženim 
Izmjenama i dopunama za 2024. godinu 
planira povećanje ukupno planiranih 

prihoda i primitaka za 270.000 eura te 
povećanje ukupno planiranih rashoda i 
izdataka za isti iznos. U izmjene i dopune 
Proračuna za 2024. godinu unosi se pre-
neseni višak iz prethodne godine u iznosu 
od 198.421,31 eura (koji se sastoji od 
prenesenog rezultata poslovanja za 2023. 
godinu proračunskih korisnika i Grada 
Preloga). U osnovnom planu Proračuna 
za 2024. godinu planiran je procijenjeni 

manjak od 500.000 eura te se izmjenama 
i dopunama proračuna ažurira stvarni re-
zultat poslovanja prethodne proračunske 
godine.
Članovi Stručnog kolegija raspravljali su 
i o prijedlozima odluka o povjeravanju 
poslova upravljanja i održavanja objek-
ta Dječjeg vrtića Fijolica Prelog Odjel 
Draškovec ustanovi Dječji vrtić Fijolica 
te nizu točaka.

ZAMJENIK GRADONAČELNIKA 
MIROSLAV MARKOVIĆ U BELGIJI

Iskustva o razvoju 
biciklističke infrastrukture

Na poziv i na trošak Udruge 
Odraz, koja je zadužena za 
koordinaciju mreže CIVI-
NET Slovenija-Hrvatska-Ju-
goistočna Europa, zamjenik 
gradonačelnika Grada Varaž-
dina i zastupnik u Hrvatskom 
saboru Miroslav Marković, 
boravio je na studijskom pu-
tovanju u belgijskom gradu 
Sint-Niklaas (Sveti Nikola) te 
uključio Varaždin u projekt 
unapređenja biciklističke 
infrastrukture i javnog prije-
voza te drugih oblika urbane 
mobilnosti i komunalnog 
održivog razvoja.

Tijekom boravka u Belgiji 
razgovarao je s gradonačel-
nikom Sint-Niklaasa Lieve-
nom Dehandschutterom, 
a zamjenik gradonačelnika 
Carl Hanssens organizirao je 
stručno razgledavanje grada 
u cilju upoznavanja s projek-
tima poboljšanja biciklističke 
infrastrukture i javnog prije-
voza. Zajedno s predstavni-
kom Udruge Odraz Goranom 
Lampeljom, koji je također iz 

Varaždina, imao je prilike vi-
djeti i upoznati se s detaljima 
modernih rješenja.

- Belgijski grad Sint-Niklaas 
ima oko 80.000 stanovnika, 
pa iako je nešto veći usporediv 
je s Varaždinom. Možemo 
puno naučiti od njih, od njiho-
vih dobrih praksi, ali i nekih 
loših koje mi možemo izbjeći. 
Grad je pun zelenila, vodi se 
puna briga o uređenju ulica 
kroz primjenu svih smjernica 
održivog razvoja. Biciklisti su 
ravnopravni s automobilima 
i to je smjer u kojem ćemo i 
mi ići kako bi što više naših 
sugrađana išlo pješice, bici-
klom ili javnim prijevozom. 
Automobili nam sve više stva-
raju gužve zbog kojih smo svi 
nervozni. Nije cilj zabraniti 
automobile, ali trebamo raditi 
na alternativnim rješenjima 
i time potaknuti promjene. 
Naravno, dug je put do toga 
da postanemo kao oni, ali to je 
jedini ispravan put – izjavio je 
Miroslav Marković po povrat-
ku sa studijskog putovanja.

Župan Međimurske župa-
nije Matija Posavec i pred-
sjednik Obrtničke komore 
Međimurja Dražen Novak 
potpisali su 13. lipnja spo-
razum o sufinanciranju sti-
pendija za 94 učenika koji 
se obrazuju za deficitarna 
obrtnička zvanja.

Međimurska županija ula-
že 37.600 eura za stipendije 
u školskoj godini 2023./24., 
koje će Obrtnička komora, 
sukladno ovom sporazumu, 
isplatiti stipendistima i to u 
jednokratnom pojedinač-
nom iznosu od 800 eura, 
od čega je polovica pojedi-
načnog iznosa osigurana u 
županijskom proračunu, a 
drugu polovicu sufinanci-

raju općine i gradovi iz kojih 
učenici žive.

Riječ je o jednom od 
jedinstvenih pri-
mjera potpore 
u području 
obrazova-
nja u na-
šoj zemlji, 
koji Me-
đimurska 
župa n ija 
provodi od 
2003. godi-
ne, a danas 
su u model su-
financiranja sti-
pendija uključeni me-
đimurski gradovi i općine.

- S obzirom na sjajne re-
zultate tog modela, koji se 

pozitivno održavaju na do-
maćem tržištu rada, raduje 

nas izniman porast in-
teresa među učeni-

cima ovu vrstu 
stipendije. Ti-

jekom deset 
godina pro-
vođenja ove 
jedinstve-
ne mjere u 
Hrvatskoj, 
više od 500 

u č e n i c a  i 
učenika ste-

klo je zvanja u 
obrtništvu, u što 

je uloženo oko pola mi-
lijuna eura, a međimursko 
gospodarstvo osnaženo kva-
litetnim domaćim kadrom 

- istaknuo je župan Matija 
Posavec, pohvalivši angaži-
ranost Obrtničke komore 
kao pouzdane podrške obrt-
nicima.

Dražen Novak naglašava 
da je ulaganje u obrtniš-
tvo, ulaganje u stabilnost 
gospodarstva, a ovakvim, 
konkretnim koracima u po-
pulariziranju obrazovanja za 
deficitarna obrtnička zvanja, 
osigurava se opstanak mno-
gih obrta, odnosno zanata na 
našem području.

Potpisivanju sporazuma 
prisustvovao je pročelnik 
županijskog Upravnog odje-
la za gospodarstvo, poljo-
privredu i turizam Darko 
Radanović.

STIPENDIJE UČENIKA KOJI SE OBRAZUJU U OBRTNIČKIM ZVANJIMA

Riječ je o jednom od jedinstvenih primjera potpore u području obrazovanja u našoj zemlji

Međimurska županija 
uložila 37.600 eura

Obrtnička
 komora 

Međimurja je 
pouzdana podrška 

obrtnicima

U utorak, 11. lipnja, održano 
je predstavljanje manifestacije 
“Čakovečko ljeto” koje će se 
ove godine održati od četvrt-
ka, 20. lipnja, do subote, 20. 
srpnja.

Tim povodom najavljen je 
bogati program koji će u Ča-
kovcu okupiti velik broj sugra-
đana, Međimuraca i gostiju.

Čakovečko ljeto manifesta-
cija je koja je započela nefor-
malno još 80-ih godina, te je 
postao događaj kojim u Ča-
kovcu obilježavamo završetak 
radnog dijela godine i početak 
ljetnog opuštanja.

Punih mjesec dana Čakovec 
će biti centar ljetnih zbivanja, 

a ovogodišnje “Čakovečko 
ljeto” otvara Glumačka dru-
žina “HISTRION” iz Zagreba 
predstavom “Krčamarica pur-
gerica” (20. lipnja). Program se 
tijekom mjesec dana nastavlja 
plesnim performansom stu-
dija “Korak”, igrama za djecu, 
kazališnom predstavom za 
djecu u izvedbi Kazališne 
družine Pinklec i Kazališta 
Oberon Koprivnica, izložba-
ma, koncertima na vanjskoj 
pozornici Centra za kulturu 
na Trgu Republike grupa Pips, 
Chips & Videoclips (22. lipnja) 
i Silente (23. lipnja) te prome-
nadnim koncertima kod fon-
tane u Perivoju Zrinskih. Tu je 

sad već i tradicionalna atletska 
utrka “Čakovečki noćni cener”, 
kao i završna produkcija ŠAF-
ovih filmova.

– Programi su i ove godine 
namijenjeni svim uzrastima, 
svatko zaista može pronaći 
nešto što ga zanima. Unatoč 
malo drugačijem konceptu 
nego ranijih godina, manife-
stacija i dalje ima urbani štih, 

što je i njeno prepoznatljivo 
obilježje. U Čakovec su za-
dnjih dana lipnja i prvih dana 
srpnja uvijek dolazili posjetite-
lji izvana, što je dokaz da i grad 
i Čakovečko ljeto imaju važno 
mjesto u kalendaru ljetnih 
događanja u ovom dijelu Hr-
vatske – naglasila je čakovečka 
gradonačelnica Cividini.

– Zaista svi imamo odli-
čan razlog ostati u Čakovcu 
ovog prvog ljetnog mjeseca 
u godini, očekuje nas pregršt 
odličnih nastupa, a za one 
neodlučne, još jedan argument 
– sva događanja su besplatna. 
Vidimo se u Čakovcu! – za-
ključila je Cividini.

Čakovečko ljeto uz Histrione, Pipse, Silente, Noćni cener…
PROGRAMI SU I OVE GODINE NAMIJENJENI SVIM UZRASTIMA

Mjesec dana 
Čakovec će biti 
centar ljetnih 
događanja
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OPĆINA PETRIJANEC PONOVNO SUFINANCIRALA ŠKOLU PLIVANJA
Učenici trećih razreda OŠ Petrijanec završili 
su od 3. do 10. lipnja obuku plivanja koja se 
već tradicionalno organizira svake godine.
Veselu školu plivanja rado je pohađalo 
svih 67 učenika, iako su došli s različitim 
predznanjima.
U tome im se pridružila i Općina Petrija-
nec koja je njihovu školu plivanja sufinan-
cirala u iznosu od 2245 eura.
Diplome učenicima podijelili su ravnate-

ljica Osnovne škole Petrijanec Valerija 
Paljak i načelnik Općine Petrijanec Željko 
Posavec.
– Ovo je hvalevrijedan projekt jer znanje 
plivanja je od neprocjenjive važnosti za 
svakog pojedinca, a pogotovo djecu. Cilj 
je ovaj program škole plivanja provoditi 
i sljedećih godina za sve učenike koji će 
pohađati treći razred. Dani u školi plivanja 
djeci brzo prolaze. Djeca su zadovoljna i 

puna pitanja i drago mi je da sam i ove 
godine mogao podijeliti diplome zadovolj-
nim učenicima. Kad se jednom propliva 
stečeno znanje se dodatno usavršava. 
Program ljetne škole plivanja postao je 
tradicionalan i veoma cijenjen kod djece, 
ali i njihovih roditelja kojima smo mak-
simalno olakšali ovim sufinanciranjem 
– rekao je načelnik Općine Petrijanec 
Željko Posavec

Film “Blizu, bliže, Varaž-
din…” proglašen je najbo-
ljim u kategoriji turističko 
promotivnih filmova na 32. 
Hrvatskom festivalu jed-
nominutnih filmova koji je 
od 5. do 9. lipnja održan u 
Požegi.

U samo jednoj minuti film 
“Blizu, bliže, Varaždin…” 
pokazuje čari i jedinstvenosti 
Varaždina. Film gledatelje 
dinamično vodi kroz slikovi-
te ulice i trgove te usporedno 
oslikava svakodnevni život 
Varaždinaca stvarajući sna-
žan vizualan doživljaj, a za 
Turističku zajednicu grada 
Varaždina 2022. godine re-
alizirali su ga Krunoslav i 

Lukas Weinpert iz agencije 
Pointers Travel DMC.

S obzirom na važnost pro-
motivnih videa za promo-
ciju destinacije Turistička 
zajednica grada Varaždina 
kontinuirano izrađuje nove 
video materijale tematski 
vezane uz pojedine turističke 
proizvode, događanja, ali i 
imidž destinacije, posve-
ćujući pažnju inovativnom 
i kreativnom prenošenju 
doživljaja i poruke.

Osim u sklopu projek-
cija turističko promotiv-
nih filmova, nagrađeni film 
Turističke zajednice grada 
Varaždina prikazan je i u 
sklopu službenog programa 

festivala u Gradskom kaza-
lištu Požega gdje je održana 
i dodjela nagrada.

Hrvatski festival jednomi-
nutnih filmova najstariji je 
međunarodni filmski festival 
u Hrvatskoj. Za ovogodišnje 
izdanje festivala u četiri ka-

tegorije pristiglo je ukupno 
737 filmova iz 69 zemalja 
što najbolje govori koliko 
je požeški festival cijenjen 
i priznat u svijetu. Organi-
zator festivala, koji njeguje 
specifičnu formu iznimno 
zahtjevnu i poticajnu za 
kreativnost autora, je udru-
ga GFR film-video Požega, 
a tijekom godina okupio je 
brojne poznate domaće, ali 
i strane filmske redatelje, 
scenariste i scenografe.

Nagradu je u ime Turistič-
ke zajednicee Grada varaždi-
na primila voditeljica razvoja 
destinacijskih proizvoda u 
Turističkoj zajednici grada 
Varaždina Smiljana Mlakar.

Turistička zajednica grada Varaždina ima najbolji turističko promotivni film
FILM “BLIZU, BLIŽE, VARAŽDIN…”

Hrvatski festival 
jednominutnih 
filmova najstariji 
je međunarodni 
filmski festival u 
Hrvatskoj

p r i m j e r 
o d l a z a k 

l iječniku, 
na terapiju, 

u crkvu, u po-
sjet rodbini i slično. 

Usluga ne podrazumijeva 
pratnju korisnika, ona se 
može organizirati ukoliko 
korisnik za nju ima realnu 
potrebu (teže se kreće i sl.) 
te ukoliko je korisnik nikako 
ne može sam organizirati. 
Korisnik je obavezan pratnju 
unaprijed dogovoriti pri-

likom rezervacije termina. 
Usluga nije namijenjena 
osobama koje si same mogu 
osigurati plaćanje navedene 
usluge (npr. taxi prijevoz).

”Pelamo se? 3”
Program “Pelamo se? 3” 

usmjeren je na unapređe-
nje kvalitete života starijih 
osoba, a glavna aktivnost 
programa je pružanje usluge 
prijevoza za osobe starije od 
65 godina (kojima te usluge 
nisu dostupne ili su im teš-

ko dostupne) na području 
Varaždina i varaždinskog 
prstena. Opći cilj projekta 
je povećanje socijalne uklju-
čenosti i kvalitete života 
starijih osoba Varaždina i 
varaždinskog prstena.

Ukupna vrijednost pro-
grama, većinski ga financira 
Ministarstvo rada, miro-
vinskoga sustava, obitelji i 
socijalne politike, sa 30.360 
eura, a ostatak iz vlastitih 
sredstava sufinancira GDCK 
Varaždin.

OPĆINA GORNJI KNEGINEC

Poznati dobitnici 
nagrada

Općinsko vijeće Općine Gor-
nji Kneginec održalo je u srije-
du, 12. lipnja, svoju 32. sjednicu.

Na dnevnom redu bile su 
četiri točke koje su usvojene 
jednoglasno. Sjednici je bilo 
prisutno deset vijećnika.

Odlukom o dodjeli nagra-
da Općine Gornji Kneginec 
Općinsko je vijeće ove godine 
odlučilo nagradu za doprinos 
ugledu i promociji Općine u 
zemlji i svijetu dodijeliti Sandru 
Meštriću iz Gornjeg Kneginca, 
a nagradu za iznimna dosti-
gnuća u proteklom jednogodiš-
njem razdoblju Mariji Habunek 
iz Turčina i Dobrovoljnom 
vatrogasnom društvu Donji 
Kneginec.

Sandro Meštrić je rukometni 
golman rodom iz Gornjeg Kne-
ginca. Igrao je diljem Europe, 
a između ostalog za Industrie 
Kielce, klub u kojem trenutno 
igra. Nedavno je dobio prvi 
poziv za priključenje hrvatskoj 
rukometnoj reprezentaciji na 
pripremama za nadolazeće 
Olimpijske igre.

Marija Habunek radila je 44 
godine kao patronažna sestra na 
prostoru od Jalžabeta, Kneginca 
do Tužna.

Dobrovoljnom vatrogasnom 

društvu Donji Kneginec dodi-
jeljena je nagrada za izniman 
doprinos u radu s vatrogasnim 
pomlatkom i mladeži te za 
promicanje i populariziranje 
vatrogastva među mladima. 
Članovi DVD Donji Kneginec 
sredinom 2022. godine pokre-
nuli su inicijativu za formira-
njem prve skupine vatrogasnog 
pomlatka (djece u starosti od 6. 
do 12. godine života) u povijesti 
društva.

Nagrade dobitnicima će se 
uručiti na svečanoj sjednici 
povodom Dana Općine Gornji 
Kneginec.

Treba spomenuti da su općin-
ski vijećnici donijeli Zaključak 
o prestanku mandata člana 
Općinskog vijeća i početku 
obnašanja dužnosti zamje-
nika člana Općinskog vijeća. 
Naime, 17. svibnja općinski 
vijećnik Matija Lukinec podnio 
je pisani zahtjev za mirovanje 
mandata, a njega će zamijeniti 
Zoran Hofman koji je ujedno 
i prisegnuo. Odlukom o iz-
mjenama i dopunama Odluke 
o osnivanju i izboru članova 
Mandatne komisije umjesto 
Matije Lukinca za predsjednika 
se bira Ivica Kaniški, a za člana 
Mario Koren.

Gradsko društvo Crve-
nog križa Varaždin do kraja 
2024. godine provodi projekt 
“Pelamo se? 3”.

Gradsko društvo Crvenog 
križa Varaždin u sklopu 
programa “Pelamo se? 3” 
provodi uslugu besplatnog 
prijevoza za osobe starije 
od 65 godina na području 
Varaždina i varaždinskog 
prstena.

Mogućnost besplatnog 
prijevoza imaju osobe starije 
od 65 godina koje žive na po-
dručju Varaždina ili okolnih 
10 općina (Beretinec, 
Cestica, Jalžabet, 
Gornji  Knegi-
nec, Petrijanec, 
Sve t i  I l i j a , 
Sračinec, Tr-
novec Bar-
to love č k i , 
V idove c  i 
Vinica).

Zaintere-
sirane starije 
osobe mogu se 
javiti i rezervira-
ti slobodan termin 
radnim danom od 8 do 15 
sati na broj telefona: 099/370 
1570.

Usluga prijevoza u sklopu 
ovog programa je socijalna 
usluga namijenjena isključi-
vo starijim osobama u potre-
bi koje si same ne mogu pri-
uštiti ili organizirati prijevoz 
na njima važna mjesta kao na 

PROJEKT GRADSKOG DRUŠTVA CRVENOG KRIŽA VARAŽDIN

Velika pomoć za starije koji žive na području Varaždina i okolnih 10 općina

Besplatan prijevoz za 
starije od 65 godina

Usluga nije 
namijenjena osobama 

koje si same mogu 
osigurati plaćanje 

prijevoza
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Dobrovoljno vatrogasno 
društvo Prvi hrvatski dobro-
voljni vatrogasni zbor u Va-
raždinu je u petak 14. lipnja, 
obilježio 160. obljetnicu rada 
u suradnji s Hrvatskom vatro-
gasnom zajednicom, Vatroga-
snom zajednicom grada Va-
raždina i Javnom vatrogasnom 
postrojbom Grada Varaždina.

Mimohod i vatrogasna 
vježba

Obilježavanje je počelo po-
sjetom predsjednik RH Zora-
na Milanovića varaždinskim 
dobrovoljnim vatrogascima. 
Predsjedniku je prijavak pod-
nio zapovjednik DVD-a Prvi 
h r v at sk i  dobrovol jn i 
vatrogasni zbor u 
Varaždinu Ju-
r ic a  Buden, 
a potom je 
Pre d s je d-
nik izvršio 
s m o t r u 
p o s t r o -
jenih va-
t r o g a s a -
ca .  O vom 
p r i l i k o m 
Predsjedniku 
RH je uručena 
povelja počasnog 
člana Društva, mono-
grafija i spomen medalja po-
vodom 160. obljetnice rada. 
Potom je održan svečani mi-
mohod vatrogasnih snaga na 
kojem je sudjelovalo više sto-
tina vatrogasaca iz svih župa-
nijskih vatrogasnih zajednica 
u Republici Hrvatskoj. Prigodi 
su uz predsjednika RH Zorana 
Milanovića nazočili župan 
Varaždinske županije Anđelko 
Stričak, gradonačelnik Gra-
da Varaždina Neven Bosilj, 
saborski zastupnik Miroslav 
Marković, predsjednik Do-
brovoljnog vatrogasnog druš-
tva “Prvi hrvatski dobrovoljni 

vatrogasni zbor u Varaždinu” 
Radovan Martinec, predsjed-
nik VZŽ Varaždinske Ne-
deljko Vukalović, predsjednik 
Gasilske zveze Slovenije Janko 
Cerkvenik i glavni vatrogasni 
zapovjednik Slavko Tucaković. 
Svečani mimohod kojim je 
zapovijedao Ivica Labaš, zapo-
vjednik JVP Grada Varaždina, 
predvodila je Vatrogasna za-
jednica Varaždinske županije. 
Uz vatrogasce iz županijskih 
vatrogasnih zajednica, u mimo-
hodu su sudjelovali pripadnici 
MORH-a, pripadnici interven-
cijskih vatrogasnih postrojbi 
HVZ-a te vatrogasnih postrojbi 
u gospodarstvu. Također je u 
mimohodu sudjelovao ešalon 
zastava, ali i povijesna vatroga-
sna vozila te moderna vozila za 
gašenje požara. Vježbu je uve-

ličao i prelet protupožar-
nog zrakoplova Ca-

nadair CL 415 
i helikoptera 

Mi 171 Sh 
Hrvatskog 
r a t n o g 
z r a k o -
plovstva, 
n a k o n 
č e g a 
j e  o d r -

ž a n d r ug i 
d i o  v j e ž b e 
S I G U R -

N O S T  2 4 . 
- Vatrogastvo je od svo-

jih početaka bilo sastavni dio 
modernog političkog života 
Hrvatske, čak i u vremenu 
kada je većina stanovništva 
bila bez standardiziranog je-
zika i formalnog obrazovanja. 
Unatoč skromnim sredstvima 
i osnovnim alatima, vatrogasci 
su uvijek bili spremni riskirati 
svoje živote za sigurnost svoje 
zajednice - kazao je u obraća-
nju okupljenima predsjednik 
Republike Zoran Milanović. 
Predsjednik DVD-a Prvi hr-
vatski dobrovoljni vatrogasni 
zbor u Varaždinu Martinec 
rekao je kako je dan osniva-

Vježbu je 
uveličao prelet 
protupožarnog 

zrakoplova Canadair 
CL 415 i helikoptera 

Mi 171 Sh 
HRZ-a

Svečani mimohod kojim je zapovijedao Ivica Labaš, zapovjednik JVP Grada Varaždina, predvodila je Vatrogasna zajednica Varaždinske županije. Uz vatrogasce iz županijskih vatrogasnih zajednica, u 
mimohodu su sudjelovali pripadnici MORH-a, pripadnici intervencijskih vatrogasnih postrojbi HVZ-a te vatrogasnih postrojbi u gospodarstvu. Također je u mimohodu sudjelovao ešalon zastava, ali i povijesna 

vatrogasna vozila te moderna vozila za gašenje požara.

Zoran Milanović: “Vatrogasci su uvijek bili spremni 
riskirati svoje živote za sigurnost svoje zajednice”

NA OBILJEŽAVANJE 160 GODINA DVD-A “PRVI HRVATSKI DOBROVOLJNI VATROGASNI ZBOR U VARAŽDINU” STIGAO I PREDSJEDNIK RH

PIŠE: JOSIP NOVAK

jnovak@regionalni.com

MEMORIJAL MIRKA KOLARIĆA

U Varaždinu nastupilo 1200 vatrogasaca
Na varaždinskom stadionu Sloboda u subotu, 15. 
lipnja, održan je “43. Memorijal Mirka Kolarića” 
na kojem je sudjelovalo oko 1200 natjecatelja, 
vatrogasaca svrstanih 124 ekipe iz cijele Hr-
vatske. Veliko vatrogasno natjecanje pratili su i 
potpredsjednik Vlade Republike Hrvatske i mi-
nistar hrvatskih branitelja Tomo Medved, župan 
Varaždinske županije Anđelko Stričak. Svečanost 
na stadionu Sloboda bila je prilika da predsjednik 
DVD-a Varaždin, Radovan Martinec, uruči pla-
ketu počasnog člana DVD-a Varaždin zamjeniku 
gradonačelnika Grada Varaždina, zastupniku u 
Hrvatskom saboru Miroslavu Markoviću. Po-
bjedničke pehare najboljim vatrogasnim ekipama 

uručio je zamjenik predsjednika predsjedništva 
HVZ-a Nedeljko Vukalović. Prijelazni pehar kao 
najbolja ekipa memorijala osvojio je DVD- Andri-
lovec. Tradicionalni vatrogasni Memorijal, koji se 
svake godine održava u počast Mirku Kolariću, 
učitelju hrvatskog vatrogastva, organizira DVD 
“Prvi hrvatski dobrovoljni vatrogasni zbor u 
Varaždinu”. Održava se pod pokroviteljstvom 
gradonačelnika Grada Varaždina i predstavlja 
jedno od najmasovnijih i najstarijih vatrogasnih 
natjecanja u Hrvatskoj. Podsjećamo, natjecanje 
je održano u sklopu obilježavanja 160 obljetnice 
DVD-a Prvi hrvatski dobrovoljni vatrogasni zbor 
u Varaždinu.

nja Dobrovoljnog vatrogasnog 
društva Prvi hrvatski dobro-
voljni vatrogasni zbor u Varaž-
dinu zapisan u analima hrvat-
skog i svjetskog vatrogastva. 
Glavni vatrogasni zapovjednik 
je, pak, pozdravio sve visoke 
uzvanike, sudionike mimohoda 
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Navijalo se u 
Varaždinu, a neki se 
zaputili i do Berlina

Iako je otvaranje Eura za 
naše Vatrene neslavno završi-
lo te su izgubili od Španjolaca, 
bodrilo ih se iz svih dijelova 
Hrvatske, a neki su se zaputili 
i do Berlina.

Tako se navijačka euforija 
osjećala i se na varaždinskim 
ulicama. Kockice su u subo-
tu zaposjele grad, a navijači 
su se okupljali na terasama 
kafića, te na varaždinskom 
Europskom trgu, gdje se 
utakmica prati na velikom 
ekranu.

Brojni navijači iz našeg 
kraja stigli su u Njemač-
ku, a među njima i oni iz 
Kneginca, Cestice, Strmca i 
Črešnjeva.

Navijači s kojima smo raz-
govarali rekli su nam da je 
tamo bila prava ludnica, 
a dočekao ih je i Kristijan 
Detić. On se pješice zaputio 
od Črešnjeva do Berlina. Na 
put do Njemačke krenuo je 
26. svibnja, a točno 20 dana 
kasnije došao je na odredište.

Svečani mimohod kojim je zapovijedao Ivica Labaš, zapovjednik JVP Grada Varaždina, predvodila je Vatrogasna zajednica Varaždinske županije. Uz vatrogasce iz županijskih vatrogasnih zajednica, u 
mimohodu su sudjelovali pripadnici MORH-a, pripadnici intervencijskih vatrogasnih postrojbi HVZ-a te vatrogasnih postrojbi u gospodarstvu. Također je u mimohodu sudjelovao ešalon zastava, ali i povijesna 

vatrogasna vozila te moderna vozila za gašenje požara.

Zoran Milanović: “Vatrogasci su uvijek bili spremni 
riskirati svoje živote za sigurnost svoje zajednice”

KOCKICE ZAVLADALE VARAŽDINSKIM ULICAMA

NA OBILJEŽAVANJE 160 GODINA DVD-A “PRVI HRVATSKI DOBROVOLJNI VATROGASNI ZBOR U VARAŽDINU” STIGAO I PREDSJEDNIK RH

i građane koji su pratili događaj.
- Ono što činimo svi skupa 

je za dobrobit naših građana. 
Nastavimo tako i budimo još 
jači i veći i imajmo ponosno i 
veliko vatrogasno srce. Zamolio 
bih pljesak za sve naše vatro-
gasce, a posebno za one na po-

dručju Trogira koji gase i sada 
požar na otvorenom prostoru 
- izjavio je glavni vatrogasni 
zapovjednik Slavko Tucaković. 
Nakon završetka mimohoda, 
visoki uzvanici su se uputili u 
Hrvatsko narodno kazalište u 
Varaždinu u kojem je održana 

svečana sjednica Prvog hrvat-
skog dobrovoljnog vatrogasnog 
zbora u Varaždinu. Na sjednici 
je prikazan film o radu Druš-
tva, a prigoda je iskorištena za 
dodjelu visokih vatrogasnih 
priznanja zaslužnim članovima 
i uzvanicima.

PIŠE: AMALIJA ŠAŠEK

asasek@regionalni.com

SAJAM ANTIKVITETA U VARAŽDINU

Ljubitelji starina došli na svoje
U subotu se u Varaždinu održao Drugi 
ovogodišnji Sajam antikviteta. Tako je Ulica 
Augusta Šenoe bila puna izlagača, a tamo 
se moglo naći svega, od starog namješta-
ja, posuđa, raznih ukrasa i brojnih drugih 
zanimljivih predmeta.

Gradonačelnik Grada Varaždina Neven 
Bosilj razgledao je sajam u pratnji direkto-
rice tržnice Željke Vincek Strugar.
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Nakon pobjede u finalu 
Federation Cupa protiv BK 
Apollo iz Bratislave, bej-
zbolaši Vindije prvi put u 
svojoj povijesti osvojili su 
neko natjecanje pod okriljem 
WBSC Europe (World Base-
ball Softball Confederation 
Europe).

Domaćin finalnog turnira 
Federation Cupa od 6. do 9. 
lipnja bio je upravo Varaždin, 
a uz domaćina Vindiju, za 
vrijedan trofej borile su se još 
tri ekipe - spomenuti Apollo, 
Zürich Challengers te Sofia 
Blues Baseball.

Finalni vikend nije najbolje 
počeo za Varaždince jer su u 
uvodnom susretu poraženi 
od Slovaka rezultatom 10:8. 
Bejzbolaši Vindije digli su se 
već idući dan te su u odličnoj 
utakmici svladali ekipu iz 
Züricha 10:7. Uz odličnu igru 
cijele momčadi valja posebno 
istaknuti home run udarce 
koje su postigli Petar Žalac te 
pojačanje iz Venezuele Juan 
Angel Morao Martinez.

Pobjedom 14:4 u posljed-
njoj utakmici u skupini pro-
tiv Sofia Blues Baseballa 
varaždinski bejzbolaši su 

osigurali svoje prvo veliko 
europsko f inale. A tamo 
su ih čekali stari znanci iz 
Bratislave. Pet puta ove se-
zone Vindija je igrala protiv 
Slovaka i svaki puta morala 
čestitati i priznati poraz. No, 
u finalu je Vindija naplatila 
sve ono što im nije pošlo za 
rukom i palicom u prošlim 
susretima. Već u prvoj iz-
mjeni vidjeli su se odlučnost 
i stav Varaždinaca da dođu 
do pobjede. Prvim izlasci-
ma na palicu istaknuli su se 
Juan Angel Morao Martinez 
s RBI singlom i Amerikanac 
s varaždinskom adresom 
Adams Peguero udarcem 
koji je na kućnu bazu poslao 
dva trkača za varaždinsko 
vodstvo od 3:0 na samom 
početku susreta.

U 6. izmjeni udarcima za 
tri baze i nova četiri boda 
istaknuli su se još jedno 
pojačanje iz Venezuele Isaac 
Cardenas Cordero i domaći 
dečko, miljenik varaždinske 
publike, Karlo Kos. Vod-
stvom za Vindiju od 7:1 ušlo 
se u posljednju izmjenu, koja 
nije prošla bez drame. Na 
korak do mirnog privođenja 
utakmice kraju, s dva izbače-
na igrača ali punim bazama, 
Matej Rudoharsky (Apollo) 
je udario grand slam home 
run te smanjio na 7:5 i odveo 
finale u neizvjesne vode. 
Srećom, bio je to labuđi pjev 
Slovaka, jer već idući igrač 
na palici Alexander Vacla-
vik izbačen je na prvoj bazi, 
što je rezultiralo erupcijom 
oduševljenja igrača, trenera, 

ali i velikog broja navijača i 
prijatelja varaždinskog klu-
ba. Nino Kruhek bacio je 
gotovo savršenu, i to cijelu 
finalnu utakmicu izbacivši 
čak 15 protivničkih udarača, 
a odlične partije tijekom cije-
log finalnog turnira donijele 
su mu i titulu najkorisnijeg 
igrača (MVP) Federations 
Cupa 2024.

Velik je ovo uspjeh Base-
ball kluba Vindija i jedan od 
najvrjednijih trofeja kluba. 
Osim toga, ovom pobjedom 
varaždinski bejzbolaši osi-
gurali su mjesto za jedan 
hrvatski klub iduće sezone 
u Baseball European Cupu, 
drugom po jačini natjecanju 
WBSC-a Europe. Koliko je 
ovo velika stvar za hrvatski 
bejzbol, govori podatak da 
je samo karlovačka Olimpi-
ja, inače rekorder po broju 
naslova prvaka Hrvatske, 
uspjela osvojiti ovo natjeca-
nje i to prije tri godine.

Uz odličnu igru, fer i ko-
rektno navijanje s tribina, 
valja svakako dodati kako su 
delegati, suci i kontrolori iz 
najjačih europskih bejzbol-
skih saveza pohvalili organi-
zaciju BK Vindija, pa ovakva 
velika bejzbolska natjecanja 
možemo očekivati i ubuduće 
u gradu baroka. 

JEDAN OD NAJVEĆIH USPJEHA U POVIJESTI KLUBA

Domaćin finalnog turnira Federation Cupa od 6. do 9. lipnja bio je upravo Varaždin, a 
uz domaćina Vindiju, za vrijedan trofej borile su se još tri ekipe

Bejzbolaši Vindije osvojili 
Federation CupČAKOVEČKI NOĆNI CENER

KAJAK KANU KLUB VARTEKS

Više od 900 
prijavljenih trkača 

i trkačica

Pobjeda Hane Valjak 
i Marina Bjeliša

U petak se u Čakovcu 
održava Čakovečki noćni 
cener, jedinstvena utrka 
kojom se simbolično obi-
lježava početak ljeta. Trčeći 
u sumrak 21. lipnja, trkači 
na najdulji dan u godini 
simbolično ulaze u ljeto.

Prijavljeno je više od 900 
natjecatelja, a trčat će se di-
onice od 5 i 10 kilometara.

- Imamo utrku s pričom, 
ljeto u Čakovcu počinje 21. 
lipnja, u 21:06 sati i označu-

je ga pucnjem top Zrinske 
garde. Utrka je prepoznata 
diljem hrvatske kao jedna 
lijepa tradicionalna, sport-
ska, ali i turistička mani-
festacija u Čakovcu. Cilj je 
okupiti što veći broj trkača, 
partnera i prijatelja i poka-
zati kako je to lijepo trčati 
– kod nas doma - rekao je 
Krešo Biškup, organizator 
utrke zajedno s Mariom 
Severom, strastvenim tr-
kačem iz Međimurja.

Kadeti Kajak kanu kluba 
Varteks nastupili su na Slo-
venskom pokalu u kajak sla-
lomu za mlađe kategorije 
održanom u Mostu na Soči. 
Na natjecanju je nastupilo 
65 natjecatelja iz Hrvatske i 
Slovenije.

U kajaku jednosjedu (K-1) 
kod mlađih kadetkinja Leona 
Habek plasirala se na 4., a 
Luna Šafran na 5. mjesto. Kod 
mlađih kadeta u kajaku Borna 
Valjak plasirao se na 8. mjesto.

U kategoriji starijih kadetki-
nja Hana Valjak pobijedila je u 
kajaku jednosjedu. Kod stari-

jih kadeta u kajaku pobijedio 
je Marin Bjeliš, Neo Vugrek 
bio je 4., Domagoj Kracik 8., 
Domagoj Cerovečki plasirao 
se na 9., a Viktor Žmegač 
na 12. mjesto. Na nabujaloj 
rijeci Vltavi u Pragu održana 
je treća utrka Svjetskog kupa 
u kajak slalomu. Kajak kanu 
klub Varteks na natjecanju je 
predstavlja Katja Bengeri u sa-
stavu reprezentacije Hrvatske. 
Nastupila je u dvije discipline, 
te se u kanu jednosjedu (C1) 
plasirala na 31. mjesto, dok se 
u kategoriji kajaka plasirala na 
38. mjesto.

SPORT

FIGHT CLUB KOVAČIĆ IZ CRIKVENICE DONIO 43 MEDALJE
Tradicionalni međunarodni savate turnir Cri-
kvenica open održani je 9. lipnja. Fight Club 
Kovačić od 52 prijavljena borca osvojio je 43 
medalje. I to 39 u službenom dijelu i četiri u 
revijalnim borbama.
Uvjerljivo je proglašeni za najbolji klub turnira 
sa 16 zlatnih medalja, 13 srebrenih i 10 bron-
čanih medalja. Plus tri zlata u revijalnim borba-
ma i jedno srebro. Kapetan ekipe Tristan Talan 
opravdao je ulogu favorita te je uvjerljivo 
pobjedio Leona Mezgu iz Varaždinske Omege.
Zlatne medalje osvojili su: Vibor Skok, Pablo 

Antolković, Lucija Butigan, Lana Kelemen, 
Ivan Dumbović, Marija Farkaš, Mate Kovačić, 
Rafael Gulija, Viktorija Mikulec, Lara Sukner, 
Ana Butigan, Ante Kovačić, Tristan Talan, 
Sanja Lukač, Borna Tuk i Luka Sakač. U revi-
jalnom dijelu zlata su osvojili Tia Cikač, Pablo 
Antolković i Lara Sukner.
Srebrene medalje osvojili su: Gabrijel Žirko-
vić, Klara Cerovečki, Vito Flegar, Dominik 
Horvat, Vita Taborsky, Dino Vitez,Stribor 
Ljubić, Martin Martinčević, Iva Žirković, Yeva 
Molchanova,Renato Kušenić, Elvis Šipek i 

Luka pokos. U reviji srebro je osvojio Jan 
Turščak.
Brončane medalje osvojili su: Terezija Lukić, 
Dominik Oršoš, Aleksandar Farkaš, Luka 
Križanec,Luka Vnuk,Isabel Oliveira Kralj, Mi-
hael Horvat,Mate Medenjak, David Vugrinčić 
i Erik Haramina.
Sada slijedi ljetni Fight Camp koji klub orga-
nizira u Varaždinskim toplicama od 4. do 8. 
srpnja i pripreme Tristan Talana za Europsko 
u boksu i Hane Komes za Europsko u savate 
boksu.

PIŠE: AMALIJA ŠAŠEK

asasek@regionalni.com U finalu su za Vindiju nastupili: Nino Kruhek, 
Petar Žalac, Rene Sebastian Bodalec (kapetan), 

Juan Angel Morao Martinez, Jan Mlinarić, Adams 
Peguero, Isaac Antonio Cardenas Cordero, Goran 
Lekić, Niko Vučetić, Sven Vojnović i Karlo Kos, a 
putem do finala nastupe su zabilježili još i Jakov 

Belošević, Luka Trupković, Tibor Vitez i Dan 
Vučetić
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Neplodnost je bolest koju karakterizira neuspjeh uspostavljanja kliničke trudnoće nakon 12 mjeseci redovitih, nezaštićenih 
spolnih odnosa

“Biološki sat nije mit, plodnost 
dokazano opada s godinama”

Cijeli mjesec lipanj mje-
sec je podizanja svijesti o 
neplodnosti te je tim povo-
dom, a kako bi se odbacile 
uobičajene zablude i pronašla 
kvalitetna rješenja, važno 
progovoriti o ovoj vrlo osjet-
ljivoj temi koja je sve češće 
svakodnevnica mnogih pa-
rova u Republici Hrvatskoj 
i svijetu.

Naime, procjenjuje se da 
u svijetu postoji više od 100 
milijuna parova koji žele 
imati djecu, a ne mogu, od-
nosno da čak jedan od šest 
parova diljem svijeta pati od 
neplodnosti.

Što je neplodnost?
Prema definiciji Među-

narodnog odbora za pra-
ćenje potpomognutih re-
produktivnih tehnologija 
(ICMART), neplodnost je 
“bolest koju karakterizi-
ra neuspjeh uspostavljanja 
kliničke trudnoće nakon 
12 mjeseci redovitih, neza-
štićenih spolnih odnosa.” 
No, za one koji prolaze kroz 
izazove izgradnje obitelji, 
ova bolest daleko nadilazi 
samu definiciju jer osjećaji 
frustracije, tuge i ljutnje su 
emocije koje mnogi ljudi do-
življavaju dok željno iščekuju 
dolazak djeteta. Slijedom 
navedenog, borba s neplod-
nošću može biti zbunjuju-
ća i nevjerojatno izolirana. 
Dijagnoza neplodnosti po-
stavlja se na temelju nave-
dene definicije, no treba 
naglasiti da neka stanja kao 
što su endometrioza, polici-
stični jajnici i slaba rezerva 
jajnika mogu nagovijestiti 
smanjenu plodnost, dok sva-
kom pacijentu/pacijentici 
uvijek treba pristupati strogo 
individualno.

PORUKA PAROVIMA POVODOM MJESECA PODIZANJA SVIJESTI O NEPLODNOSTI

Čak jedan od šest 
parova diljem 
svijeta pati od 

neplodnosti

U ponedjeljak, 3. lipnja, s 
početkom u 16 sati u Petri-
jancu je održano predavanje 
u organizaciji Invalidsko 
ILCO društva Varaždin, Za-
voda za javno zdravstvo Va-
raždinske županije, STOMA 
Medical i Općine Petrijanec 
na temu “Rano otkrivanje 
raka debelog crijeva”.

Ova važna edukacija nami-
jenjena je svim zainteresira-
nim građanima, a posebno 
onima koji žele saznati više 
o prevenciji i ranom otkri-
vanju raka debelog crijeva.

Svima zdravlje jednostav-
no mora biti na prvome 
mjestu i zato poslušajte liječ-

nike, ne odgađajte kontrolne 
preglede i aktivno brinite o 
svom zdravlju, rekao je na 
početku javnog skupa načel-
nik Općine Petrijanec Željko 
Posavec te izrazio podršku 
svim građanima u njihovoj 
hrabroj borbi protiv tumora.

Predavanje su održale Ka-
tica Čusek Adamić, dr. med. 
spec. epidemiologije, koja 
je sve prisutne upoznala 
sa statističkim podacima 
vezanima uz rak debelo-
ga crijeva, čimbenike koji 
utječu na nastanak bolesti, 
mogućnostima dijagnostike 
i važnostima redovitih pre-
ventivnih pregleda, zatim 

Danijela Tuđan Špoljarić, 
meg. med. tech., na temu 
“Kvalitetan život sa stomom” 
– kako pravilno postavljati i 
održavati stomu, prehrana 
nakon operacije, te Kristi-
na Kišić bacc.med.techn., 
diplomirana psihologinja, o 
utjecaju stome na svakod-
nevni život.

– Nakon operacije stome 
ljudi su skloni vjerovati kako 
se ne mogu vratiti natrag u 
svoj uobičajeni životni ritam. 
Teško je prihvatiti činjenicu 
da nadalje treba nositi sto-
ma-vrećicu. S vremenom 
ustanove da zapravo mogu 
živjeti skoro kao i ranije. U 

normalnim okolnostima 
skoro se uopće ne može 
zamijetiti da netko nosi 
stoma-vrećicu. Vrećica ne 
proizvodi zvuk i sigurna je 
od mirisa te ne može otkriti 
vaše stanje – rekla je Kristi-
na Kišić.

Rak debelog i završnog 
crijeva je najčešće sijelo 
raka po pojavnosti i drugo 
po smrtnosti od zloćudnih 
novotvorina u Hrvatskoj 
zbog čega mu je potrebno 
posvetiti posebnu pozornost 
te svakodnevno raditi na 
prevenciji s posebnim na-
glaskom na primaru i sekun-
darnu prevenciju (probir).

Održano predavanje “Rano otkrivanje raka debelog crijeva”
VAŽNA EDUKACIJA ZA ZAINTERESIRANE U PETRIJANCU

Hrvatska
Nakon više od desetljeća 

iskustva u kliničkom radu 
s pacijentima koji se bore s 
neplodnošću, odgovor na ovo 
pitanje dao je prim. dr. sc. 
Miro Šimun Alebić, dr. med., 
specijalist ginekologije i po-
rodništva, subspecijalist iz 
područja humane reproduk-
cije i ginekološke endokrino-
logije. Ističe da je Hrvatska “u 
europskom prosjeku”, no da 
nažalost još nismo dosegnuli 
prave razine prepoznavanja 
problema. Naglašava da kao 
društvo moramo učiniti 
više kako bismo problem 
osvijestili: “Činjenica je da 
je odgađanje rađanja glavni 
čimbenik smanjene plodno-
sti u razvijenom svijetu pa 
tako i u Republici Hrvatskoj 

te se u svakom slučaju radi o 
globalnom problemu.”

Prema riječima prim. dr. 
sc. Mire Šimuna Alebića, 
dr. med. socio-ekonomsko, 
i kulturološko okruženje je 
takvo. Svima nam je teško 
prihvatiti biološku činjenicu 
da su dvadesete idealna dob 
za ostvarenje roditeljstva. 
“Nažalost, ovdje moram reći 
da se to prvenstveno odnosi 
na žene, i to zbog fascinan-
tno fenomenalne komplici-
ranosti uloge koju jajna sta-
nica ima u nastavku života. 
S druge strane okruženje u 
kojem živimo stavlja mlade 
žene koje žele, u nekom tre-
nutku života, postati majke 
u poziciju da biraju između 
socio-ekonomskih i biološ-
kih zadanosti. U razvijenom 

svijetu obično odaberu ove 
prve, a to se “biologiji” ne 
sviđa. Ne manje važno, tu je 
i trend oslanjanja na tehno-
loške mogućnosti koje, zbog 
dostupnosti informacija koje 
su intonirane upravo u tom 
smjeru, većina pacijentica 
s kojima sam u kontaktu 
precjenjuju pa treba jasno 
reći da medicinska tehnolo-
gija nije svemoguća. Biološke 
zadanosti ne možemo pre-
mostiti korištenjem tehno-
logije”, rekao je Alebić.

Posjet liječniku
”Razgovori o reproduk-

tivnim planovima, željama i 
aktualan status svakog para 
iz zone ekskluzive trebali 
bi prijeći u svakodnevicu. 
Ukratko, trebali bi biti tema 

razgovora u ordinacijama 
liječnika obiteljske medicine 
i ginekološkim ordinacija-
ma, iz čega bi mogle logič-

no proizaći i individualne 
preporuke liječnika koji su 
u prvom kontaktu prema 
subspecijalistima. Svakako, 
subspecijalističku pomoć 
treba potražiti već nakon 6 
do 12 mjeseci nezaštićenih 
odnosa jer se tako može 
brzo krenuti dalje u obradu, 
ako je i kada je to potrebno, 
ali i pomoći savjetom ili dati 

prave informacije prije nego 
što se frustracije nagomila-
ju”, ističe prim. dr. sc. Miro 
Šimun Alebić, dr. med te 
preporučuje parovima da se 
u situacijama otežane plod-
nosti ili neplodnosti jave naj-
bližem liječniku, a ako je to 
subspecijalist reproduktivne 
medicine, tim bolje. Što se 
tiče ograničenja u plodnosti 
koja je učestalija u starijim 
godinama, naglašava kako 
je “poznata činjenica da su 
rezultati postupaka medi-
cinski pomognute oplodnje 
iza 40-e godine života opće-
nito skromni. No, u svakom 
pravilu postoje iznimke pa je 
dobro da postoji diskrecijsko 
pravo liječnika kojim se jamči 
individualni pristup.”

Koja rješenja stoje na ras-
polaganju parovima i po-
stoje li razlike s obzirom na 
godine?

”Terapijski pristupi su za-
ista vrlo različiti od “wait 
and see” pristupa do me-
toda pomognute oplodnje, 
inseminacije i izvantjelesne 
oplodnje. Ono što je najvaž-
nije jest da se terapijski plan 
donese u suradnji liječnika i 
para na partnerskoj razini jer 
on ne uključuje samo medi-
cinske, nego i svjetonazorske 
i druge aspekte. Što se godina 
tiče, one su najvažniji kriterij 
u odabiru ritma terapijskog 
plana. Kako dob raste, vre-
menski je okvir uži pa se 
stvari trebaju brže odvijati.”, 
istaknuo je Alebić.

Ukratko, misleći na kul-
turološke zadanosti, prim. 
dr. sc. Miro Šimun Alebić, 
dr. med., zaključuje kako je 
“najbolje rješenje ono koje 
je u suglasju i s uvjerenjima, 
željama, nadama te straho-
vima. Medicinski tim je tu 
da pomogne djetetu da nađe 
svoj put do života u slučajevi-
ma kada roditeljima samima 
to ne uspijeva.”

PIŠE: SANDRA ŽUPANIĆ
szupanic@regionalni.com
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ARONIJA
superljekovito voće

Mogućnost kupnje 
100 % čistog soka 
na mobitel: 098/455-313

8,50€

Cijena 1 litre 1oo % 

čistog soka aronije  

6 + 1 

GRATIS
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Prilikom primanja izaslanstva Varaždinske građanske garde u gradskoj vijećnici, gradonačelnik je predao medalju i monografiju 
mladom gardistu, članu bubnjarske sekcije Marku Ljuboviću. Osim čestih izlazaka na smjenu straže, Ljubović je početkom godine 

skladao Varaždiner Grenadiermarsch

Varaždinski “Purgari” dobili novo 
kombi vozilo i zapovjednika

Novom zapovjedniku Va-
raždinske građanske garde 
Bojanu Hegediću, u prisustvu 
gradonačelnika Grada Varaž-
dina i nadzapovjednika garde 
dr. sc. Nevena Bosilja u pone-
djeljak, 10. lipnja, u Gradskoj 
vijećnici predana je sablja.

Čuvari prošlosti
Tim činom je Hegedić i 

formalno preuzeo spomenu-
tu časnu dužnost, a sablju i 
zapovjednički pojas 
mu je predao 
d o s a d a š n j i 
zapovjednik 
D r a ž e n 
L o p a r i ć 
k o j e m u 
se grado-
načelnik 
zahva l io 
na svemu 
što je činio 
obna šajući 
dužnost zapo-
vjednika od 2018. 
godine. U nazočnosti 
predsjednika Gradskog vijeća 
Lovre Lukavečkog, tajnika 
Udruge VGG-a Hrvoja Seleca 
i bivšeg zapovjednika Draže-
na Loprića gradonačelnik je 
ispred vijećnice novom zapo-
vjedniku čestitao te predao i 
ključeve kombi vozila koji će se 
služiti varaždinski “purgari”. 
Prilikom primanja izaslanstva 
Varaždinske građanske garde 
u gradskoj vijećnici, gradona-
čelnik je iskoristio priliku te 
je svečano predao medalju i 
monografiju mladom gardi-
stu, članu bubnjarske sekcije 
Marku Ljuboviću. Osim čestih 

BRIGA O JEDINOM NEMATERIJALNOM KULTURNOM DOBRU GRADA VARAŽDINA

izlazaka na smjenu straže, 
proaktivni Ljubović je počet-
kom godine skladao Varaždi-
ner Grenadiermarsch, a jedan 
primjerak skladbe predao je 
gradonačelniku. Skladba će 
biti premijerno izvedena u vri-
jeme održavanja Špancirfesta. 
- Varaždinska građanska gar-
da je jedino nematerijalno kul-
turno dobro Grada Varaždina. 
Slijedeće godine slavi 275 
godina postojanja i neizbjež-
ni su u svakoj protokolarnoj 
aktivnosti Grada Varaždi-
na, čuvari su naše prošlosti 
– rekao je gradonačelnik. 

I  d o d a o : 
- Smatram da 
su svim svo-
jim aktivno-

st ima za-
služili da 
im Grad 
Varaždin 
o d o b r i 
s re d s t v a 
za vozilo. 

On i  pu no 
putuju, pred-
stavljaju Va-

raždin po cijeloj 
Hrvatskoj a putuju i 

diljem Europe. Na ovaj način 
ćemo im olakšati ta njihova 
putovanja – poručio je Bosilj. 
Novi zapovjednik, Bojan He-
gedić, profesor na Srednjoj 
strukovnoj školi u Varaždinu 
popularnim Purgarima se 
priključio početkom 2018. go-
dine, a već 2019. je proglašen 
najpurgarom godine. A da mu 
podrška Purgara ne nedostaje 
govori i činjenica da je prijed-
log za imenovanje na Zboru 
garde prošao jednoglasno. Do-
dajmo da je početkom godine 
Varaždinska građanska garda 
krenula u reorganizaciju rada 

dolaskom novog tajnika Hrvo-
ja Seleca na funkciju.

Novi projekti
S obzirom na to da je u 

Udruzi djelovalo nekoliko 
vrlo aktivnih sekcija, a koje 
su prerasle okvire svog rada, 
Skupština je odlučila izmje-
nom Statuta učvrstiti rad 
Varaždinske građanske garde 
kao povijesne postrojbe koja je 
jedino nematerijalno kulturno 
dobro grada Varaždina. S dru-
ge strane sekcija Dame u povi-
jesnim haljinama pretvorena 
je u zasebnu udrugu. Iako sada 
Dame i Purgari funkcioniraju 
kao dvije zasebne udruge, 
zajednički će organizirati 
postojeće programe te će u 
sinergiji zbog same kompati-
bilnosti djelovanja, razvijati 
nove projekte u budućnosti

“NIJANSE PLAVE” MARIJE VUKOVIĆ U VARAŽDINU
Osim izložbi mladih autora odabranih u sklopu 
natječaja “Podrum ponedjeljkom”, ovaj etabli-
rani program što ga Filmsko-kreativni studio 
VANIMA organizira i priređuje u podrumskom 
prostoru Centra za mlade i nezavisnu kulturu 
P4 u Preradovićevoj ulici u Varaždinu, svake 
godine osvježavaju i obogaćuju i izložbe 
članova udruga s kojima VANIMA surađuje, 
kao i prigodne izložbe koje se priređuju uz 
mahom likovna događanja u gradu. Upravo uz 

predstojeću 2. Likovnu koloniju “Varaždinski 
Purgar”, svoje radove javnosti od ponedjeljka, 
10. lipnja, predstavlja Marija Vuković, idejna 
začetnica kolonije koju od prošle godine uz 
podršku Grada Varaždina, Gradskog muzeja 
Varaždin, Knjižnice i čitaonice “Metel Ože-
gović” i Turističke zajednice grada Varaždina, 
organizira Varaždinska građanska garda, a 
od ove godine i udruga Dame u povijesnim 
haljinama.

KULTURNI

     OBZOR

PIŠE: JOSIP NOVAK

jnovak@regionalni.com

Sekcija 
Varaždinske 

građanske garde 
“Dame u povijesnim 

haljinama” pretvorena 
je u zasebnu

 udrugu
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a vješto skriva sve te dodatne 
centimentre, čineći 3008 jednim 
od najljepših pripadnika C-SUV 
segmenta.

Peugeot 3008 je prvi automobil 
u obitelji Stellantis koji koristi 
novu platformu STLA, primarno 
koncipiranu za električni pogon, 
uz mogućnost prihvata hibrid-
nog odnosno ICE pogonskog 
sklopa. STLA je prva platforma 
nastala nakon spajanja FCA i 
PSA u Stellantis. Uz zadržavanje 
vjernosti postojećih kupaca, Pe-
ugeot na ovaj način želi privući 
mlade i sve one koji cijene inova-
tivna električna vozila.

STLA platforma sa sobom nosi 
značajnu promjenu paradigme 
kada je u pitanju arhitektura 
vozila: od sada će električni au-
tomobili biti osnova projekata i 
iz njih će proizaći sve termalne 
verzije. Zahvaljujući novoj bazi, 
E-3008 može postići do 700 ki-
lometara električnog dometa (u 
verziji s pogonom na dva kotača 
i s većom baterijom od 98 kWh). 
Izvedba s manjom snagom (210 
KS umjesto 230 KS) ima bateriju 
od 73 kWh, za 525 km dometa. 
Najavljena je i AWD (All Wheel 
Drive) električna verzija s dva 
motora, 320 KS i autonomijom 
od 530 kilometara.

Što se tiče elektrificiranih 
benzinskih izvedbi, na raspola-

ganju su dvije opcije – hibrid sa 
136 KS i e-DCS6 automatskim 
mjenjačem (5,5 l/100 km) i pri-
ključni hibrid sa 195 KS i e-DCS7 
mjenjačem. Plug-in hibrid ima 
elektromotor snage 92 kW (na 
320 V) i napaja se iz baterije od 
21 kWh. Nudi električni domet 
do 85 kilometara i u skladu s tim 
prema WLTP protokolu ostvaru-
je nevjerojatno nisku potrošnju 
od svega 1,0 l/100 km – uz uvjet 
da ga redovito nadopunjavate 
strujom i gotovo nikad ne vozite 
s aktivnim termičkim motorom.

Unutrašnjost Peugeota 3008 
odiše u duhu hi-tech estetike. 
Kokpit izgleda futuristički i 
moderno, s jasnom referencom 
na i-Cockpit, zaštitni znak svih 
Peugeota, s malim upravljačem 
i novom digitalnom instrument 
pločom dijagonale od 21” koja 
zapravo sadrži dva zaslona, onaj 
za instrumente i onaj za infota-
inment. Fiksiran je tako da stvara 
efekt “lebdenja” te ga okružuje 
neizravno ambijentalno svjetlo. 
Sustav je revidiran u grafičkom 
i hardverskom smislu kako bi bio 
brži, i raspolaže bežičnom kom-
patibilnošću s Androidom Auto 
i Apple CarPlay protokolima. 
Kupci će također moći uživati u 
zvuku premium Focalovog audio 
sustava.

Središnja konzola je pročišće-

Peugeot 3008 označava te-
meljni preokret za francusku 
marku, ali i za čitav Stellantis. 
Na domaćoj prezentaciji modela 
3008 i E-3008, hibridne i elek-
trične izvedbe najprodavanijeg 
C-SUV-a u Europi i apsolutnog 
bestsellera s više od 1,3 milijuna 
prodanih primjeraka, prezenti-
rana je i Peugeotova nova stilska 
paradigma. Novi 3008 utemeljuje 
segment Fastback SUV vozila, jer 
se u bitnim nijansama razlikuje 
od postojećih SUV Coupé pro-
izvoda kojima je konkurencija 
itekako zasitila tržišni segment. 
Motivacija koja stoji iza ove di-
ferencijacije vrlo je jednostavna: 
usprkos uglađenijoj liniji i sport-
skom imidžu Peugeot nije želio 
žrtvovati ni prozračnost putničke 
kabine ni prostor u prtljažniku.

Doista smo se iznenadili kad 
smo doznali da je novi 3008 od 
starog modela veći duž sve tri 
koordinatne osi: dugačak je 4.542 
mm (+95), širok 1.895 mm (+54) 
i visok 1.641 mm (+20). Bogat-
stvo prostora nije upitno, čak 
je i prtljažnik među najboljima 
u kategoriji – 520 litara (VDA) 
bez obzira na pogon. Vrhunski 
dizajn francuskog Fastback SUV-

počela je prva poslijeratna utrka 
Mille Miglia u Bresciji. Mille Miglia 
je originalno zamišljena od Aymo 
Maggia 1927. godine. Odobrenje za 
održavanje utrke je dobiveno od faši-
stičke vlasti u Rimu. Utrka je vožena 
javnim cestama od Brescije do Rima i 
natrag. U prvim utrkama su dominirali 
talijanski vozači za upravljačima Alfa Romea. Tazio Nuvolari bio je 
prvi veliki pobjednik Mille Miglia. Tijekom rata utrka se nije vozila, 
a nakon 1945. javlja se nova generacija vozača poput Mossa i 
Fangija, a Ferrari nasljeđuje Alfa Romeo. Mille Miglia ima i svoju 
tamnu stranu, jer je 1958. u strašnjoj nesreći poginuo Alfonso de 
Portago i 10 gledatelja.

Novi Peugeot 3008 Novi Peugeot 3008 
stigao u Hrvatskustigao u Hrvatsku

VREMEPLOV

21. lipnja 1947.

UREĐUJE: DALIBOR FLAJPAN
FOTO: PEUGEOT

PROJEKT HYDROGEN FUEL CELL HILUX DOSEŽE FAZU DEMONSTRACIJE
Ukupno 10 prototipova Hiluxa 

s gorivnim člancima sada je iz-
građeno u tvornici Toyota Motor 
Manufacturing UK (TMUK) u 
Derbyju, Engleska. Pet vozila pro-
lazi rigorozna testiranja na terenu 
kako bi se procijenila sigurnost, 
performanse, funkcionalnost i 
trajnost, generirajući podatke o 
testnoj vožnji u stvarnim situaci-
jama. Još pet jedinica uključeno je 

u demonstracije za kupce i medije, 
uključujući dvije na nadolazećim 
Olimpijskim i Paraolimpijskim 
igrama u Parizu 2024. Snaga se 
isporučuje korištenjem temeljnih 
elemenata iz Toyote Mirai, a Hilux 
s gorivnim člancima ima očekivani 
domet vožnje do 600 km. Toyota 
očekuje da će Europa do 2030. biti 
jedno od najvećih tržišta vodiko-
vih gorivnih članaka.

vozila prodala je Mazda tijekom protekle fiskalne godine (koja je završi-
la 31. ožujka), što je povećanje od 12% u odnosu na prethodnu godinu. 
Mazdini prodajni rezultati donijeli su neto prodaju od 30,7 milijardi 
€, što je 26% više u odnosu na prethodnu godinu i to je rezultiralo 
pozitivnim poslovanjem tijekom cijele godine i dobiti od 1,59 milijardi 
eura i neto prihodima od 1,3 milijarde eura, što je povećanje od 76% 
odnosno 45%. Rast će se nastaviti I u ovoj godini s nedavno lansiranom 
novom Mazdom2 Hybrid i potpuno novom Mazdom CX-80.

1.241.0001.241.000

Peugeot je predstavio potpuno novi 3008 koji će imati važan utjecaj na budućnost marke. Upoznali 
smo ga na nacionalnoj prezentaciji, kao hibrid i električni E-3008.

na, na način da je mjenjač pre-
bačen na armaturnu ploču. Ko-
kpitom vlada urednost jer nema 
puno fizičkih tipki, ali je uveden 
koristan novitet koji francuzi 
nazivaju virtual i-Toggles. To 
su kontekstno osjetljive dodirne 
tipke koje se mogu prilagoditi 
željama korisnika. 3008 je tako-
đer opremljen sjedalima s AGR 
certifikatom I serijski dolazi s 
bogatom kolekcijom ADAS-a. 
Tekstilom oplemenjene oplate i 
površine djeluju svježe i stvaraju 
osjećaj udobnosti kauča iz vašeg 
dnevnog boravka, uz impozan-
tno ambijentalno osvjetljenje. 
Straga prostora ne manjka, a 
konačno, zahvaljujući STLA 
platformi, imamo i potpuno 
ravan pod.

Peugeot 3008 i E-3008 proi-
zvode se u Francuskoj, u tvornici 
u Sochaux-u. Gama je pojedno-
stavljena, s dva paketa opreme, 
Allure i GT. Serijska oprema je 
izrazito izdašna pa je dodatna 
oprema svedena na minimum. U 
početku su na raspolaganju dvije 
motorizacije: hibridna PureTech 
136 e-DCS6, od 35.490 do 39.990 
eura (Allure / GT), odnosno 
električna sa 210 KS i 73 kWh, 
od 48.490 do 52.950 eura (Allure 
/ GT). Dolazak ostalih motora 
očekuje se tijekom godine. (Mi-
kloš Lang)

Početkom godine Mazda 
je predstavila najveći SUV 
unutar svoje marke u Europi, 
Mazdu CX-80. Ovo je drugi 
od dva nova modela za Europu 
iz skupine velikih proizvoda 
tvrtke. Sa sjedalima u tri reda, 
to je najprostraniji automobil 
u Mazdinoj europskoj liniji. 
Mazda je objavila i kompletne 
cjenike potpuno nove Mazde 

CX-80. Novi vrhunski model 
dostupan je sa snažnim rednim 
šestocilindričnim motorom 
u kojem veći obujam od 3,3 
l e-SKYACTIV D optimalno 
kombinira snagu ili s 2,5 l 
Plug-in hibridom s potpuno 
električnim dosegom vožnje do 
60 km. Prvi automobili stići će 
na europska tržišta početkom 
jeseni 2024. godine.

Nova Mazda CX-80 sada je 

dostupna za naručivanje

VOZILI SMO: PEUGEOT 3008

Prodaja po županijama 1.1.-31.05.2024.
županija količina udio, %

1 Zagrebačka i Zagreb 11912 38,97%

2 Splitsko-dalmatinska 2629 8,60%

3 Istarska 2143 7,01%

4 Primorsko-goranska 2075 6,79%

5 Bjelovarsko-bilogorska 1935 6,33%

6 Požeško-slavonska 1884 6,16%

7 Zadarska 1431 4,68%

8 Osječko-baranjska 1383 4,52%

9 Varaždinska 809 2,65%

10 Međimurska 637 2,08%

11 Dubrovačko-neretvanska 603 1,97%

12 Šibensko-kninska 586 1,92%

13 Krapinsko-zagorska 466 1,52%

14 Karlovačka 419 1,37%

15 Vukovarsko-srijemska 399 1,31%

16 ostale 1258 4,12%

UKUPNO 30569 100%

Izvor: Promocija Plus
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SOBOSLIKARSKI i KNAUF 
radovi, gletanje, bojanje, 
impregniranje, lakiranje, 
špahtlanje, suha gradnja, 
m o b . :  0 9 8/1969- 4 37 
ozn.219b

NADSTREŠNICE, metal-
ne konstrukcije, ograde, 
stepeništa,  inox, alu, že-
ljezo, mob.: 098/227-024 
ozn.48c

KUPUJEM TRAKTOR IMT, 
motokultivatore, freze i 
priključke, može neisprav-
no. Mob.:099/888-7501 
ozn.1577

EURO-KUKE za vozila, pri-
jevoz vozila, najam priko-
lice, rabljene gume, mob.: 
098/983-3910 ozn. 38c 

APARTMANI

IZNAJMLJIVANJE APAR-
TMANA Vrsi Mulo, apartma-
ni - Kelava, tel.: 023/359-575, 
m o b . :  0 9 8 / 9 4 4 - 8 3 61 
ozn.1210

USLUGE

ZEMLJIŠTA

PRODAJE SE zemljište 1281 
m² moguća gradnja i oranica 
790 čhv Banjšćina. Mob.: 
091/896-4667 ozn.1836

POSLOVNI PROSTORI

IZNAJMLJUJE SE poslovni 
prostor od 22m², 30m², 36m², 
65m² u Varaždinu te kupuje-
mo kuće, stanove i zemljišta 
u Varaždinu, mob.: 098/267-
062 ozn.864c

IZNAJMLJUJE SE ulični po-
slovni prostor od 441 m², 
u naj užem centru Varaždi-
na, Gajeva 1, en.r. E. Mob.: 
098/446-333 

POSAO

RADNIKE – rad na OPG-u 
(zatvoreni prostor) Čakovec, 
mob.: 098/267-897 ozn.370

BAU-ART D.O.O. iz Ivanca 
traži majstora i pomoćnog fa-
sadera isključivo za rad na po-
dručju Varaždinske županije, 
bez terenskog rada, osiguran 
prijevoz te odlična satnica. 
Mob.: 098/478-900 ozn.773c

LORY BAR traži konobara/icu, 
osoblje za fast food, a Pekara 
Edi traži pekara, vozača i 
prodavačicu. Mob.: 091/593-
3113 ozn.252c

VOZILA

KUPUJEM automobil ili sku-
ter i sve od Tomosa, može i 
odjavljeno (oštećeno). Može 
i novije. Povoljno. Isplata od-
mah. Mob.: 098/9656-624 
ozn.2418

KUĆE

MEN-ARS NEKRETNINE 
kupnja, prodaja, najam, 
najveći izbor nekretnina u 
gradu, ured agencije; Zagre-
bačka 31, Varaždin, www.
men-ars.hr, 042/200-117, 
098/333-363 ozn.141c

EUROEstate –  potražujemo 
kuće, stanove i apartmane za 
kupoprodaju;  www.euroe-
state-nekretnine.hr  ;  Zagre-
bačka 30, Varaždin;  mob.: 
098/652-059 ozn.556c 

AUTO-MAK NEKRETNINE – 
prodaju se stanovi, poslovni 
prostori – novogradnja, od-
mah useljivo – M.P.Miškine 
28 i parkirna mjesta u pod-
zemnoj garaži, Tina Ujevića 
2, Varaždin, mob.: 098/267-
062 ozn.864c

KUPUJEM KUĆU, stan ili 
vikendicu. Mob.: 095/700-
8049 ozn.188c 

NAJAM

IZN A J ML J UJ EM S TA N 
53m², en.r. D, zaposlenoj ž. 
osobi, nepušaču, koja živi 
sama, od 01.06.2024.. Mob.: 
098/959-8673 ozn.1811

ODČEPLJIVANJE odvo-

da strojem (wc,kuhinje...), 
garancija, iskustvo.”ERIK 

ODVODI” 098/1389-232 

ozn.446c  

K U P UJ E M  a u t o m o b i l , 
traktor, kamion, strojeve 
i motocikl, ispravne i nei-
spravne, mob.: 098/777-095 
ozn.2251

ODČEPLJIVANJE I SNI-
MANJE K ANALIZACIJE 

kamerom odvodnih cije-

vi; adaptacije kupaona sa 

svim radovima; postavljanje 

keramičkih pločica, vodo-

voda…Mob.098/783-060 

ozn.107c  

KROVIŠTA ROKY: pokriva-

nje svim vrstama pokrova, 

adaptacija krova; tesar-

ski i limarski radovi. Mob. 

099/639-9932 ozn.1c    

KOŠNJA TRAVE, UREĐE-

NJE zelenih i zapuštenih 

površina, orezivanje živih 
ograda u krugu privatnih i 

poslovnih objekata. Obrt 

„Zelena rješenja“, mob.: 

091/564-5804 ozn.381b

KUĆNI MAJSTOR – izrada 
i montaža nadstrešnica i 
ograda, od metala ili drva 

i ostali poslovi u Vašem 

domu. Mob.: 099/442-0020 

ozn. 37c

ZA SADRŽAJ OGLASA NE ODGOVARAMO

PRIJAMNI URED: Augusta Šenoe 12 (na Gradskoj tržnici Varaždin, prolaz iz Kukuljevićeve ulice)  |  telefon: 042/290-774  

  e-mail: malioglasi@regionalni.com  |  Radno vrijeme: pon - uto: 7.30 - 14.00 h, sri - pet: 7.30 - 15.00 h
MALI OGLASI, ZAHVALE, 

POSLJEDNJI POZDRAVI I SJEĆANJA

ŽELITE LI sigurno i brzo PRO-

DATI VAŠU KUĆU, STAN, 
VIKENDICU. Javite se da 

vas povežemo sa našim kup-

cima. AGENCIJA ŽELIMOR-

SKI. Mob.: 098/166-1177 

ozn.188c 

ARONIJA
superljekovito voće
Aronija je biljka iz Sjeverne Amerike koja je odličan izvor antioksidanata i ima 
izrazito veliku ljekovitu moć za ljudski organizam. Efikasno ga pročišćuje od 
štetnih tvari i zato je korisna preventiva protiv malignih oboljenja.

� Sprečava bolesti srca i krvnih žila
� Regulira krvni tlak 
� Jača imunitet 
� Štiti zdravlje urinarnog sustava 
� Ima antiupalna svojstva 

� Stimulira rad štitnjače
� Poboljšava pamćenje i koncentraciju 
� Regulira razinu šećera u krvi
� Povoljno djeluje na probavni sustav 

� Štiti od virusa i bakterija

Mogućnost kupnje 100 % čistog soka na mobitel: 098/455-313

8,50€

Cijena 1 litre 1oo % 

čistog soka aronije  

6 + 1 

GRATIS

ć

Ž

č š
ž Č
š ž

č

Ana - udruga za pomoć 

H R 1 6 2 3 9 0 0 0 1 1 1 0 1 3 3 9 7 1 7

H R 0 0 01

Donacija

HR1623900011101339717

HR00 01

Donacija

Hvala svima koji su donacijom ili sponzorstvom podržali naš rad!
https://udrugaana.hr/Donatori.html
Pomozite i vi uplatom donacije Ana - udruga za pomoć djeci i obiteljima
Žiro račun: IBAN: HR1623900011101339717

Hvala svima koji 

Podržavaju udrugu 
Ana - djecu i mlade.

Predsjednica Udruge  
Ana Duga

IZVOĐENJE HIDROIZO-
LACIJE na privatnim i po-
slovnim objektima, mob.: 
091/926-7739, 091/604-
2628, info@gr-pts .com 
ozn.922c

PRIJEVOZ: šljunak, sipina, 
drenaža, drva, odvoz šute 
do 3m³. Mob.: 098/284-
922, 091/601-4351, tel.: 
042/240-663 ozn.205c

OBAVLJA se besplatan od-
voz metalnog otpada (veš 
mašine, peći i dr.) Mob.: 
098/267-733 Ivan ozn.1714

IZRADA KROVIŠTA, nad-
strešnica, sjenica, građ. li-
marije, stubišta, nazvati na : 
098/417-373 ozn.3471

RUŠENJE svih vrsta drve-

ća, odvoz osiguran. Mob.: 
091/618-5718 ozn.3479

KOŠNJA / MALČIRANJE 
t ravnjaka i  zapuštenih 

površina. Od 5 ct/m², ra-

čun. Mob.: 095/542-2377 
ozn.1876

ODŠTOPAVANJE ODVOD-

NIH cijevi i košnja trave. 
Čepin obrt, mob.: 095/355-
6276 ozn.1834

OBAVLJEMO USLUGE mal-

čiranja, rušenja i izvlačenja 
drva te čišćenja zapuštenih 
površina. Mob.: 095/892-

2669 
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ISKOPI MINI bagerom, kana-

lizacija. Mob.: 099/597-0501 

ozn.720c

K AROSERIJSKI R ADO-

VI: osobna, gospodarska i 

teretna vozila, radni i po-

ljoprivredni strojevi, tel.: 

042/207-683 ozn.48c

BU-JAN TIM j.d.o.o. – izvodi-

mo: novogradnja, kompletna 

adaptacija kuća, izrada te 
prekrivanje krovišta,  knauf 

radovi te izrada stiropor 

fasade, mob.: 098/974-5950 

ozn.650c 

SELIDBE – dostava namje-

štaja, bijele tehnike, odvoz 

šute u vrećama i granja, 
čistimo tavane, podrume, 
praznimo kuće, stanove, 
odvozimo dotrajali namje-

štaj, bijelu tehniku, mob.: 

098/906-0658 ozn.352c

STABLA RUŠIMO – orahe 

borove, trešnje, odvoz gra-

nja osiguran. Vrtove freza-

mo,, živice šišamo, mob.: 
099/661-8353 ozn.352c  

ODČEPLJIVANJE svih vrsta 
odvodnih cijevi - stručno 
i povoljno. “Tino”, mob.: 

098/931-7570 ozn.184c    

PARKETI SJAJ - ogleda-

lo Vašeg doma! Sve vrste 

parketa, podova, te obnova 

starih parketa i stepeništa. 

Nazovite s povjerenjem! 

Tel.: 040/682-988, mob.: 

098/242-190 ozn.564c

MIŠAK – iskopi, navozi, 

rušenje objekata, odvoz 

šute, postava tlakavaca, 

rubnika, kanalizacija, ogra-

de, dovoz zemlje, kamena, 

uređenje zelenih površina, 
malčiranje. Mob.: 091/572-
3895 ozn.445c

SOBOSLIKARSKI – fasa-

derski obrt: bojanje unutar-

njih i vanjskih zidova, izrada 

toplinske fasade (stiropor,  

kamena vuna), knauf sistem, 

spušteni stropovi, pregradni 

zidovi. Mob.: 098/ 9254 – 

731 ozn.570c

VODOVOD, CENTRALNO 

grijanje, kanalizacija, kli-

matizacija i servis plinskih 

trošila. Kvalitetno i povoljno! 

Kontakt: ZT - Zgradarska 

tehnika d.o.o., Nedelišće 
095/112-34-70, 098/213-

739, 040/341-004 ozn.659c

KREDITI

ŽIVOTINJE

PRODAJU SE tri krmače 
200  - 250 kg i jedna svinja 

od 170 kg. Prodaje se do-

maća svinjska mast. Mob.: 
097/763-0059 ozn.5a

NESTAO MAČAK Sivko na 
području Milkovićeve ulice, 
star oko godinu dana. Ka-

striran, dosta plah. Ukoliko 

ga uočite, molimo Vas da 
nam javite na: 042/311-428 

ili 098/573-480

ZA SADRŽAJ OGLASA NE ODGOVARAMO

MALI OGLASI 

već od  10 €

POZAJMICE I KREDITI
Zaposleni i umirovljenici

Preko 1/4 primanja

Zatvaramo ovrhe

Bez HROK-a

Isplata u 24 sata

098/9162109

ZAPOSLENICI I UMIROV-
LJENICI do 300.000,00 kn, 
MOGUĆNOST OTPLATE 
TRAJNIM NALOGOM, za-
tvaranje blokada i neuredno-
sti.  Putni troškovi , dnevnice 
i terenski dodaci u kreditnu 
sposobnost, radni odnos na 
određeno. Male mirovine, 
umirovljenici iznad 75 g sta-
rosti. Mob.: 091/203-4666, 
tel.: 042/561-192 ozn.568c

Čestitamo Vam

Varkom d.o.o. Varaždin
www.varkom.com 

22. lipnja
Dan antifašističke 
borbe

OSTALO

SOK OD ARONIJE, 100% 
matični sok, vrhunske kvali-
tete. Pomoć kod dijabetesa, 
jačanja imuniteta, bolesti 
srca i krvnih žila, štiti od 
bakterija i virusa, povoljno 
djeluje na probavni sustav, 
ima protuupalna svojstva, 
štiti zdravlje urinarnog su-
stava, stimulira rad štitnjače. 
Mob.: 098/455-313 ozn.3a 

PRODAJU SE industrijska 
drva, kratko piljena, kvalitet-
na. Brza i besplatna dostava. 
5 m³ = 135,00 € i 10 m³ = 
250,00 €. Mob.: 092/333-
3545 ozn.2882

PRO DA J U S E  2  d r ve-
na prozora sa roletama i 
izo staklima očuvano za 
ugradnju dimenzije  š 195 
cm x v 150 cm. Povoljno. 
Mob.: 098/810-437 Željko 
ozn.1696

SADILICA ZA zelje, plug 10 
c, tamburaški bajs, harmo-
nika 80 b, mob.: 098/196-
6606 ozn.1860

PRODA JEM MOPED iz 

Švicarske sa svim papiri-

ma za njega, broj mopeda: 

uto sportibonanca sport 

broj 32828/621/204814. 

Prodajem gramofon sa plo-

čama i video rekorder sa 
kazetama i 2 zvučnika. Upi-
tati: Rudolf Preglej, mob.: 
098/975-8847 ozn.1854

POZNANSTVA 

VRUĆE SEXY teme  za 
Tebe i mene, javi se neka 

akcija krene. Od 0-24 na 

064/533-333 . Tel./mob.: 

0,46 €/min, 0,63 €/min 

ozn.166c 

MUŠKARAC 52 g. traži 
ženu 40 – 50 g. Ivanec, Va-

raždin, ozbiljna veza. Mob.: 
099/513-5475 ozn.39/04/1

AKO TRAŽITE partnera 
m/ž, nazovite s povjere-

njem. Mob.: 098/248-672 

ozn.1852
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ZAHVALA

povodom smrti našeg dragog i voljenog 

sina, oca, brata i ujaka

DEJANA FAJFARIĆA
preminulog 5. 6. 2024.  

u 51. godini života.

Najiskrenije zahvaljujemo svima koji su nam pomogli u najtežim 
trenucima i pokušali naći riječi utjehe za našu neizmjernu bol. 
Hvala djelatnicima ORL Opće bolnice Varaždin, palijativnom odjelu 
Novi Marof te patronažnoj sestri Nataši Dumbović na svom trudu, 
brizi i strpljenju koji je pružila Dejanu tijekom liječenja. Posebno 
od srca zahvaljujemo hrvatskoj vojsci, 7. gardijskoj brigadi PUME. 
Hvala župniku Stjepanu Najmanu i župniku crkve Sv. Nikole na 

dostojanstvenom ispraćaju.

Ožalošćeni: 
mama Božena, brat Mladen, sestra Renata s obitelji, sin i kći

*****

POSLJEDNJI POZDRAV

Teško je izgubiti nekoga
koga volimo.

Nema ničega težeg u životu…

Mama Božena, sestra Nata i nećak Marin

ZAHVALA

povodom smrti naše drage supruge i majke

DORE OŽINGER
Najiskrenije zahvaljujemo svim rođacima, 

prijateljima i susjedima

 koji su bili uz nas u ovim teškim trenucima.

*****

POSLJEDNJI POZDRAV
dragoj supruzi i majci

Hvala Ti za svu ljubav i dobrotu koju si nam pružila.
Zauvijek ćeš biti u našim srcima i mislima.

Tvoj suprug Ilija i sin Nenad

ZAHVALA

povodom smrti naše drage  

mame, bake, prabake i svekrve

ANTONIJE POMPER
preminule 8. 6. 2024.  

u 85. godini života.

Najiskrenije zahvaljujemo svim rođacima, prijateljima, susjedima, 
znancima, kumovima i svima ostalima koji su bili uz nas u ovim 
teškim trenucima, uputili nam izraze sućuti, odar okitili cvijećem i 

svijećama te zajedno s nama ispratili dragu nam pokojnicu 
na vječni počinak. 

Zahvaljujemo vlč. Branku i vlč. Franji na lijepim riječima
 ispraćaja i molitve.

Tugujuća obitelj

ZAHVALA

povodom smrti drage  

mame, svekrve i bake

ANĐELKE ROŠKO
preminule 8. 6. 2024.  

u 71. godini života.

Najiskrenije zahvaljujemo rodbini, kumovima, susjedima i 
prijateljima koji su bili uz nas u ovim teškim trenucima, uputili izraze 
sućuti i ispratili je na vječni počinak. Posebno hvala firmi Bernarda 
Nova i vlč. Hrvoju Damišu na dirljivim riječima ispraćaja i molitvi.

Sin Miljenko s obitelji i Ilija

ZAHVALA

povodom smrti voljene majke, bake, praba-

ke, svekrve, punice, strine, tete i ujne

MARIJE KOVAČIĆ rođ. SERINI
preminule 12. 6. 2024.  

u 89. godini života.

Najiskrenije zahvaljujemo rodbini, susjedima, kumovima, 
prijateljima i svim dragim ljudima na izrazima sućuti i utjesi, cvijeću 
i svijećama i dostojanstvenom ispraćaju drage nam pokojnice 
na vječni počinak. Zahvaljujemo svim liječnicima, medicinskim 
sestrama i njegovateljicama na ublažavanju tjelesnih boli dugih niz 

godina i svećeniku Branku Švogoru na molitvi.
Počivala u miru Božjem!

Ožalošćeni: 
sinovi Ivan, Zlatko, Stjepan, kćeri Nadica i Božena, snahe Blaženka, 

Ljubica i Martina, zetovi Stjepan i Tomislav, unučad i praunučad

ZAHVALA

povodom smrti našeg dragog supruga, oca, 

djeda i svekra

DRAGUTINA TRAKOŠTANCA
preminulog u 77. godini života.

Najiskrenije zahvaljujemo svoj rodbini, prijateljima i znancima koji su 
bili uz nas u najtežim trenucima rastanka od našeg voljenog, uputili 
nam izraze sućuti, okitili odar cvijećem i svijećama i zajedno s nama 

ispratili dragog nam pokojnika na vječni počinak.

*****

Daleko na nebu Tvoj je tihi dom,
a mi Te čuvamo u srcu svom.

Počivaj u miru Božjem.

Tvoji:  
supruga Anica, sin Andi, kći Nina, snaha Daniela i unuk Julian

ZAHVALA

povodom smrti naše drage majke, bake, 

prabake, svekrve i punice

MARIJE LABAŠ
koja je blago u Gospodinu preminula 7. 6. 2024. 

godine u 88. godini.

Zahvaljujemo se svoj rodbini, prijateljima, kumovima i susjedima 
na iskazanoj sućuti i pomoći u tim teškim trenucima, a pogotovo 
Udruzi „Trnovečko srce“, Obrtu „Hižica“ gospođi Danici Skupnjak 
na molitvi te velečasnom Zvonimiru Gložiniću na divnim riječima 

prilikom ispraćaja.

Sinovi Darko i Srećko, kćeri Branka, Renata i Andreja, unučad Jasmin, 
Marcel, Marino i Domagoj, praunuka Emily, snaha Maria, zet Ivan te 

ostala tugujuća rodbina

Neka počiva u miru Božjem!

ZAHVALA

povodom smrti naše drage majke, bake, prabake i punice

MARIJE JURAK
preminule 4. lipnja 2024. godine u 89. godini života.

Najiskrenije zahvaljujemo rodbini, susjedima i prijateljima koji su 
nam uputili izraze sućuti i ispratili je na vječni počinak. Zahvaljujemo 
velečasnom Tomislavu Dodleku te iskrene zahvale fr. Gaudijencije 
Vitu Spentiću na dirljivim riječima te cijelom redu Pavlina koji su 

bili uz nas u ovim teškim trenucima 

*****

POSLJEDNJI POZDRAV
voljenoj majci i punici

Ovo nije oproštaj, to je samo pozdrav.
Ono što je lijepo nikad ne prođe,
jer u srcu nam ostavlja sjećanja.

Kći Mira i zet Zvonko

*****

POSLJEDNJI POZDRAV
dragoj baki i prabaki

Od ovoga svijeta možemo uzeti 
samo ono što smo na njega donijeli,

a Ti si donijela ljubav,
strpljenje, dobrotu i razumijevanje.

Hvala Ti na tome!

Patricija, Marko, Antonela i Kiara

*****

POSLJEDNJI POZDRAV
voljenoj majci

Smrt nas ne može razdvojiti,
vrijeme nas dijeli samo na čas.

Sjećanja ne mogu otići,
ona su vječno živa za nas.

Kći Đurđica s obitelji

ZAHVALA

povodom smrti našeg dragog i voljenog  

supruga, oca, djeda i pradjeda

VJEKOSLAVA ZAGORCA
preminulog 3. 6. 2024. u 86. godini života.

Najiskrenije zahvaljujemo svima koji su bili uz nas i pružili nam 
utjehu prilikom ispraćaja našeg voljenog na vječni počinak. Posebnu 
zahvalu upućujemo susjedima Kocijan, Martinez i kumovima Tomiša 
koji su nam prvi priskočili u pomoć u ovim teškim trenucima. 
Zahvaljujemo i vlč. Branku Švogoru na molitvi i dostojnom ispraćaju.

Ožalošćeni: 
supruga Ruža, kći Dragica, zet Vladimir, unuci Nikola s Milenom, Jurica 

s Doroteom i Marija s Lukom, praunuci Kora, Tara i Erik

*****

POSLJEDNJI POZDRAV
dragom bratu 

od brata Ivana i šogorice Marije s obitelji

*****

POSLJEDNJI POZDRAV
dragom bratu

od sestre Milke s obitelji

ZAHVALA

povodom smrti našeg dragog

SILVESTRA LAZIĆA
preminulog 8. 6. 2024. u 70. godini života.

Dirnuti pažnjom koja nam je iskazana u trenucima naše tuge i 
boli, od srca zahvaljujemo svim rođacima, brojim prijateljima, 

susjedima i svim dragim ljudima koji su bili uz nas. Veliko hvala 
svim djelatnicima Odjela za produženo liječenje I bolnice Novi 

Marof.

Ožalošćeni: 
supruga Jasenka, djeca Tajana i Tihomir s obiteljima

*****

POSLJEDNJI POZDRAV
dragom suprugu

Supruga Jasenka

*****

POSLJEDNJI POZDRAV
dragom tati, djedu i tastu

Tvoji: 
kći Tajana, unuka Aurora i zet Mladen

*****

POSLJEDNJI POZDRAV
dragom tati, djedu i svekru

sin Tihomir, unuci Lora, Borna i Mila, snaha Tanja

POSLJEDNJI POZDRAV
dragoj svekrvi, baki i prabaki

MARIJI REPIĆ
2. 5. 1928. – 6. 6. 2024.

snaha Vera, unuka Rebeka sa Igorom, unuk 
Benjamin sa Anitom, 

 unučad Borna, Kiara i Lea
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ZAHVALA

povodom smrti naše drage  

mame, punice, bake i prabake

MARE PLANTAK
preminule u 102. godini života.

Najiskrenije zahvaljujemo rođacima, susjedima, kumovima, 
prijateljima i znancima koji su bili uz nas u ovim teškim trenucima, 
uputili nam izraze sućuti, okitili odar cvijećem i svijećama te 
zajedno s nama ispratili dragu nam pokojnici na vječni počinak. 
Hvala doktorici Tatjani Cikač, sestri Ivani, sestrama Doma 
Lekić, a posebno sestri Nikolini na pruženoj njezi tijekom bolesti. 
Zahvaljujemo velečasnom Ivanu Sakaču na dirljivim riječima 

ispraćaja i molitve.

Ožalošćeni: 
kći Katarina, zet Mladen, unuka Sanja s Brankom,  

praunuk Matija s Emili

ZAHVALA

povodom smrti naše voljene  

mame, bake, sestre i tete

ANE KRAUTGARTNER  

rođ. VRBANIĆ
koja je preminula 7. 6. 2024. u 77. godini života.

Najiskrenije zahvaljujemo rođacima, prijateljima i susjedima na 
izrazima sućuti, pomoći i podršci u teškim trenucima koji su okitili 
odar cvijećem i svijećama. Posebno hvala vlč. Zoranu Gložiniću na 
dostojanstvenom oproštaju drage nam pokojnice. Veliko hvala Ani 

Grozdek i susjedi Liljani Soldatek.

Ožalošćeni: 
kći Monja, zet, unuk, sestra Marija s obitelji

ZAHVALA

povodom smrti dragog nam 

brata, šogora, ujaka i strica

KREŠE PINTARIĆA
koji je preminuo 25. 5. 2024.  

u 55. godini života.

Zahvaljujemo svim susjedima, kumovima, prijateljima i Hrvatskoj 
vojsci koji su bili uz nas, uputili nam izraze sućuti, okitili odar 
cvijećem i svijećama te zajedno s nama ispratili dragog nam 
pokojnika na vječni počinak. Zahvaljujemo i vlč. Zoranu Gložiniću 

na molitvama i dirljivim riječima ispraćaja.

Ožalošćeni: 
sestra Silvija, brat Dejan, šogorica Sandra te nećaci Borna, Denis, 

Luka, Rena, Tea i Ela

POSLJEDNJI POZDRAV
voljenom sinu, bratu, unuku i nećaku

VITU BRDARU
Teško je živjeti s ranom u duši,

vidjeti Te svuda, a nigdje Te naći.
S ljubavlju koju smrt ne prekida,

živjet ćeš vječno, anđele, u srcima našim.

Tvoji najmiliji: 
mama Ivana, tata Luka, seka Ana i baka Julija

POSLJEDNJI POZDRAV
mom voljenom sinu

VITEKU
A kad mi dođeš ti
i osmjeh vratiš mi
sva patnja i bol,

života mog će proć.
U noćima bez sna,
ja Tebe dozivam,
da dođeš mi Ti,

i kao svi počnemo mi
mirno živjeti.

 Voli Te mama

POSLJEDNJI POZDRAV
mom voljenom sinu

VITEKU
Još jedna evo pada noć

mladosti moja zbogom moram poć´
visoko među zvijezdama,

da nađem mir, da nađem sna,
gdje ljubav moja počiva.

Voli Te tata

ZAHVALA

povodom smrti našeg voljenog sina, brata, unuka i nećaka

VITA BRDARA
koji je preminuo 10. lipnja 2024.

Dirnuti pažnjom koja nam je iskazana u trenucima naše tuge i boli,
od srca zahvaljujemo rodbini, prijateljima, kumovima, susjedima 
i svim dragim ljudima koji su bili uz nas i izrazili nam riječi utjehe. 
Hvala Upravi i kolegama iz poduzeća Vindija, Wam Product i Wam 
Adria.  Zahvaljujemo razrednici, učiteljima i učenicima 2. Osnovne 
škole Varaždin, obrta za čuvanje djece Križić Kružić, tetama iz vrtića 
Aleja. Hvala vlč. Stjepanu Najmanu na dirljivim riječima ispraćaja.

Ožalošćeni: 

majka Ivana, otac Luka, sestra Ana i baka Julija

POSLJEDNJI POZDRAV
našem dragom

VITEKU
Zauvijek ćeš ostati u našim mislima i srcima.

Lovro, Natalija i Matija Štiber

ZAHVALA

povodom smrti naše  

drage mame

MARIJE HRASTIĆ
7. 12. 1951. – 11. 6. 2024.

Najiskrenije zahvaljujemo svim rođacima, kumovima, prijateljima, 
susjedima, radnim kolegama i svima ostalima koji su bili uz nas u 
ovim teškim trenucima te zajedno s nama ispratili dragu mamu na 
vječni počinak. Zahvaljujemo vlč. Ivici Cujzeku na lijepim riječima 

ispraćaja i molitve.

*****

Daleko na nebu Tvoj je tihi dom,
a mi Te čuvamo u srcu svom.

Ne vidimo Ti osmijeh,
ne čujemo Ti glas,

al´ znamo da si tu između nas.

Ožalošćeni: 
kći Mihaela i sin Kruno

SJEĆANJE
na

FILIPAŠIĆ

Ima nešto što nikad ne umire,
to je ljubav i sjećanje na vas.

Boris i Darinka

GABRIJELA                 i                  ANĐELKU
8. 6. 2009. – 8. 6. 2024.                19. 6. 2022. – 19. 6. 2024.

SJEĆANJE
na naše drage

HERCEG

Godine prolaze, sjećanja ostaju.

Vlado i Ljiljana s obiteljima

IVANA                       i                 ANĐELU
†  29. 3. 2006.                              †  20. 6. 2014.

SJEĆANJE
na dragog brata

IVANA KOLARIĆA
21. 6. 2021. – 21. 6. 2024.

Tvoja dobrota i ljubav
živjet će u nama.

Brat Vladimir s obitelji

SJEĆANJE

TOMO ŽMUK
23. 6. 2005. – 23. 6. 2024.

Vrijeme prolazi, a sjećanja ostaju.

Sin Petar s obitelji

SJEĆANJE
na našu dragu i voljenu  

suprugu, majku, baku i sestru

NADICU ŠVOGOR
17. 6. 2021. – 17. 6. 2024.

U našim srcima i mislima,
zauvijek ostaje Tvoja dobrota i ljubav

koju si nam pružala kroz život.

Tvoji: 
suprug Ivan, sin Zoran, kći Ivana s obitelji i 

sestra Nedeljka s obitelji
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SJEĆANJE
na

PETRA ŠTEFIČARA
21. 6. 2021. – 21. 6. 2024.

Tvoji najmiliji

SJEĆANJE
na

DANICU GRAHEK
20. 6. 2019. – 20. 6. 2024.

Zauvijek u našim mislima i srcima.

Tvoji najmiliji

SJEĆANJE
na dragog

FRANJU SKLEPIĆA
20. 6. 2008. – 20. 6. 2024.

U mislima s Tobom.

Supruga Marica s obitelji

SJEĆANJE
na voljenog supruga

SLAVKA DROŽĐEKA
19. 6. 2022. – 19. 6. 2024.

Ni život koji teče,
sjećanje i uspomene na Tebe

izbrisati neće.
Zauvijek si u mom srcu.

Supruga Mirjana s obitelji

SJEĆANJE
na drage

GOLUBAR

 Počivali u miru Božjem.

Sin Stjepan s obitelji

 JOSIPA                         i                   KATARINU
†  19. 5. 2018.                                       †  20. 6. 2019.

SJEĆANJE
na voljene

POTOČNJAK

Zauvijek u našim mislima i molitvama.

Vaša obitelj

FRANJU                            i                        TEREZIJU 
†  18. 6. 1954.                                              †  6. 3. 2000.

SJEĆANJE
na oca i majku

HIRŽIN

Zauvijek u našim mislima i srcu.

Tvoji najmiliji

VINKA                                i                              IVANKU
21. 6. 2022. – 21. 6. 2024. 26. 7. 2012. – 26. 7. 2024.

SJEĆANJE

Godine prolaze,
Tuga, bol i suze ostaju.

Falite…

Obitelji Gruber i Gašparić

TOMISLAV 

GRUBER                               
TIHOMIR 

GAŠPARIĆ
19. 6. 2021. – 19. 6. 2024.                           1. 6. 2021. – 1. 6. 2024.

SJEĆANJE

MIODRAG PAVLOVIĆ
24. 6. 2019. – 24. 6. 2024.

Godine prolaze,
 a bol, tuga i samoća ostaju.

Verica i obitelj Kolarić

SJEĆANJE

VERA KRANJČEC
19. 6. 2022. – 19. 6. 2024.

Postoji nešto što nikad ne umire,
To su uspomene i sjećanja na Tebe.

Svjetlana, Nikola, Lana i Leon

SJEĆANJE

BOŽIDAR MLINARIĆ
14. 6. 1990. – 14. 6. 2024.

Živiš u našim srcima i mislima.

Tvoji najmiliji

SJEĆANJE

KATA HABULAN
† 2020. – 2024.

Sin s obitelji

SJEĆANJE

JOSIP LEHMAN
12. 6. 2003. – 12. 6. 2024.

Čuvamo uspomenu na Tebe.

Tvoji najmiliji

SJEĆANJE

MIJO ZAGOREC
20. 6. 2015. – 20. 6. 2024.

S ljubavlju i poštovanjem
čuvamo uspomenu na Tebe.

Supruga i djeca s obitelji

SJEĆANJE

VLADO PAJTAK
21. 6. 2014. – 21. 6. 2024.

Godine prolaze, sjećanja ostaju.

Tvoji najmiliji

SJEĆANJE

KATARINA DJOPA
20. 6. 2014. – 20. 6. 2024.

Život koji teče,
ljubav i sjećanje na Tebe

izbrisati neće.

Suprug Jozo

SJEĆANJE
na dragog supruga , oca i djeda

BORISA DIVJAKA
†  2013. – 2024. 

Uvijek si s nama u srcu i mislima.

Tvoja obitelj

TUŽNO SJEĆANJE
na voljenog supruga, oca, djeda i pradjeda

IVANA BUDINU
21. 6. 2022. – 21. 6. 2024.

Vrijeme ne donosi zaborav,
samo ljubav i sjećanje na Tebe
koje nikada neće izblijedjeti.

Tvoji najmiliji

SJEĆANJE

MAJA MILJKOVIĆ
18. 6. 2021. – 18. 6. 2024.

Odlazak ne briše ljubav,
ni vrijeme sjećanje.

Tvoji najmiliji

TUŽNO SJEĆANJE
na supruga, oca i djeda

MIRKA MARTINEZA
22. 6. 2022. – 22. 6. 2024.

Kad sreću zamjeni tuga, 
osmijeh ugasi tama,

ostaje samo ljubav i sjećanje na Tebe,
duboko u nama.

Supruga Katarina, sin Robert, 

kći Danijela s obiteljima

SJEĆANJE
na

BRANKA KOVAČIĆA
17. 6. 2022. – 17. 6. 2024.

Tvoja dobrota, Tvoja osmijeh i Tvoj glas
ostat će zauvijek dio nas.

U srcu Te nosimo, od zaborava čuvamo,
za Tebe molimo i zauvijek Te volimo.

Tvoji voljeni
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SJEĆANJE
na

GORANA FRIŠČIĆA
19. 6. 2021. – 19. 6. 2024.

Mama

SJEĆANJE
na

ZLATU KOPREK
19. 6. 2021. – 19. 6. 2024.

Uvijek ćeš biti u našim srcima i mislima.

Obitelj Marčec

SJEĆANJE
PAVICA KOVAČIĆ

†  21. 6. 2021.

Po dobrom pamtimo 
i u srcu nosimo.

Suprug, djeca i unuci

TUŽNO SJEĆANJE
na 

STEVU RUSANA
† 2014.- 2024.

Nedostaje do beskrajan, anđele moj.

Tvoja obitelj

IN MEMORIAM

ZLATKO ČELAR
15. 6. 2008. – 15. 6. 2024.

Tvoje: 

Snježana, Tamara i Marina

TUŽNO SJEĆANJE

NEVENKA MATIJAŠEC

rođ. DOLENEC
14. 6. 1994. – 14. 6. 2024.

U našim si mislima i srcima.

Tvoji najmiliji

SJEĆANJE

NIKOLA TUREK
17. 6. 2017. – 17. 6. 2024.

Godine prolaze,
a tuga i bol ostaje.

Obitelj:  

mama, tata i sestra

SJEĆANJE
na voljene roditelje, baku i djeda

ZDELAR

Godine prolaze, bol i tuga ostaje.

Vaši najmiliji

MARIJU                          i                     FLORIJANA
†  7. 1. 2023.                                           †  19. 6. 2021.

SJEĆANJE

MANUEL ANCELJ
20. 06. 2000. – 20. 6. 2024.

Vrijeme prolazi tugu ne briše,
svakim danom fališ sve više!

Tvoji roditelji i braća

SJEĆANJE

BOŽIDAR TOPLAK
21. 6. 2022. – 21. 6. 2024.

„Sanjam da Te opet 
Slušam kako dišeš….“
                      (Indexi)

Tvoji

SJEĆANJE

FRANJO GOLUBAR
11. 6. 2022. – 11. 6. 2024.

Daleko na nebu Tvoj je tihi dom,
a Ti si uvijek u srcu mom.

Mama

SJEĆANJE

JANKO HAĐAR
15. 4. 1937. – 19. 6. 2014.

Zauvijek u našim srcima i mislima.

Tvoji najmiliji

SJEĆANJE

VINKO ČUDINA
17. 6. 2021. – 17. 6. 2024.

U našim si mislima i srcima.

Tvoji najmiliji

TUŽNO SJEĆANJE

ANTONIJA GRADEČAK
†  2023. – 2024.

Uvijek u našim mislima i srcima.

Tvoja obitelj

TUŽNO SJEĆANJE

IVAN KOZINA
20. 6. 2023. – 20. 6. 2024.

Prošla je tužna godina
otkad nisi s nama.

S ljubavlju i ponosom Te se sjećamo
i u srcima čuvamo uspomenu na Tebe.

Tvoji najmiliji

SJEĆANJE
Prošle su tri tužne godine od našeg rastanka

NEVENKA KEGLEVIĆ
21. 6. 2021. – 21. 6. 2024.

Vrijeme koje prolazi ne donosi zaborav,
već ljubav i sjećanje na Tebe.

Ostat ćeš voljena i nikad zaboravljena.

Tvoj suprug Tomo, kći Suzana, zet Josip, unuka Mia i unuk Karlo

Počivala u miru Božjem.

TUŽNO SJEĆANJE
na voljenog

STANKA KOS
19. 6. 2022. – 19. 6. 2024.

Godine prolaze, a tuga se ne briše i  
svakim danom nedostaješ mi sve više.

Ti i dalje živiš sa mnom u svakoj mojoj radosti i tuzi 
 u svakom osmijehu i suzi.

Godine ne donose zaborav, a tuga ostaje zauvijek.
Svijeće i cvijeće na grobu Tvom, a ja Te čuvam u srcu svom.

Prošle su dvije godine bez Tebe, al´ lijepa sjećanja ne blijede.
Teška je istina da Te nema, al´ Ti me gledaš sa neba,

a moje molitve Te prate kad moje suze ne mogu da Te vrate.
Bliži se susret sa Tobom gore na nebu,

gdje mi čuvaš mjesto kraj sebe.
Tuga nije u riječima, već u srcu,

gdje ćeš mi uvijek ostati voljen i nikad zaboravljen.

Neutješna supruga Zdenka

SJEĆANJE
na

JOSIPA HIP
14. 6. 2022. – 14. 6. 2024.

Tvoja dobrota, Tvoj glas,
ostat će zauvijek dio nas.

U srcu Te nosimo, od zaborava čuvamo,
za Tebe molimo i zauvijek Te volimo.

Supruga, sinovi, snaha i unuke

SJEĆANJE
na voljenu mamu

ANU KARLOVIĆ
24. 6. 2023. – 24. 6. 2024.

S ljubavlju čuvamo 
uspomenu na Tebe.

Kći Jadranka i unuci Dominik i Bernard

TUŽNO SJEĆANJE
na voljenu kći, sestru, šogoricu i tetu

NEVENKU HORVAT
20. 06. 2021. – 20. 6. 2024.

Daleko na nebu Tvoj je dom,
a mi Te čuvamo u srcu svom.

Fališ puno…

Tata Branko, brat Goran s obitelji 
 i sestra Branka s obitelji

SJEĆANJE
na dragog ujaka

BORISLAVA PRAŠNIČKOG
11. 6. 2019. – 11. 6. 2024.

Ima nešto što nikada ne umire,
to je ljubav i sjećanje na Tebe.

Lidija, Silvija, Mario i Ilija

SJEĆANJE

NENAD LUDOŠAN
†  2023. – 2024.

Prošla je godina rastanka od Tebe.
Bolest je bila jača.

Uvijek si u našim mislima.
Počivao u miru.

Tvoja obitelj
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S RAZNIH   

   STRANA

Drugi nas pokušavaju kopirati u svemu, ali ne mogu jer nitko nema takve resurse kao grad Varaždin, rekao je gradonačelnik Bosilj

Varaždinska dvorišta otvorila svoja 
vrata, a svako priča svoju priču

Ovaj je vikend bio rezervi-
ran za Festival varaždinskih 
dvorišta, a svako od njih au-
tentično je i zanimljivo na 
svoj način i posjetiteljima je 
ispričalo svoju priču.

U svom devetom izdanju Fe-
stival varaždinskih dvorišta, 
koji organizira Turistička za-
jednica grada Varaždina, vrata 
je otvorilo čak 18 dvorišta.

Posjetitelji su tako mogli 
osjetiti autentičan duh grada, 
bez obzira radi li se o stvara-
lačkim radionicama, modi, 
umjetnosti, glazbi, tradicijskoj 
kulturi, dječjem stvaralaštvu, 
edukativnim aktivnostima, 
hortikulturi.

Festival je uz direktoricu 
Turističke zajednice Grada 

JEDINSTVENA MANIFESTACIJA PRIVUKLA PUNO POSJETITELJA

Sa startom 12. lipnja u 
11:10 sati u Murskoj Soboti 
je počelo 30. izdanje bicikli-
stičke utrke Tour of Slovenia 
2024., a u prvoj etapi, utrka, 
odnosno njeni sudionici, 
prošla je malo prije 15 sati 
i kroz područje Općine Ce-
stica.

Biciklisti, njih 160 iz 31 
države, su preko Ormoš-
kog mosta ušli u područje 
općine, nastavili kroz Virje 
Križovljansko do Cestice i 
zatim glavnom cestom do 
Dubrave Križovljanske gdje 
su kod Caffe bara Zeko ušli 
natrag u Sloveniju.

Brojni su mještani izašli na 
ulice i dali podršku bicikli-

stima koji sudjeluju u utrci. 
Sudionike utrke pozdravili 
su i načelnik Općine Mirko 
Korotaj i predsjednik Općin-

skog vijeća Darko Majhen.
– Mi smo partneri u europ-

skim projektima s Općinom 
Ormož, a ona nam je predlo-

žila da i mi budemo taj krug 
četiri države koje graniče sa 
Slovenijom, a upravo Hrvat-
ska je četvrta država, za koju 

Biciklisti Tour of Slovenia vozili i kroz Općinu Cestica
ODLIČNA TURISTIČKA PROMIDŽBA OVOG DIJELA VARAŽDINSKE ŽUPANIJE

smo se dogovorili da utrka 
ide kroz općinu Cestica. U 
ovoj etapi uključena je 31 
država, 160 natjecatelja, po-

praćen je turistički sadržaj 
na području općine Cestica. 
Vjerujem da će mnogi ljudi 
širom Europe upoznati pod-
ručje općine Cestica te nam 
je iznimno drago da smo 
ušli u ovaj projekt – rekao 
je Korotaj.

Uz Eurosport, prijenos 
utrke bio je dostupan i na 
drugom programu Radiote-
levizije Slovenija pa je stoga 
ova utrka ujedno bila prilika 
za turističku promidžbu 
prirodnih ljepota općine s 
obzirom da je posljednjih 
godina utrku na televiziji 
pratilo više od 56 milijuna, a 
samo prošle više od 10 mili-
juna gledatelja.

Varaždina Jelenu Toth obišao 
i varaždinski gradonačelnik 
Neven Bosilj.

- Drugi nas pokušavaju 
kopirati u svemu, ali ne mogu 

jer nitko nema takve resurse 
kao grad Varaždin. Imamo 
predivnu, očuvanu baroknu 
gradsku jezgru, jedinstvenu 
pješačku zonu s toliko trgova 

i ulica, a ovaj festival nudi još 
dodatnih 18 krasnih prosto-
ra, dvorišta koja se ne mogu 
vidjeti svaki dan – rekao je 
gradonačelnik Neven Bosilj.

PIŠE: AMALIJA ŠAŠEK

asasek@regionalni.com

Vrijeme je spremanja sijena. Nažalost, 
mnogi su zaboravili na tu važnu poljo-

privrednu aktivnost. Neki kažu pa to 
se uopće ne isplati. Mnogi, umjesto da 
livade pretvore u dragocjenu sirovinu, 
travu jednostavno malčiraju da propad-

ne. No, prijatelj mi kaže kako priprema 
sijeno za svoju stoku te da usto mora 
odvesti 2000 bala u Austriju jer se tamo 
u bogatoj Austriji nekome ipak isplati 
imati stoku tako da mora kupovati skupo 
sijeno u Hrvatskoj. 
Miris sijena daje posebnu draž početku 
ljeta, a ujedno poziva krijesnice da za-

plešu svoj ljubavni ples. U Bibliji, Božjoj 
riječi, imamo nekoliko zapisa o sijenu. 

Jedan je posebno zanimljiv.
 „Dani su čovjekovi kao sijeno,
 cvate k’o cvijetak na njivi;
 jedva ga dotakne vjetar, i već ga nema,
 ne pamti ga više ni mjesto njegovo.
 Al’ ljubav Jahvina vječna je nad onima 
što ga se boje
 i njegova pravda nad sinovima sinova,
 nad onima što njegov Savez čuvaju
 i pamte mu zapovijedi da ih izvrše.” (Ps 
103:15-18)
Bog nas upozorava da je život čovjekov 
kratak poput sijena. Malo je tu i već ga 
nema. Ako tako shvatimo naš život onda 
ćemo posvetiti izuzetnu pažnju onome 
što je važno, ne koliko imamo i koliko 
smo stekli, pojeli ili potrošili, već kakvi 
smo bili prema svojim bližnjima i prema 
Bogu. Samo se to prenosi na onaj svijet 

i s time ćemo stati pred Božji sud – vje-

rovali mi u nj ili ne. 
Zato, kad sljedeći put osjetimo miris 
sijena sjetimo se svoje prolaznosti i 
smrtnosti. Zapitajmo se jesmo li u miru 
s Bogom i spremamo li one istinske 
vrijednosti da donesemo pred njega na 
njegov sud?

prop. Mladen Dominić
Pastor Kristove Crkve Varaždin

  

 Pročitajte u Bibliji kako i zašto 
živjeti u skladu s Božjom riječi. Zato 
Vam nudimo BESPLATAN primjerak 
BIBLIJE (meki kožni uvez), tiskane u 
suradnji s Kršćanskom sadašnjosti 
(rimokatolička izdavačka kuća). Na-

zovite nas na 042 311 202.

MIRIS SIJENA 
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PROGNOZA VREMENA ZA SLJEDEĆIH 7 DANA - VRUĆ POČETAK KALENDARSKOG LJETA
U utorak i srijedu sunce uz temperaturu od 

31 do 33 Celzijeva stupnja u najtoplijem 

dijelu dana. Ako ćete ove dane provoditi na 
otvorenom, pripazite na visoki UV indeks, 

osobito između 10 i 17 sati. Vrlo slično 
vrijeme i u četvrtak. Ljeto, sunce, vrućina i 
sparina. Za kasno popodne ili večer vrijedi 
napomena da lokalni pljusak iz susjednih 

zemalja priprijeti i našem području. U petak 
temperatura bi se mogla popeti i do 35 Cel-

zijevih stupnjeva. Naravno, uz puno sunca i 

laganu južinu. Fronta s vlažnijim i hladnijim 
zrakom će se približiti našem području iz 

smjera Alpa tijekom vikenda. To znači da 
je mogućnost da taj vlažan i hladniji zrak 
procuri do nas u subotu povećana. U tom 
slučaju bit će loklnih grmljavinskih pljuskova, 
a temperatura zraka trebala bi se spustiti 

ispod 30 Celzijevih stupnjeva. Moramo 
spomenuti da Alpe nekad mogu zadržati tu 
vlagu uz sebe pa se pljuskovi onda više drže 
Slovenije i Austrije.

Podsjećamo da je dobro redovito pratiti pro-

gnozu na Twitteru i našoj Facebook stranici 
„Kad će Kiša“. (Prognozu napisao: Kristijan 
Božarov 17.6.2024.)

Telefonski sex uživo! Svaki dan 0-24

064/688-691
Tel0,93€/min;Mob1,12€/min
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Nazovi napaljene
Varaždinke i Međimurke!

UPRAVA

Marijo Bucina

GLAVNA UREDNICA

Amalija Šašek, asasek@regionalni.com

ZAMJENIK GLAVNE UREDNICE

Josip Novak, jnovak@regionalni.com

NOVINARI

Ivan Tomašković (urednik portala)
ivan@regionalni.com

Sandra Županić, szupanic@regionalni.com

FOTOREPORTER

Ivan Agnezović, foto@regionalni.com

SURADNICI

Dalibor Flajpan

GRAFIČKA REDAKCIJA 

Vlatka Lešić, vlatka@regionalni.com  

Željka Biškup, zbiskup@regionalni.com 

IMPRESSUM
IZDAVAČ
Regionalni tjednik d.o.o.
Svilarska 2, 42000 Varaždin
OIB: 26676147972

Redakcija 7Plus Regionalnog tjednika ne odgovara za istinitost podataka oglasa. 

PRODAJA: 

Zdenka Jagić, voditeljica prodaje

zjagic@regionalni.com

marketing@regionalni.com   

Tel. 042/290-778

PREDAJA MALIH OGLASA I OSMRTNICA:  

Augusta Šenoe 12, Varaždin (Gradska tržnica,  
prolaz iz Kukuljevićeve ulice) 
Ljiljana Simić, ljsimic@regionalni.com

malioglasi@regionalni.com, Tel. 042/290-774 
Radno vrijeme za stranke: 

pon: 7,30 - 14,00 h 

uto: 7,30 - 14,00 h 

sri: 7,30 - 15,00 h

čet: 7,30 - 15,00 h
pet: 7,30 - 15,00 h

Ostala prijamna mjesta za male oglase, zahvale i 

sjećanja:
IVANEC

Poljodom 
Gospodarska 2

Voćarna Bagrem
Trg hrvatskih ivanovaca 9a

LUDBREG

Cvjećarnica Ruža
Petra Krešimira 19, Radno vrijeme: od 7 do 16 h

NOVI MAROF

Benjak
Remetinec 290

LEPOGLAVA

Cvjećarnica Bagrem
Hrvatskih pavlina 3a

CESTICA

Realize IT
Varaždinska 27

Tiskara 

Slobodna Dalmacija

MARKETING:

Tel. 042/290-778
Tel. 042/290-781

MALI OGLASI,

ZAHVALE I SJEĆANJA:

Tel. 042/290-774

REDAKCIJA:

Tel. 042/290-777

Male oglase osim u prijamnom uredu na Gradskoj 
tržnici u Varaždinu možete uplatiti i internet 
bankarstvom, na pošti ili banci. Postupak je 

slijedeći: proslijedite tekst na mail malioglasi@
regionalni.com radi obračuna cijene. Na vaš mail 
šalje se obračunata cijena i žiro-račun na koji 
uplaćujete uslugu. Nakon uplate potrebno je 
potvrdu o uplati poslati na mail. Za sve informacije 

obratite se na telefon 042/290-774.

ROĐENI:

VJENČANI:

Varaždinska županija
Djevojčice: Ariela Posavec, Franka Petrić, Rita Denžić, Zita Pongrac, Tena Šegović, Marta Benkus, Mia Kučar i Lea Šipek.
Dječaci: Fran Bogdanić, Aleksandar Čulina, Luka Gotić, David Pajtak, Paulo Brndušanović, Noa Kaniški, Tino Šteković, 
Teo Jug i Lovro Loborčec.
Međimurska županija
Djevojčice: Lucija Šipuš, Sara Jug, Sofia Križnar, Franka Obadić i Nela Novoselec.
Dječaci: Tadej Filajdić, Mak Vuković, Jan Balog, Izak Kozjak, Lovro Petković, Niko Križarić i Gabriel Lapat.

Međimurska županija: Tina Posedi i Danijel Kopačević, Melani Peršak i Matija Pintarić, Marta Jalšovec i Jasmin Vitez,
Petra Švenda i Eduard Ciglar, Sara Senčar i Karlo Kosalec, Ria Pikl i Filip Pokrivač

UMRLI: 
Varaždinska županija: Dragutin Grdjan (85), Barica Simon (74), Silvestar Lazić (69), Anka Krautgartner (76), Vito Brdar (14), 
Marija Komljenović (88), Božidar Ivanek (78), Zdravko trojak (80), Vladimir Vesenjak (84), Štefanija Kramarić (88), Zdenkica 
Flack (78) i Marija Oskoruš.
Međimurska županija: Rozalija Solarić r. Hančić, Josipa Sever r. Križanić, Antonija Hančić r. Črep, Ana Šafarić, Rudolf Kolarić, 
Ivan Vadlja, Marija Krčmar r. Martan, Marina Tuksar, Marija Radiković r. Sršan, Cvetko Vožar, Stjepan Dragović, Margareta 
Bašek r. Kovačić, Marija Kozjak r. Vrabec, Stanko Pfeifer, Ana Medlobi, Milan Vugrinec, Franjo Stubičar, Marija Tomašić r. 
Polanec, Josip Kovač, Marija Baranašić r. Barić i Katarina Horvat r. Tratnjak.

TJEDNI HOROSKOP
OVAN 

(21. 3. – 19. 4.)

U poslu će se događati dosta novoga 
a vi ćete ponekad gubiti živce zbog 
promjena u dogovorima. Osim toga, 

pojavljuje se dosta novih prilika, pa se 

morate odlučiti što je za vas najbolje. 
Što se ljubavi tiče nema baš puno pro-

mjena ali vi ste i sami svjesni da nešto 

morate promijeniti. Slobodni će imati 
dosta prilika, no nije to ništa trajno. 

Uglavnom se sve svodi na povremene 

avanture. Zdravlje   mogli biste imati 

probleme s prehladama.

BIK
(20. 4. – 20. 5.)

U poslu vam se ukazuju nove prilike, 

no ne ide sve glatko kako bi vi željeli. 
Dobro vam je aspektiran posao s 

inozemstvom, pa to svakako iskori-

stite. Uspjeh neće izostati. Partnerski 
odnos vam je dobar i neka takav i 

ostane. Trenutno ste u dobroj fazi 

pa to pokušajte sačuvati. Slobodni 
će uživati u izlascima i druženjima, 
pa je velika mogućnost za početak 
nove veze. Zdravlje - problemi sa 

spavanjem.

BLIZANCI
(21. 5. – 20. 6.)

Na poslu ćete i dalje dobro funkcioni-
rati, a odnosi sa suradnicima su dobri 

i korektni i to je dobro za posao. U 

ljubavi stresna razdoblje, pa su mogući 
i ozbiljniji nesporazumi s partnerom. 

Ako mislite da jedan otvoreni razgo-

vor može nešto popraviti, svakako to 
pokušajte. Slobodni su u jako dobrom 

periodu pa izlazaka neće nedostajati. 
Naravno da to nije garancija za ozbiljnu 

vezu, ali nikad se ne zna! Zdravlje - 

uglavnom dobro.

RAK
(21. 6. – 22. 7.)

Situacija na poslu je dosta stresna 

pa bi se moglo dogoditi da ne uočite 
na vrijeme neke probleme. Posebno 

pripazite na nove dogovore koji su 

najavljeni i budite maksimalno kon-

centrirani. Važne odluke svakako 
nastajte odgoditi. Partnerski odnos 

vam je dosta napet i željeli biste 
nešto promijeniti. Slobodni se baš 

dobro provode i zasad su ovako 

zadovoljni. Zdravlje – ne bstei trebali 
imati problema.

LAV
(23. 7. – 22. 8.)

Vi ste puni novih planova no vaše 

vrijeme tek dolazi. Naravno da će biti 
i poteškoća, ali one nisu takve da ih 
vi ne biste mogli riješiti. U ljubavi vas 

očekuju manji problemi s partnerom 
no nije to ništa ozbiljno, a ni novo. 

Mogli biste se malo više potruditi i 
partner će opet biti uz vas i podrža-

vati vas kao i dosad. Slobodni se ne 

daju uvući u ozbiljnu vezu jer ne žele 
nikakve obaveze. Zdravlje - za sada 

je sve u redu.

DJEVICA
(23. 8. – 22. 9.)

Posao vam dobro napreduje, nema 

problema i vi ćete vrlo brzo rea-

lizirati svoje ciljeve. Novi poslovi 

vas čekaju i možete mirno započeti 
nove projekte. Malo se ozbiljnije 
posvetite dogovorima s poslovnim 

partnerima. Financijska situacija 
vam je zasad dobra i stabilna. U par-

tnerskom odnosu nemate problema. 

Slobodni očekuju da im se javi nova 
simpatija. Zdravlje - mogući su pro-

blemi s kostima.

VAGA
(23. 9. – 22. 10.) 

 

Vas na poslu očekuju nove poslovne 
ponude koje ste itekako zaslužili. 
Nažalost, problemi financijske naravi 
su i dalje prisutni. Prilika za zaradu 

će sigurno biti samo ih trebate na 
vrijeme uočiti. U ljubavi dosta pro-

mjenljivo razdoblje, pa bi bilo dobro 

da se konačno odlučite. Slobodni će 
biti skloni avanturama i zaljubljivanji-

ma na prvi pogled, no ništa od toga 

neće se pretvoriti u ozbiljnu vezu. 
Zdravlje - zasad bez problema.

ŠKORPION
(23. 10. – 21. 11.)

Vi i dalje dajete sve od sebe da nove 

planove provedete u djelo. Realizacija 
vaših planova je sigurna, a to znaci i 

značajnu financijsku korist. Radite 
puno, pa se ponekad osijecate jako 

umorno. Sve se to odražava i na vaš 
partnerski odnos koji nije najbolji, no 

nije ni bio. Problemi u vašoj vezi su 

duboki i dobro razmislite kako ćete 
to razriješiti. Slobodni su bolje, no ni 

njima ne cvjetaju ruže. Zdravlje - prati 
vas stalni osjećaj umora.

STRIJELAC
(22. 11. – 21. 12.)

Počinju novi poslovi, a vi ste ih jedva 
dočekali. Ponekad vam, doduše, 
brigu stvaraju financije, no poslovi 

u koje ćete ući zaista su financijski 
jako isplativi pa biste trebali biti 

zadovoljni. Partnerski odnos vam 

je stabilan i nekih problema nemate, 

no ponekad bi trebali više vremena 

odvojiti za partnera. Slobodni će 
pokušati ostvariti vezu s nekim tko 

im se već odavno sviđa. Zdravlje 
- dobro.

JARAC
(22. 12. – 19. 1.)

Na poslu se već osjećaju promjene 
koje će biti jako dobre za vas i vašu 
budućnost. To bi moglo značiti da 
će i vaš odnos sa suradnicima biti 
bolji, a i financijska situacija bi se 

morala popraviti. U ljubavi ništa 

novo, no stalno je prisutno određe-

no nezadovoljstvo. Možda je došlo 
vrijeme da to konačno raspravite s 
partnerom. Slobodni nisu u ništa 

sigurni, pa najbolje da ništa ni ne 

pokušavaju. Zdravlje - bez većih 
problema.

VODENJAK
(20. 1. – 18. 2.)

Na poslu niste zadovoljni, što i nije 

neobično, jer sve ostaje samo na 
dogovorima. Za vas je ovo prilično 
stresno razdoblje, stoga morate 

pričekati bolje vrijeme za realizaciju 
svojih planova. U ljubavi također 
niste najsretniji, no i tu će uskoro 
doći do neočekivanih promjena. 
Slobodni imaju bolju situaciju no 

nisu odlučni, pa će neke lijepe pri-
like propasti. Zdravlje - relativno 

dobro.

RIBE
(19. 2. – 20. 3.)

Posao vam dobro napreduje, i vi sigur-

no idete k realizaciji zacrtanih planova. 

Obavljate svoj posao dobro, držite se 
rokova i nema razloga da dogovorene 

poslove ne završite na vrijeme. To će 
vam sigurno donijeti i dodatnu zaradu, 

što nije zanemarivo. U ljubavi također 
dolazi do poboljšanja, ali dosta toga još 

morate riješiti. Slobodni će pokušati 
vratiti nekoga iz svoje prošlosti, što 

nije najbolje rješenje. Zdravlje - izađite 
u prirodu.
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DOLAZI ŽELJKO SAMARDŽIĆ

Stari lav u Areni Varaždin
U Areni Varaždin nastavlja se niz koncerata 
velikih glazbenih imena. Tako je red došao 
i na miljenika, posebice ženske, publike – 
Željka Samardžića. “Stari lav” svoj će kon-
cert, po prvi puta pred publikom u Areni 
Varaždin, održati 9. studenoga ove godine.

Varaždincima i njihovim gostima tako sli-
jedi večer ispunjena glazbom i emocijama, 
koje će u njima probuditi zasigurno i neki 
od najvećih Samardžićevih hitova.

Presjek je to velike glazbene karijere, 
duge više od tri desetljeća, tijekom koje 
uspješno kombinira elemente popa, zabav-
ne glazbe i tradicionalne glazbene baštine. 
Upravo spajajući različite glazbene žanrove, 
Samardžić povezuje generacije slušatelja, 
čineći ga trajno voljenim i poštovanim 
umjetnikom cijele regije.

Ne čudi, stoga, i da se za njegove koncer-
te redovno traži i ulaznica više.

Glazbeni dio festivala bio je namijenjen za top svjetske rockabilly i rock and roll bendove 

i DJ-e iz Brazila, Danske, Nizozemske, Francuske, Austrije, Njemačke i Hrvatske

Trash&Burn uz opake američke automobile, 
pin-up djevojke i puno dobre zabave

Opaki američki automo-
bili i motori iz čitave Euro-
pe, pin-up djevojke, tattoo, 
vintage štandovi s odjećom, 
burn-out box i puno, puno 
dobre zabave.

Tako bi se otprilike mogao 
opisati sada već tradicional-
ni Trash&Burn miting ame-

ričkih automobila koji slavi 
16. rođendan. Ova zanimlji-
va manifestacija održala se 
u Svetom Martinu na Muri.

Glazbeni dio festivala bio 
je namijenjen za top svjetske 
rockabilly i rock and roll 
bendove i DJ-e iz Brazila, 
Danske, Nizozemske, Fran-
cuske, Austrije, Njemačke i 
Hrvatske.

Posjetitelji su mogli kori-
stiti i Trash&Burn “Taxi” 

Ford Thunderbird iz 1959. 
godine koji je vozio na re-

laciji festivala i Toplica Sv. 
Martin.

MANIFESTACIJA PROSLAVILA 16. ROĐENDAN

KARIKATURA crta: Željko Pilipović

PIŠE: AMALIJA ŠAŠEK

asasek@regionalni.com

Ova zanimljiva 

manifestacija 

održala se u 
Svetom Martinu 
na Muri

FI
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